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További jelenlévők: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző, dr. Bartos Diána Petra aljegyző, Kiss Imre, a 
Jegyzői Iroda vezetője, Légárné Gulyás Rita, a Városüzemeltetési és Beruházási Iroda vezetője, 
Petrovitsné Fehérjudit, a Gazdasági Iroda vezetője, Szincsák István, a Szociális és Intézménytámogatási 
Iroda vezetője, Tatár Enikő, a Polgármesteri Kabinet vezetője, dr. Vörös Mária Éva, a Közterület
felügyeleti Iroda vezetője, Csány Éva főépítészi referens, Péterfi Annamária testületi ügyintéző, Wimmer 
Levente informatikus, Vas Flunor, a Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató Szervezet igazgatója, 
Krieser Andrea, a Szociális és Gyermekjóléti Szolgáltatási Központ vezetője, Katinszki Ferencné, a 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák intézményvezetője, Koppány Ivett, a Budavári Önkormányzat 
Egyesített Bölcsőde intézményvezetője, Dobó István, Budavári Játszótér Üzemeltető Közhasznú 
Nonprofit Kft. ügyvezetője, Horváth Szabolcs Attila, a Budavári Kapu Kft. ügyvezetője, Megyesi Anikó, a 
Budavári Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetője, Fülek! Tamás, a Budavári Lakásügynökség Nonprofit Kft, 
valamint az I. kér. Házgondokségi Kft. ügyvezetője, Kuthi Áron, a Budavári Média és Városmarketing Kft. 
ügyvezetője, Böröcz László, Budapest világörökség! területfejlesztésének kommunikációjáért felelős 
miniszteri biztos, dr. Hegedűs György, Budapest I. Kerület Budavári Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, 
Egészség-, és Természetvédő Egyesület elnöke, Dr. Printz János Károly könyvvizsgáló, valamint további 
meghívottak és érdeklődők

A képviselő-testület tagjai közül jelen vannak: Váradiné Naszályi Márta polgármester, Csobánczy Gábor
alpolgármester, Fazekas Csilla képviselő, Gulyás Gergely Kristóf képviselő, Kovács László György
képviselő, Dr. Kun János képviselő, Marschall Máté képviselő, Molnárka Gábor Zoltán képviselő, dr.
Patthy Szabolcs képviselő, Dr. Sándor Péterné képviselő, Tímár Gyula képviselő, Tölcsér Borbála
képviselő, Varga Dániel képviselő, Zsitnyákjános Bálint képviselő

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Az ülés vége 

legyző könyvvezető:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

9:39 óra; 12:16 óra; 18:29 óra 

11:00 óra; 18:1 5 óra; 21:11 óra 

Lipták Noémi

Váradiné Naszály! Márta polgármester: tisztelettel köszöntötte a Budavári Önkormányzat 2024. évi 
májusi rendes testületi ülésén résztvevőket, a képviselő-testület tagjait, a Budavári Önkormányzat 
cégeinek és intézményeinek munkatársait és minden kerületi polgárt, minden jelenlévőt itt helyben, 
illetve a képernyők előtt.
Mivel ebben az önkormányzati ciklusban ez az utolsó rendes testületi ülésük, ezért néhány szót kíván 
szólni. 2019-ben 21 év Fideszes vezetés után egy komoly feladatra vállalkoztak; az évtizedek alatt 
kiépített, a polgármester személye körül forgó hűbéri rendszer lebontására, valamint arra, hogy egy 
zöld, élhető, szolidáris és átlátható kerületet és önkormányzatot állítsanak az itt élők szolgálatába. 
Nagyon sajátos ciklus van mögöttük. Olyan kihívásokkal szembesültek, amelyekkel évtizedek óta nem 
kellett. Rögtön a ciklus elején a világjárvány kihívásai, majd az ukrajnai háború, amelyeket a magyar 
kormány arra használt fel, hogy az önkormányzatok forrásait elvonja, a működésüket megnehezítse, 
és veszélyhelyzeti kormányzást vezessen be, végül pedig a testületi többség megváltozása miatt rájuk 
szakadt többletmunka és a méltatlan támadások sora. Büszke rá, hogy mindezen nehézségek 
közepette a kerület zavartalanul működött. Az intézményeik és a szolgáltatásaik fejlődtek, a 
költségvetésük a több milliárdos kormányzati elvonás ellenére stabil, a tartalékaikat megőrizték. Az 
ötéves ciklus elején ezért egy gyökeresen más rendszert ígértek az I. kerületieknek, és nagyon büszke 
arra, hogy legfontosabb ígéreteiket egytől-egyig teljesítették. A korábbi zártajtós gyakorlattal szemben



a képviselő-testületi üléseket online közvetítik, a testületi ülésekről készült videókat, jegyzőkönyveket, 
dokumentumokat közéteszik az önkormányzat megújult honlapján. Előkészítették Magyarország első 
állampolgári tanácsát, amely egy állandó lakossági tanácsadó testület lehet a helyi ügyek megvitatására. 
Adókedvezményekkel és lakbértámogatással segítik, hogy az üresen álló kerületi lakásokba családok 
költözzenek. 235 millió Ft-tal támogatták a kerületi iskolák fejlesztését és évente 30 millió Ft-tal a 
pedagógiai munkát segítő szakemberek bérezését. A kerületben minden oktatási intézményben van 
fejlesztőpedagógus, iskolapszichológus és pedagógiai asszisztens. Szociális bérlakás pályázatot 
hirdettek évtizedek után először. Akadálymentesítési és lakásfelújítási támogatást vezettek be és 
célzott támogatást nyújtanak a gyermekeiket egyedül nevelő szülőknek. Energiahatékonysági, 
lakáskorszerűsítés! támogatási programot indítottak a fűtésből származó légszennyezés és a családok 
rezsiköltségeinek csökkentése érdekében. Speciális utcatakarító egységet hoztak létre a 
hajléktalansággal összefüggő köztisztasági kihívások kezelésére. Faltól-falig takarítási akciókkal 
tisztították végig a kerület utcáit. Létrehozták Magyarország első, 100%-ban önkormányzati tulajdonú 
Lakásügynökségét a lakhatási válság csökkentése érdekében. Egy új orvosi rendelőt adtak át a 
kerületieknek az Attila úton és felújították az összes többi rendelőt a kerületben. Zöldebbé tették a 
Batthyány teret, felszámolták a Fő utca melletti buszfordulót, és óriási kiemelt virágágyásokkal 
zöldítették kerületük egyik legforgalmasabb csomópontját. Közösségi kertet nyitottak a 
Krisztinavárosban. Kerületőröket vettek fel a turisztikailag kiemelt területek tisztántartására és a 
közrend növelése érdekében. Részvételi tervezés: a Tabán és a Vérmező felújítását az itt élőkkel 
közösen, részvételi folyamatban tervezték meg. Minden kerületi játszótéren ingyenes mosdót 
létesítettek és üzemeltetnek. Ez persze csak néhány a rengeteg teljesített ígéretük közül. Jövőképüket 
a kerület számára, melyet az itt lakókkal szoros együttműködésben dolgoztak ki, a varunk2024.hu 
weboldalon olvashatják. Mint a demokratikus oldal jelöltjei egy emberbarát, élhető és modern I. kerület 
tovább építésére kérik a választók felhatalmazását június 9-én.
Most a 2019-2024-es önkormányzati ciklus utolsó rendes testületi ülését nyithatja meg. Kér minden 
jelenlévőt, hogy a Budavári Önkormányzathoz méltó módon vegyenek részt ezen.
Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes; az ülés kezdetéig Remenyik Ildikó képviselő 
jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen. Az ülést megnyitotta.
A mai ülésre határidőben öt interpelláció és egy kérdés került benyújtásra, melyről az 1. napirendi 
pontban lesz szó.
Ügyrendben megadta a szót Molnárka Gábor képviselő úrnak.

Molnárka Gábor Zoltán, képviselő: azért kíván felszólalni, mert felmerült benne az, hogy vajon az, hogy 
Gulyás Gergely Kristóf képviselő úr itt ül, az nem összeférhetetlen-e azzal, hogy egyben a 
Kormányhivatalnál is dolgozik. Jegyző asszonyhoz fordul, mert az Mötv. egész biztosan szabályozza ezt. 
Kérdezi, hogy vizsgálta-e a hivatal, ás meg tudja-e állapítani azt, hogy minden jogszerű. Ha ez ebben a 
formában még nem került megvitatásra, akkor javasolja, hogy járjanak ennek utána, mielőtt az ülést 
folytatják - akár egy rövidebb szünet beiktatásával.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: ismerteti, hogy a Munka Törvénykönyve szerinti munkavállaló. Örül, 
hogy képviselő urat a munkaviszonya ennyire érdekli. Ezt egyébként azért tudhatja a képviselő-testület, 
mert jómaga beleírta a vagyonnyilatkozatába, míg képviselő úr 240 millió Ft osztalékot eltitkolt az elmúlt 
években. Véleménye szerint ez a különbség kettőjük között, hogy ők nemcsak beszélnek az 
átláthatóságról, hanem meg is valósítják.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: ügyrendben megadta a szót Molnárka képviselő úrnak.
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Molnárka Gábor Zoltán, képviselő: nem Gulyás képviselő úr válaszára volt kíváncsi, hanem jegyző 
asszonyéra. Nagyon szépen köszöni, hogy tájékoztatta. Látta, hogy képviselő úr beszerzőként dolgozik. 
Amikor odament a Kormányhivatalba, akkor nem ismertek ilyen nevű ember, de ez nyilván nem jelent 
semmit.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: úgy gondolja, hogy ha hihető, amit képviselő úr állít, akkor az 
összeférhetetlenségi eljárás lefolytatására nem kerül sor. Ezt lehet kezdeményezni, és annak a 
bizottságnak a feladatköre, amelyben a kezdeményezett fél elnök.
Jómaga nem ebben kért szót, hanem szeretné jelezni, hogy hasonló témában Varga Dániel képviselő 
úr interpellációt nyújtott be Molnárka képviselő úrral szemben. Ismerteti, hogy az SZMSZ nem teszi 
lehetővé, hogy képviselő képviselővel szemben interpelláljon - nem beszélve az interpelláció tárgyáról, 
hogy az mennyiben tekinthető önkormányzati ügynek.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: ügyrendben megadta a szót Varga képviselő úrnak.

Varga Dániel, képviselő: nagyon furcsa ismét jegyző asszony jogszabályértelmezése, ugyanis jómaga 
már interpellálta Molnárka képviselő urat korábban, mint aki nem folytatta le a bizottsági vizsgálatokat. 
Illetőleg Tölcsér Borbála képviselő asszonytól kapott interpellációt Zsitnyák képviselő úr. Kérdezi, hogy 
akkor az mi alapján történt. Érti, hogy ciki 230 millió Ft-ot kihagyni a vagyonnyilatkozatokból. Molnárka 
képviselő úr kiírta a Facebookra, hogy semmilyen titkolni valója nincsen. Ha nincsen titkolni valója, akkor 
véleménye szerint tud válaszolni a kérdéseire, és az interpellációját fel kívánja tenni. Ha jegyző asszony 
szeretné, akkor forduljon a Kormányhivatalhoz ebben a kérdésben. Ha képviselő úrnak nincs titkolni 
valója, akkor válaszolni fog a kérdésekre. Érti, hogy takargatni akarják az egészen pontosan 231 millió 
Ft-ot, amit tegnap képviselő úr beleírt a vagyonnyilatkozatába 4 évre visszamenőleg. Jegyző asszonynak 
ezt kellene vizsgálnia, hogy ez jogszabályilag hogyan lehetséges.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: elmondta, hogy nem tekinti feladatának - a képviselők által 
valamiért el nem fogadott módon - azt, hogy ilyen tartalommal és ilyen szemszögből vizsgálja az 
interpellációikat vagy hozzászólásaikat. A képviselő-testület által alkotott SZMSZ szerint a képviselő 
önkormányzati ügyben pl. a polgármestertől, alpolgármestertől, bizottsági elnöktől kérhet 
felvilágosítást. Kérdése, hogy a vagyonnyilatkozat tekintetében hogyan lehet valaki bizottsági elnök. 
Kéri, hogy nézzék meg, hogy képviselő úr kinek címezte: Molnárka Gábor önkormányzati képviselőnek 
címezte. Kéri, hogy akkor ne kérjék tőle azt a következőkben, hogy az SZMSZ szerint bármiben állást 
foglaljon, mert ha a képviselők által alkotott SZMSZ-t szó szerint idézve nem fogadják el, akkor nem 
tudja, hogy ki tud olvasni, és ki nem - kérdezi Timár úrtól.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: ügyrendben megadta a szót Molnárka képviselő úrnak,

Molnárka Gábor Zoltán, képviselő: jegyző asszony valójában már elmondta: Varga képviselő úr azt írta 
le, hogy a címzett Molnárka Gábor Zoltán önkormányzati képviselő. Ha nem tudja, hogy mit írt le, akkor 
ezzel nem tud mit kezdeni, ráadásul okafogyott is az egész eljárás. De neki mindegy; ha interpellálni 
akarja, akkor interpelláljon, mert nagyon szívesen válaszol minden kérdésre, de vegyék komolyan azt 
az SZMSZ, amit a kormánypárti képviselők írtak, vagy pedig be kellene ismerni, hogy képviselő úr 
elrontotta az interpelláció címzését. Kérdezi, hogy ez nagyon nehéz lenne-e.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: Budavár lakossága négy és fél évvel ezelőtt arra választotta meg 
őket, hogy a kerület ügyeit intézzék, felelősséget vállaljanak és döntéseket hozzanak. Ez egy nagy 
bizalom, amit kaptak és egy nagy méltóság; különös lehetőség, amivel élni kell és nem visszaélni. Éppen 
ezért szeretné mindenki figyelmét felhívni arra, hogy őrizze meg a Budavári Önkormányzat képviselő
testületi ülésének méltóságát, figyeljen arra, hogy ennek megfelelően viselkedjen.
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További kérdés, hozzászólás nem lévén rátérnek a napirend megállapítására. Az ülésre határidőben 40 
darab sürgősségi előterjesztés került benyújtásra.
Jegyző jelzés érkezett az alábbiakhoz: a „A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő
testületének az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek 
bérbeadásának feltételeiről szóló 2/2017. (II. 23.) önkormányzati rendelete módosítása" tárgyú 
sürgősségi képviselői előterjesztéshez, a „Budavár Ifjú Sportolója és Budavár Ifjú Tehetsége Ösztöndíj 
alapításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása" tárgyú sürgősségi képviselői indítványhoz, 
illetve a „A 1011 Budapest, Iskola u. 31. fszt. 2. szám alatti lakás tulajdonjogának cseréje" tárgyú 
sürgősségi képviselői indítványhoz.
Jelzi, hogy a meghívóban szereplő 4. napirendi pontot visszavonja. A követhetőség érdekében a javasolt 
tárgyalási sorrend kiosztásra került a képviselők részére, melyben a sürgősségi előterjesztések 6., 7.,
8., 12., 13., 14„ 18., 19., 21., 22., 23., 24., 25., 32., 34., 35., 36., 59., 61., 62., 64., 65., 66., 67., 68., 69., 70.,
75., 83., 173., 174., 175. és 176. napirendi pontként kerültek feltüntetésre.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: javaslata lenne a napirendi sorrendre. Amennyiben a költségvetési 
rendelet módosítására vonatkozó előterjesztést polgármester asszony visszavonja, kérdezi, hogy a 
választások megtartásával kapcsolatos források rendelkezésre fognak-e továbbra is állni, mert ez 
markáns része volt a költségvetési módosító indítványnak.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: megismétli; az eredeti meghívóban 4. sorszámmal szereplő 
napirendi pontot vonja vissza.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: nem volt egyértelmű, hogy melyiket vonta vissza. Kérdezi, hogy az 
Idősek világnapja alkalmából nyújtott támogatást, vagy melyiket, mert az az eredeti 4.

dr. Bartos Diána Petra, aljegyző: a meghívó szerinti 4. napirendi pont „Az önkormányzat tulajdonában 
álló lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló 2/201-es 
önkormányzati rendelet módosításának véleményezése" tárgyú napirendi pont.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: szeretne javaslatot tenni a napirendi sorrend módosítására. Javasolja, 
hogy az ülés legelején legyenek a kiosztás szerinti 26-29. napirendi pontok, ezt követően 76-181. 
napirendi pontok, utána az 1. napirendi pont, utána a 7. napirendi pont, utána a 34-36. napirendi 
pontok, majd a 9-25. napirendi pontok, ezt követően minden egyéb és a 182. napirendi pont előtt 
tárgyalják a 4. napirendi pontot, illetve a 65. napirendi pontot.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: megismétli képviselő úr javaslatát, ahogyan felírta, mert elég 
bonyolult. Képviselő úr a javaslata szerint a helyben kiosztott sorrend alapján kezdené a napirendet a 
26-29. napirendi pontokkal, utána következnének a 76-181. napirendi pontok, majd az 1., 7., 34-36. 
napirendi pontok, utána 9-25. napirendi pontok, aztán minden egyéb - jelentsen ez bármit is -, majd a
4., 182. és 65. napirendi pontok. Szavazni fog a javaslatról a képviselő-testület. Elősként a sürgősségi 
előterjesztések napirendre vételéről kell szavazniuk.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a sürgősségi napirendi pontok napirendre 
vételét.
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A képviselő-testület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
A2H2QÍ1A. (V. 16.) önkormányzati határozata
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 2024.
május 13-i ülésének napirendjére felveszi

- A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. 
(III. 6.) önkormányzati rendelet módosítása,

- A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat 
tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásának 
feltételeiről szóló 2/2017. (II. 23.) önkormányzati rendelete módosítása,

- Budavár Ifjú Sportolója és Budavár Ifjú Tehetsége Ösztöndíj alapításáról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotása,

- Budapest Főváros Önkormányzata Közgyűlésének felkérése Budapest főváros 
közigazgatási területén a járművel várakozás rendjének egységes kialakításáról, a 
várakozás díjáról és az üzemképtelen járművek tárolásának szabályozásáról szóló 
30/2010. (VI. 4.) önkormányzati rendelet módosítására,

- A Budavári Kapu Behajtási Rendszert Üzemeltető Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. 
évi számviteli beszámolójának elfogadása,

- A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli 
beszámolójának elfogadása és a 2023. évre vonatkozó finanszírozási támogatási 
szerződésében rögzített összeg elszámolása,

- A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi szakmai 
beszámolójának (jelentés) elfogadása,

- A Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi 
beszámolójának és 2024. évi üzleti tervének elfogadása,

- A Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság BDV/13825- 
4/2023. iktatószámú támogatási szerződés alapján nyújtott támogatás elszámolásának 
elfogadása,

- Az I. kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli 
beszámolójának és a 2024. évi üzleti tervének elfogadása,

- Az I. kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság tőkeemeléséről, a 
tőkeemeléssel összefüggésben a Társaság Alapító Okirata módosításának elfogadása 
és egyéb cégjegyzéket érintő határozat meghozatala,

- Az I. kerületi Házgondnoksági Kft. 2023. évi BDV/32645-5/2023 iktatószámú 
támogatási szerződése módosítása,

- A Brunszvik Teréz Budavári Óvodák igazgatói beosztásával összefüggő pályázat 
elbírálása,

- A Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetői 
tisztségének betöltésével összefüggő pályázat elbírálása,

- A Horányi Ifjúsági Tábor igénybevétele esetén a 3. életévüket be nem töltött gyermekek 
részére térítésmentesség biztosítása,

- Az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a kerülethez kötődő alapítványok, 
egyesületek, társadalmi szervezetek tevékenységének támogatására kiírt 2024. évi 
pályázat elbírálására és a 2023. évi pályázatok elszámolásának elfogadása,

- Az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a kerülethez kötődő egyházak, 
vallásfelekezetek és vallási közösségek 2024. évi támogatására kiírt pályázat elbírálása,



Az I. kerületi általános iskoláskorú gyermekek részére nyári fejlesztő foglalkozásokat 
szervező táboroztatok támogatására kiírt 2024. évi pályázat elbírálása és a 2023. évi 
pályázatok elszámolásának elfogadása,
A Budapest I. kerület Budavári Örmény Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évre nyújtott 
támogatás elszámolásának elfogadása és a BDV/12 9 8 2-1720 24. számon iktatott, 2024. 
évi egyedi támogatás iránti kérelem elbírálása,
A Budai Vároltalmazó Közalapítvány által benyújtott támogatás iránti kérelmek 
elbírálása,
Az Attila Közhasznú Alapítvány által benyújtott, BDV/13121-1/2024 ügyiratszámú 
egyedi támogatási kérelme elbírálása,
A Budavári Világörökség Iskola Alapítvány BDV/12882-1/2024. iktatószámú egyedi 
támogatási kérelmének elbírálása,
A "HAVER" Informális Zsidó Oktatási Alapítvány 2024/2025-ös tanév során 
megvalósítandó érzékenyítő céljainak megvalósítása vonatkozó BDV/12922-1/2024. 
ügyiratszámú egyedi támogatási kérelem elbírálása,
A Budapest I. kerület Budavári Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, Egészség- és 
Természetvédő Egyesület 2024. évi, BDV/4584-1/2024. iktatószámú egyedi támogatási 
kérelme elbírálása és a BDV/4584-2/2024. iktatószámú eszköz-adományozási 
kérelmével kapcsolatos szándéknyilatkozat,
Az I. kerületi szociális ellátás bővítését biztosító döntések végrehajtása,
A Lakástörvényben biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntés,
A 1011 Budapest, Fő utca 20. szám alatti épület társasháztulajdont alapító okiratának 
elfogadása,
A 1014 Budapest, Dísz tér 7. szám alatti épület társasházzá alakítása ügye,
Lejárt határidejű önkormányzati határozatok határidejének meghosszabbítása,
A 1011 Budapest, Iskola u. 31. fszt. 2. szám alatti lakás tulajdonjogának cseréje,
A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót 
megállapító BDV/12270-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása,,
A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót 
megállapító BDV/12271-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót 
megállapító BDV/12272-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása,,
A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót
megállapító BDV/12273-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása,
A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót
megállapító BDV/12274-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása,
A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót
megállapító BDV/12275-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása,
A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót
megállapító BDV/12276-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása,
A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót
megállapító BDV/12277-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása,
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- A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót 
megállapító BDV/12278-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása,

- A polgármester beszámolója a képviselő-testületi ülések között végzett munkájáról 
tárgyú sürgősségi előterjesztéseket a sürgősség okának elfogadásával.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: egy módosítása kimaradt, melyért elnézést kér. A kiosztott napirend 
szerinti 5. napirendi pontot a már felsoroltak szerint, a 4. napirendi pont után javasolja megtárgyalni.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: ezt egy egyben lévő módosító indítványnak tekinti a napirendi 
sorrendhez.
Szavazásra tette fel a Gulyás képviselő úr által ismertetett módosító indítvány szerinti napirendi 
sorrend javaslatot. Jelezte, nem támogatja a javaslatot.

A képviselő-testület 8 igen, 2 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
428/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024. május 16-i ülésének 
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

Zárt ülésen:

1. A 2024. évi „Budavárért Emlékérem" adományozása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

2. A 2024. évi „Budavári Semmelweis Ignác Díj" kitüntető díj adományozása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

3. A 2024. évi „Budavári Szent Borbála Díj" adományozása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

4. A 2024. évi „Budavári Tóth Árpád Műfordítói Díj" adományozása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

5. A Mészáros u. 12. Ili. 3. számú lakás utcai ablakainak helyreállításáról szóló településképi 
kötelezés elleni fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

6. A Violetta Bt. Mézeskalács Kávézó vendéglátó terasz céljára benyújtott közterület
használat iránti kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

7. Születési támogatás megállapítása iránti kérelmet elutasító határozat ellen benyújtott 
fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Fazekas Csilla elnök
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8. A 1014 Budapest, Fortuna utca 8. fszt. 3. szám alatti lakás bérleti jogviszonyának 
meghosszabbítása iránti kérelem
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

9. A1014 Budapest, Toldy Ferenc u. 14. TE. 1. szám alatti lakásra vonatkozó bérleti jogviszony 
meghosszabbítása iránti kérelem
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

10. A 1014 Budapest, Úri utca 43. fszt. 1. szám alatti lakás bérleti jogviszonyának 
meghosszabbítása iránti kérelem
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

11. A 998/2023. (XII. 7.) önkormányzati határozat kiegészítése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

12. A 1011 Budapest, Iskola u. 31. fszt. 2. szám alatti lakás tulajdonjogának cseréje
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

13. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/27697-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

14. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/27699-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

15. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/27700-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

16. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/27713-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

17. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/27937-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

18. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/27938-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző
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19. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28383-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

20. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28384-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

21. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28385-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

22. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28386-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

23. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28387-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

24. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28620-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

25. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28621-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

26. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28622-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

27. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28623-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

28. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28737-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző
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29. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28738-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

30. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28739-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

31. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28880-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

32. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/28881-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr, Pintér Erzsébet jegyző

33. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29364-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

34. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29365-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

35. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29366-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

36. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29367-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

37. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29614-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

38. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29615-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző
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39. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29616-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

40. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29618-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

41 A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29620-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

42. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29630-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

43. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29912-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

44. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29913-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

45. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglétóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29914-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

46. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/29915-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

47. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/30135-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

48. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/30136-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző
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49. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/30138-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

50. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/30140-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

51. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/30142-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

52. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen közigazgatási bírságot kiszabó 
BDV/30442-2/2023 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

53. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/30442-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

54. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen közigazgatási bírságot kiszabó 
BDV/30445-2/2023 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

55. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/30445-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

56. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen közigazgatási bírságot kiszabó 
BDV/30446-2/2023 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

57. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/30446-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

58. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen közigazgatási bírságot kiszabó 
BDV/30448-2/2023 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

59. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/30448-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző
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60. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31035-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

61. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31036-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

62. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31037-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

63. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31038-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

64. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/31039-2/2023 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

65. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31039-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

66. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31040-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

67. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31653-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

68. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31654-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

69. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31655-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző
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70. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31656-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

71. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31657-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

72. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31658-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

73. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/31659-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

74. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/32283-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

75. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. ellen lefolytatott közigazgatási eljárásban a 
végrehajtást elrendelő BDV/32284-3/2023 számú végzés ellen benyújtott fellebbezés 
elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

76. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/10622-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

77. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/10627-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

78. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/10630-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

79. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/10923-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

80. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/10924-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző
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81. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/10925-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

82. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/10926-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

83. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/10929-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

84. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/10932-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

85. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/10933-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

86. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11115-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

87. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11116-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

88. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11398-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

89. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11400-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

90. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11402-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

91. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11404-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

92. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11406-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

93. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11407-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző
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94. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11408-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

95. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11810-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

96. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11812-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr, Pintér Erzsébet jegyző

97. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11814-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

98. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11821-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

99. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11823-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

100. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11825-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

101. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/11827-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

102. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/12270-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

103. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/12271 -2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

104. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/12272-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

105. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/12273-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

106. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/12274-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző
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107. A Ruszwurm Cukrász és Vendégiátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/12275-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

108. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/12276-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

109. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/12277-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

110. A Ruszwurm Cukrász és Vendéglátóipari Kft. részére közigazgatási szankciót megállapító 
BDV/12278-2/2024 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

Nyilvános ülésen:

111. Képviselői kérdések, interpellációk

112. Budavár líjú Sportolója és Budavár líjú Tehetsége Ösztöndíj alapításáról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

113. Az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a kerülethez kötődő alapítványok, 
egyesületek, társadalmi szervezetek tevékenységének támogatására kiírt 2024. évi 
pályázat elbírálására és a 2023. évi pályázatok elszámolásának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

114. Az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a kerülethez kötődő egyházak, 
vallásfelekezetek és vallási közösségek 2024. évi támogatására kiírt pályázat elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

115. Az I. kerületi általános iskoláskorú gyermekek részére nyári fejlesztő foglalkozásokat 
szervező táboroztatok támogatására kiírt 2024. évi pályázat elbírálása és a 2023. évi 
pályázatok elszámolásának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

116. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

117. A 2024/2025-ös nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

118. A Budavári Játszótér Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi beszámolójának, a 
2024. évi üzleti tervének elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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119. A Budavári Kapu Behajtási Rendszert Üzemeltető Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi 
számviteli beszámolójának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

120. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli 
beszámolójának elfogadása és a 2023. évre vonatkozó finanszírozási támogatási 
szerződésében rögzített összeg elszámolása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

121. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi szakmai 
beszámolójának (jelentés) elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

122. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi szolgáltatási 
tervének elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

123. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság cégadataiban megjelölt 
elektronikus elérhetőségének módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

124. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság BDV/2625-15/2024. 
ügyiratszámú egyedi támogatási kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

125. A Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi 
beszámolójának és 2024. évi üzleti tervének elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

126. A Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság BDV/13825-4/2023. 
iktatószámú támogatási szerződés alapján nyújtott támogatás elszámolásának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

127. A Budavári Média és Városmarketing Kft. 2023. évi beszámolójának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

128. Az I. kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli 
beszámolójának és a 2024. évi üzleti tervének elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

129. Az I. kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság tőkeemeléséről, a 
tőkeemeléssel összefüggésben a Társaság Alapító Okirata módosításának elfogadása és 
egyéb cégjegyzéket érintő határozat meghozatala
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

130. Az I. kerületi Házgondnoksági Kft. 2023. évi BDV/32645-5/2023 iktatószámú támogatási 
szerződése módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

131. A Brunszvik Teréz Budavári Óvodák igazgatói beosztásával összefüggő pályázat elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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132. A Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetői 
tisztségének betöltésével összefüggő pályázat elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

133. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi költségvetésének végrehajtása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

134. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat irányítása alá tartozó költségvetési szervek 
2023. évi belső ellenőrzésének éves összefoglaló ellenőrzési jelentése
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

135. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat 
tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásának 
feltételeiről szóló 2/2017. (II. 23.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyák János képviselők

136. Budapest Főváros Önkormányzata Közgyűlésének felkérése Budapest főváros 
közigazgatási területén a járművel várakozás rendjének egységes kialakításáról, a 
várakozás díjáról és az üzemképtelen járművek tárolásának szabályozásáról szóló 
30/2010. (VI. 4.) önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

137. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat és a Közép-Budai Tankerületi Központ 
közötti fejlesztési együttműködés keretében a 2024/2025-ös tanévre benyújtott 
támogatás
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

138. Az 1. számú gyermek és ifjúsági fogorvosi körzetre vonatkozó feladat-ellátási szerződés 
megszüntetése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

139. A Horányi Ifjúsági Tábor igénybevétele esetén a 3. életévüket be nem töltött gyermekek 
részére térítésmentesség biztosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

140. Az I. kerületben működő általános iskolák és középiskolák alapítványai részére történő 
pályázat kiírása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

141. Mátrai-Betegh Béla emléktábla elhelyezése a Fortuna utca 7. szám alatti lakóházra
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

142. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi közbeszerzési tervének 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

143. Az útügyi nyilvántartás aktualizálásáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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144. Párakapuk telepítésére és beüzemelésére szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

145. A Gyorskocsi utca 16.-20. előtti zöldfelület fejlesztéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

146. A Szirtes út 30.-36. zöldterület fejlesztéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

147. Ivókutak, kerti csapok létesítéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

148. Hőkamera beszerzéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

149. Linzi lépcső virágosításáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

150. Batthyány utca 27.-31. virágoszlopok kihelyezéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

151 .A Tabáni tanösvény felújításáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

152. Forgalomtechnikai tervezésekről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

153. Kardio túraösvény létesítéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

154. Csalogány utca 20.-26. előtti zöldfelületi fejlesztéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

155. Zöldfelületek kisléptékű fejlesztéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

156. Hunyadi-kanyar zöldfelületének megújításáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

157. Hilton szálloda alatti körágyás környezetének zöldfelületi megújításáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

158. Kerékpárhálózati terv készítéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

159. Batthyány utca 43.-47. sz. alatti ingatlanokon kert kialakításáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

160. Az Ostrom utca - Batthyány utca kereszteződés átépítéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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161. A Horváth-kert fejlesztéséről szóló elöntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

162. A Budapest I. kerület Budavári Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat 2023-as évre nyújtott 
támogatás elszámolásának elfogadása és a BDV/11571 -1/2024. számon iktatott 2024. évi 
egyedi támogatás iránti kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

163. A Budapest I. kerület Budavári Örmény Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évre nyújtott 
támogatás elszámolásának elfogadása és a BDV/12982-1 /2024. számon iktatott, 2024. évi 
egyedi támogatás iránti kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

164. A Budapest I. kerület Budavári Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évre nyújtott 
támogatás elszámolásának elfogadása és a BDV/11291-2/2024. számon iktatott, 2024. évi 
egyedi támogatás iránti kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

165. A Budai Vároltalmazó Közalapítvány által benyújtott támogatás iránti kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

166. Az Attila Közhasznú Alapítvány által benyújtott, BDV/13121-1/2024 ügyiratszámú egyedi 
támogatási kérelme elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

167. A Bach Akadémia Kulturális Alapítvány 2023. évi elszámolása és a 2024. évi egyedi 
támogatási kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

168. A Budavári Világörökség Iskola Alapítvány BDV/12882-1/2024. iktatószámú egyedi 
támogatási kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

169. A Budapest I. kerület Budavári Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, Egészség- és Természetvédő 
Egyesület 2024. évi, BDV/4584-1/2024. iktatószámú egyedi támogatási kérelme elbírálása 
és a BDV/4584-2/2024. iktatószámú eszköz-adományozási kérelmével kapcsolatos 
szándéknyilatkozat
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

170. Az I. kerületi szociális ellátás bővítését biztosító döntések végrehajtása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timér Gyula, Zsitnyákjános képviselők
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171 .A Lakástörvényben biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

172. A 1011 Budapest, Fő utca 20. szám alatti épület társasháztulajdont alapító okiratának 
elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

173. A1014 Budapest, Dísz tér 7. szám alatti épület társasházzá alakítása ügye
Előterjesztő: Timár Gyula képviselő

174. A 1014 Budapest, Táncsics Mihály utca 3. szám alatti épület társasháztulajdont alapító 
okiratának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

175. A Budapest, I. kerület Csalogány utca 36. szám alatti társasház alapító okiratának 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

176. A Budapest, I. kerület Szirtes út 7. szám alatti társasház alapító okiratának módosítására 
és társasházi célbefizetés megfizetése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

177. A 1011 Budapest, Fő utca 4. 2. em. 2/B és 3. em. 2. szám alatti ingatlanokon fennálló 
elővásárlási joggal kapcsolatos nyilatkozat megtétele
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

178. Lejárt határidejű önkormányzati határozatok határidejének meghosszabbítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

179. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 
6.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

180. Az idősek világnapja alkalmából nyújtott támogatással kapcsolatos szociális és 
gyermekjóléti pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 
szóló 6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

181. A "HAVER" Informális Zsidó Oktatási Alapítvány 2024/2025-ös tanév során megvalósítandó 
érzékenyítő céljainak megvalósítása vonatkozó BDV/12922-1/2024. ügyiratszámú egyedi 
támogatási kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

182. A polgármester beszámolója a képviselő-testületi ülések között végzett munkájáról
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel „A 998/2023. (XII. 7.) önkormányzati 
határozat kiegészítése" tárgyú előterjesztés zárt ülésben történő tárgyalásának elrendelésére 
vonatkozó javaslatot.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
429/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az „A 
998/2023. (XII. 7.) önkormányzati határozat kiegészítése" tárgyú előterjesztést a 2024. május 
16-i ülésén zárt ülésen tárgyalja a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: mivel a megállapított napirendi sorrend teljesen felborítja a 
korábbi napirendi sorrendet, ezért annak átállításáig szünetet rendel el.

A polgármester szünetet rendelt el.

SZÜNET UTÁN:

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a szünet után zárt ülésben folytatják a munkát.

ZÁRT ÜLÉS UTÁN:

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: tájékoztatja a nyilvánosságot, hogy a képviselő-testület zárt 
ülés keretében döntött a Mészáros u. 12. III. 3. számú lakás utcai ablakainak helyreállításáról szóló 
településképi kötelezés elleni fellebbezés elbírálásában, a Violetta Bt. Mézeskalács Kávézó vendéglátó 
terasz céljára benyújtott kérelmének elbírálásáról, születési támogatás megállapítása iránti kérelmet 
elutasító határozat ellen benyújtott fellebbezéről, a Fortuna utca 8. fszt. 3. szám, a Toldy Ferenc u. 14. 
TE. 1. szám, valamint az Úri utca 43. fszt. 1. szám alatti lakás bérleti jogviszonyának meghosszabbítása 
tárgyában, a 998/2023. (XII. 7.) önkormányzati határozat kiegészítése ügyében. Az Iskola u. 31. fszt. 2. 
szám alatti lakás tulajdonjogának cseréje ügyében, valamint 98 db Ruszwurm Kft.-vel kapcsolatos 
fellebbezés ügyében elhalasztotta a döntést a testületi ülés egy későbbi időpontjára, illetve 98 darab 
Ruszwurm Kft-vel kapcsolatos fellebbezés ügyében is döntöttek.

111. Képviselői kérdések, interpellációk

(A kérdések, interpellációka jegyzőkönyv mellékletei.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ügyrendben megadta a szót Molnárka képviselő úrnak.

Molnárka Gábor Zoltán, képviselő: Gulyás Gergely képviselő úr az előző szakaszban, nyilvános ülésen 
elismerte, hogy a Kormányhivatalnak dolgozik. Jómaga nem jogász, de az a sejtése, hogy ez 
összeférhetetlen azzal, hogy itt önkormányzati képviselőként dolgozik. Kéri jegyző asszonyt, hogy 
tájékoztassa őket arról, hogy az Mötv. pontosan hogyan szabályozza ezt a fajta összeférhetetlenséget, 
mert az a gyanúja, hogy valami itt nem stimmel.
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Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: az Mötv. az összeférhetetlenségre vonatkozó szabályok szerint 
felsorolja, hogy mely esetek azok, amelyek összeférhetetlenek a képviselői jogállással. Emlékei szerint 
képviselő úr azt mondta, hogy munkaszerződése van a Budapesti Kormányhivatallal és nem 
kormánytisztviselő. Ez a körülmény valóban felveti a vizsgálatnak a kérdését, ugyanis az Mötv. úgy 
rendelkezik, hogy önkormányzati képviselő nem lehet, aki olyan tisztséget tölt be, olyan feladatot lát el, 
amelyre kinevezését, megbízását a kormány alárendeltségébe tartozó szervtől, vezetőjétől kapta. Nem 
tudja, hogy képviselő úr szerződését ki írta alá, Sára Botond-e.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: nagyon értékeli, hogy Molnárka Gábor képviselő úr miután 
sikertelenül kitöltötte a vagyonnyilatkozatát és eltitkolt 205 millió Ft-ot; jómaga beleírta, hogy hol van 
foglalkoztatva, mennyi a bére. Amennyiben érdekli jegyző asszonyt vagy a képviselő urat, akkor áll egy 
vizsgálat elébe; terjesszék elő, és minden szükséges iratot átad. Nincsenek eltitkolt szlovák céghálói, 
nincsenek eltitkolt 200 milliós vagyonelemei; dolgozik, és az I. kerületért is dolgozni szeretne. Ezt a 
munkát fogják folytatni a következő 5 évben is.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: ügyrendben megadta a szót Molnárka képviselő úrnak.

Molnárka Gábor Zoltán, képviselő: kérdésére jegyző asszonytól elég részletes választ kapott, tehát az 
alapján, amit jegyző asszony elmondott, szeretné javasolni egy összeférhetetlenségi eljárás elindítását. 
Most vallotta be képviselő úr, hogy a Kormányhivatalnál dolgozik, ami teljesen összeférhetetlen. Ha 
bekiabál, akkor is végig fogja mondani; tudja, hogy ezt így szokták, de náluk, az I. kerületben nem ez a 
szokás. Az, hogy képviselő úr beleírja a vagyonnyilatkozatába, hogy a Kormányhivatalnál dolgozik; lelke 
rajta, dolgozzon ott nyugodtan, szükségük van a nagyon tehetséges beszerzőkre. Jómaga nagyon- 
nagyon büszke arra, hogy a versenyszférában sikeres, és nem az állam csecsein lóg. Nem gondolja, 
hogy bármit eltitkolt volna. Ha képviselő urék azt gondolják, hogy valami nem stimmel, akkor javasolja, 
hogy indítsanak egy vagyonnyilatkozattal kapcsolatos eljárást. Ez sajnos nem történt meg, tehát 
valószínűleg érzik, hogy az nem állná meg a helyét, de ha mégiscsak lesz ilyen eljárás, akkor a 
rendelkezésükre fog állni. Addig viszont kéri képviselő urat, hogy válaszoljon, miért gondolja azt, hogy 
nem összeférhetetlen, miközben az Mötv. elég egyértelműen azt mondja, hogy összeférhetetlen, és 
nem kellene itt ülnie. Ha ez nem lenne összeférhetetlen, akkor Fazekas Csillának sem kellett volna 
elhagynia a korábbi munkahelyét; ugyanez az ügy volt akkor is. Fenntartja az álláspontját, és 
kezdeményezi azt, hogy képviselő úr ellen összeférhetetlenségi eljárást indítsanak.

Váradiné Naszályi Márta polgármester: a szükséges lépéseket meg fogják tenni.
Határidőben interpellációt nyújtott be a polgármesterhez Fazekas Csilla képviselő „Milliós jutalmak" 
tárgyában.
Megadta a szót képviselő asszonynak az interpellációja ismertetésére.

Fazekas Csilla, képviselő: megdöbbentő, hogy polgármester asszony a jegyzőjének, aki a próbaidejét 
töltötte még tavaly, jutalmat adott, sőt az első 8 hónapban több mint 20 millió Ft-ot fizetett ki a hivatal 
vezetőjének, ebből 5,1 millió Ft-ot jutalomként. Látható, hogy bőkezűen bánik polgármester asszony a 
jutalmakkal, hiszen míg 2021 -ben 91 millió Ft-ot, addig tavaly már több mint 217 millió Ft-ot osztott ki. 
Nem hajlandó elmondani, hogy a kabinetében dolgozó politikai munkatársaknak összesen mennyi 
pénzt adott és milyen jogcímen. Idén 246 millió Ft-ot akar költeni jutalmakra, ebből akarja kifizetni 
politikai tanácsadóit és aktivistáit. Természetesen az ő esetükben objektív teljesítményértékelés nem 
szükséges, így kaphatott jegyző asszony is tavaly pár hónapos munka után több mint 5 millió Ft-ot, míg 
jegyző asszony személyi titkára 3,5 millió Ft-ot. Ezekből a pénzekből akár 40 ezer Ft-tal lehetett volna 
támogatni minden kerületi nyugdíjast, és arra is bőven elég lett volna, hogy minden kerületi fiatal 
ingyenesen kapjon jogosítványt, vagy minden kerületi család ingyenesen nyaralhasson a Balatonon.
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Polgármester asszony a kerület fejlesztése helyett a pártkáderek zsebének kitömését választotta. 
Továbbra is várják szíves válaszát azzal kapcsolatban, hogy tavaly mennyi jutalmat osztott ki a politikai 
aktivistáknak, akiket a hivatalban helyezett el. Várja érdemi válaszát.

Váradiné Naszály! Márta polgármester: egy szóval is válaszolhatna: semmit, hiszen a hivatalban 
nincsenek politikai aktivisták, de hosszabban is fog válaszolni. Nem tudja eldönteni, hogy képviselő 
asszony tájékozatlansága lepi-e meg jobban, vagy az, hogy mennyire nincs morális akadály előtte, 
amikor a valóságot torzítja. Kéri, hogy nézzék a tényeket és az igazságot. Minden önkormányzati 
intézmény, így a Polgármesteri Hivatal esetében is a képviselő-testület - amelynek még tagja képviselő 
asszony is - állapítja meg a jutalmazásra felhasználható keretösszeget és határoz a tanácsadói 
státuszokról. Nem a polgármester és nem a hivatalvezető. Ebben a testületben éppen a képviselő 
asszony mandátumszerzésének, illetve két ellenzéki szavazattal a testületbejutó képviselő Fideszhez 
való átállásának köszönhetően képviselő asszonyéknak többsége van. A képviselő-testület kéthavi 
illetménynek megfelelő jutalmat biztosított a hivatal számára tavaly és idén is, az elmúlt években pedig 
nem engedélyezett tanácsadói státuszt. Neki nincsenek a hivatalban politikai aktivistái; neki nincsenek. 
Nevetséges és minden szakmaiságot nélkülöz, hogy a jegyzőt és annak irodavezetőjét annak titulálja. 
Képviselő asszonynak problémája van a jutalmazási rendszerrel, ezért ismerteti, hogy a próbaidő nem 
akadálya a jutalmazásnak. És valószínűleg korábban sem volt az, hiszen Nagy Gábor Tamás volt 
Fideszes polgármestersége alatt így kapott jutalmat képviselő asszony jelölt társa, Bauer Eszter is, aki 
2018. februárban létesített jogviszonyt a Nagy Gábor Tamás féle polgármesteri kabinetben, és már 
májusban, majd azt követően júniusban, majd szeptemberben, majd pedig decemberben is kapott 
jutalmat. 2018-ban - ennek 6 éve -, 2 millió Ft jutalmat kapott, és persze az ezt követő években is 
ugyanilyen rendszerességgel és nagyságrendekben. Két lehetőség van. Az egyik, hogy képviselő 
asszony jogszerűtlenséggel vádolta meg a korábbi Fideszes polgármestert. Ez esetben kéri, hogy előbb 
rendezzék le egymás között, és csak utána forduljon hozzá. A másik lehetőség, hogy képviselő asszonyt 
kizárólag akkor zavarja a jegyzők és kabinettagok jutalmazása, ha az illetők nem Fidesz-tagok. Érti, hogy 
annyira aggódnak a közpénzek felhasználása miatt, hogy a munkájukért fizetést kapó tisztességes 
embereket akarnak besározni. Érti, hogy azt gondolják, hogy ilyen a kampányidőszak, de kéri, hogy 
nézzenek körül a képviselők háza táján. Gulyás Gergely Kristóf, akinek az összeférhetetlenségre még 
nincsen tisztázva, heti kb. egy napi munkáért 1 072 000 Ft közpénzt kap az önkormányzattól. Fazekas 
Csilla képviselő asszony 1 112 000 Ft-ot kap az önkormányzattól. Varga Dániel képviselő úr, akinek nem 
sikerült az elmúlt 5 évben eldöntenie, hogy hová is tartozik, havonta 1 188 000 Ft-ot visz haza - mindezt 
csak az önkormányzati közpénzből. Böröcz László családjának tulajdonában féltucat trafik van évi több 
százmillió forintos bevétellel. Kérdezi, hogy képviselő asszony szerint politikai pozícióktól függetlenül 
kapták-e ezeket a lehetőségeket. Novák Katalin bukott köztársasági elnök, aki pedofilsimogatóknak ad 
elnöki kegyelmet, majd aztán nem hajlandó erről nyilatkozni, közpénzből a következő időszakban csak 
a háztartási alkalmazottja számára 2,4 millió Ft-ot kap havonta. Ez véleménye szerint megdöbbentő. 
Ehhez képest a kormánypárti képviselők a kerületi nyugdíjasok, fiatalok, családok támogatását a hivatali 
jutalmazástól teszik függővé. Polgármesterként a tavalyi év során háromszor, idén pedig kétszer - a mai 
napon is - tett javaslatot a szociális rendeletük bővítésére. A kormánypárti képviselők ezt a napirendi 
pontot a mai ülésük végére tették - nem tudja, hogy mit akarnak vele kezdeni -, de a lényeg, hogy ezt 
ötször előterjesztette, de a képviselők mindannyiszor megakadályozták, hogy a kerületi nyugdíjasok 
megkaphassák az idős napi támogatást. A szociális ellátásaikra van pénz, volt pénz, de a képviselők 
részéről politikai szándék nincs arra, hogy megkaphassák a kerületi idősek ezeket a támogatásokat. 
Ehhez nincsen szükség a hivatali illetményekre, egyedül a képviselők támogató szavazata hiányzik, havi 
egy milliónál is több forintért akár támogathatnák is egy szavazattal azt, hogy az idősek megkapják a 
jutalmat. Kéri a válasza elfogadását.

Fazekas Csilla, képviselő: sajnos megszokhatták már azt, hogy polgármester asszony konkrét, 
egyértelmű kérdésekre egyértelmű válaszok helyett eltereli a szót, másról beszél, vagy éppen másra 
mutogat. Az igazság az a szociális támogatásokkal kapcsolatban, hogy polgármester asszony éppen
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azért nem hajtja végre, mivel jegyző asszony kifogásolja ezeket különböző jegyzői jelzésekre hivatkozva. 
Ez biztosan megéri azt a magas jutalmat, amit kapott a tavalyi év során, miközben a munkaszervezés 
botrányos a hivatalban, a határidőket nem tartják be, és a képviselő-testületi határozatokat sem tartják 
be és hajtják végre, ahogyan például a szociális támogatásokkal kapcsolatban sem. Véleménye szerint 
ilyen teljesítmény mellett abszolút komoly és fontos kérdés az, hogy kik és mekkora összegű jutalmat 
kapnak. A Polgármesteri Kabinet munkatársaira vonatkozott a kérdés, egyébként ezzel kapcsolatban a 
bírói gyakorlat és a jogszabályok is teljesen egyértelműek, mert ezek közérdekből nyilvános adatnak 
minősülnek. Az, hogy igazából az időt húzzák azzal, hogy nem válaszolnak most már sokadjára erre a 
kérdésre, arra enged következtetni, hogy feltehetően titkolni valójuk van, és nem értenek egyet azzal, 
hogy több százmillió forintot fizetnek ki valójában teljesítmény nélkül. A választ nem tudja elfogadni.

Váradiné Naszály! Márta, polgármester: szavazásra tette fel a válasz elfogadására vonatkozó javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
542/2024. [V. 16.1 önkormányzati határozata
az interpellációra adott válasz elfogadásáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen, 9 nem szavazattal nem 
fogadja el Váradiné Naszályi Márta polgármester Fazekas Csilla képviselő „Milliós jutalmak" 
tárgyú interpellációjára adott válaszát.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kéri képviselő asszonyt, hogy jelölje meg, hogy melyik bizottság 
és mely határidővel vizsgálja ki a választ.

Fazekas Csilla, képviselő: a Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottságot javasolja a kivizsgálásra, határidő a 
következő rendes testületi ülés legyen.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ebben a ciklusban már nincs több rendes testületi ülés; majd 
a következő ciklus foglalkozik vele.

Fazekas Csilla, képviselő: a munkaterv szerint van, vagy kellene lenni.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel a javaslatot. Jelezte, tartózkodik a szavazás 
során.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 5 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
543/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
interpelláció kivizsgálására bizottság kijelöléséről

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy kijelöli a 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottságot Fazekas Csilla képviselő „Milliós jutalmak" tárgyú 
interpellációjában foglaltak kivizsgálására.
Flatáridő: soron következő rendes képviselő-testületi ülés 
Felelős: Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság elnöke 
Végrehajtásért felelős: Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság

27



Váradiné Naszályi Márta, polgármester: interpellációt nyújtott be határidőben a polgármesterhez 
Gulyás Gergely Kristóf képviselő „A kerület nem családi vállalkozás" címmel.
Megadta a szót képviselő úrnak az interpellációja ismertetésére.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: a kerület nem családi vállalkozás. 2019-ben polgármester asszony 
férje volt a kampányának a beszerzési és pénzügyi intéző embere. Úgy tűnik, hogy ezt a feladatot az 
önkormányzatnál is folytatta. A Neo Property-vel kapcsolatos ügyben fény derült arra, hogy 
polgármester asszonyék nem folytatták le a jogszabályban előírt eljárásokat, és ennek következtében 
megkárosították az I. kerületi költségvetést. Kérdezi, hogy van-e köze annak ahhoz, hogy ezeket az 
eljárásokat nem folytatták le, hogy polgármester asszony férje ennek a cégnek az alkalmazottja. 
Jelentett-e bármiféle pénzügyi előnyt a cég részére az, hogy polgármester asszony férje ennek a cégnek 
dolgozik. A médiában polgármester asszony több ízben félretájékoztatta a tisztelt kerületi polgárokat. 
Azt állította, hogy ezeket a folyamatokat lefolytatták, azt állította, hogy közbeszerzéseket írtak ki stb. 
Polgármester asszonyék a közbeszerzési törvényt megkerülve több mint 62 millió Ft-ot játszottak át 
ennek a cégnek, amelynél a férje is dolgozik, illetve üzleti partnereinek. Kérdezi továbbá, hogy a 
szerződések megkötését megelőzően miért nem tájékoztatta a képviselő-testületet, illetve a tágabb 
nyilvánosságát arról, hogy a szerződő partnercégnél dolgozik a férje, illetve miért állít valótlanságokat 
a sajtóban az üggyel kapcsolatban. Várja megtisztelő válaszát.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kicsit értetlenül áll ezelőtt az interpelláció előtt, hiszen már 
sokadik alkalommal nyújtják be, és a legutóbb, amikor benyújtották, megválaszolta. Természetesen 
nem fogadták el, és éppen képviselő úr bizottságának kellett volna kivizsgálnia az erre adott választ, és 
a mai testületi ülésre benyújtani a bizottság általi vizsgálatnak az eredményét. Döbbenten tapasztalta, 
hogy a bizottsági vizsgálatról szóló előterjesztés, amit képviselő úrnak kellett volna benyújtania, nem 
érkezett be, Ehelyett ismételten, immár többedik alkalommal ugyanez az interpelláció került 
benyújtásra. Nagyon szívesen elismétli ugyanazt a választ, amit eddig is adott, mert mindenkinek joga 
van ismerni a tényeket. Ismerik egyébként a '30-as évekből azt a kommunikációs gyakorlatot, hogy az 
ellenfelet azzal vádolják, amiben maguk sárosak, és azt is, hogy ha nagyon sokszor ismételnek valamit, 
akkor azt gondolják, hogy azt sokan elhiszik. Talán vannak, akiket meg lehet téveszteni ezzel, de attól 
ez még nem lesz igaz, amit mondott. Az igazság a következő. A Márai Művelődési Központ felújítása az 
előző városvezetés megrendelésére indult el. A 2019 őszére már több sebből vérző beruházás 
problémáit megoldották, és a világjárvány közepén is határidőre kivitelezték, így nem veszett el az erre 
kapott állami támogatás sem. A kivitelező Laki Épületszobrász Zrt.-től a Polgármesteri Hivatal 
Városüzemeltetési Irodája vette át a befejezett beruházást. A használatbavételi engedély 
megszerzéséhez az átvétel pillanatától szükség volt felelős üzemeltetőre. A több milliárdos 
beruházással elkészült, hipermodern gépészettel, fűtéssel, légtechnikával, hangtechnikával felszerelt 
épület üzemeltetésére a garancia megőrzéséhez igen komoly jogosultságokkal, szaktudással 
rendelkező üzemeltető céget kellett a hivatalnak keresni. Ehhez az önkormányzat a beszerzési 
szabályzatnak megfelelően pályázatot írt ki, amelyet a Neo Property Zrt. nyert meg. Ez egy több ezer 
főt foglalkoztató nemzetközi cég. Az eredeti terveik szerint a művelődési ház üzemeltetését a Kulturális 
Nonprofit Kft. vette volna át, amelynek megalakulása a pandémia miatt késlekedett. Kéri, ne feledjék, 
hogy a műszaki átvétel időszakában pandémia volt, ami nemcsak a ház megnyitását tette lehetetlenné 
hónapokig, de minden ügyintézést, minden folyamatot nehézkesebbé tett, ezért a hivataltól az 
üzemeltetést a GAMESZ vette át, ami a többi kulturális intézményüket, helyszínüket is üzemeltette. 
Természetesen függetlenül attól, hogy a művelődési ház a nagyközönség számára csak szeptemberben 
nyitott meg - addig csak a program előkészítési munkák zajlottak -, az épületet a garanciális előírások, 
valamint az állagmegóvás miatt üzemeltetni kellett. A férje az említett cégnél 15 éve beosztott 
diszpécser, nem volt és most sincsen döntési pozícióban, a családjuknak az említett beszerzési 
eljárásokhoz nem volt köze. Képviselő úr viszont megszavazta az édesanyja számára egy 
önkormányzati műemlék lakásnak a töredék áron való megvételének a lehetőségét, tehát ha valakire 
mutogatni szeretne, az képviselő úr. Végül, ha már családi vállalkozásoknál tartanak, kéri, csak
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nézzenek körül a saját házuk táján. Böröcz László biztos úr családjának tulajdonában féltucat trafik van, 
évi több százmillió forintos bevétellel. Kérdezi, hogy képviselő úr szerint ezt politikai pozícióktól 
függetlenül kapták-e. Kéri a válasza elfogadását.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: először is igen, másodszor is lefolytatta a bizottság a kivizsgálást, és 
elég jelentős megállapításokra jutott. Megállapította a bizottságuk azt, hogy polgármester asszony 
nettó 62 650 024 Ft közpénzt jogsértő módon fizetett ki a férjét foglalkoztató Neo Property Services 
Zrt.-nek, valamint az üzlettársának. Köszöni, hogy felsorolta mindazt a sok fázist, amiben több ízben 
kijátszották a közbeszerzési törvény hatályait. Gyanús és meglepő módon sikerült minden egyes 
szerződést éppen a közbeszerzési értékhatár alatt megvalósítaniuk. Ha ezeket nem pakolászták volna 
egyik szervezettől a másikra át, akkor erre nyilvánvalóan nem lett volna lehetőségük. Azért nem érkezett 
be a kivizsgálás a képviselő-testület elé, hiszen polgármester asszony a kerülethez méltatlan módon, a 
nagy nyilvánosság előtt valótlanságokat állított, hazudott a kerületieknek. Kéri, hogyne nézze madárnak 
az I. kerületi választókat, és félrebeszélés helyett adjon konkrét magyarázatot arra, hogy miért írt alá 
olyan szerződéseket, amelyek több mint nettó 62 millió Ft-ot játszottak át a férjét foglalkoztató cégnek. 
Ezt a mai napig nem tette meg. Látható, hogy mellébeszél az ügyben, látható, hogy félretájékoztat az 
ügyben, és nem riad vissza attól, hogy ország-világ előtt hazudjon. Kéri, hogy ezt fejezze be, és adjon 
őszinte válaszokat a kérdésekre. A válaszát természetesen nem tudja elfogadni.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel a válasz elfogadására vonatkozó javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
544/2024, (V. 16,1 önkormányzati határozata
az interpellációra adott válasz elfogadásáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen, 8 nem szavazattal, 1
tartózkodás mellett nem fogadja el Váradiné Naszályi Márta polgármester Gulyás Gergely
Kristóf képviselő „A kerület nem családi vállalkozás" tárgyú interpellációjára adott válaszát.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kéri képviselő urat, hogy jelölje meg, hogy melyik bizottság és 
mely határidővel vizsgálja ki ismételten ezt az ügyet.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: átadja a feladatot Molnárka Gábor képviselő úr részére, és 
szeptember 30-ig folytassa le a vizsgálatot és terjessze elő a képviselő-testület ülésére.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel a javaslatot. Jelezte, tartózkodik a szavazás 
során.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 5 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
545/2024. fV. 16.) önkormányzati határozata
interpelláció kivizsgálására bizottság kijelöléséről

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy kijelöli a 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottságot Gulyás Gergely Kristóf képviselő „A kerület nem családi 
vállalkozás" tárgyú interpellációjában foglaltak kivizsgálására.
Határidő: 2024. szeptember 30.
Felelős: Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság elnöke 
Végrehajtásért felelős: Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság
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Váradiné Naszályi Márta, polgármester: határidőben interpellációt nyújtott be a polgármesterhez 
Gulyás Gergely Kristóf képviselő „Se pénz, se cikrászda" címmel.
Megadta a szót képviselő úrnak az interpellációja ismertetésére.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: se pénz, se cukrászda. Ennyit sikerült elérni polgármester asszonynak 
a ciklusa alatt: bezáratja a kétszáz éves cukrászdát, az önkormányzat pedig rengeteg pénztől esik el. 
Pár napja a Ruszwurm Kft. kapott egy lélegzetvételnyi időt. A bíróság a cég kérelmére felfüggesztette a 
végrehajtást, és a benyújtott kifogásokat megvizsgálja ez idő alatt. Valamiért polgármester asszony azt 
a látszatot kívánja kelteni az ügyben, hogy nem bírósági döntés függesztette volna fel ezt az eljárást. Ez 
egy valótlan látszatkeltés, miközben az egész helyzet legfeljebb polgármester asszony mulasztásának 
köszönhető. Polgármester asszonynak négy és fél éve volt arra, hogy a Ruszwurm cukrászda ügyét 
rendezze. Eleinte önös érdekek is vezérelték, hiszen 2019-ben számított Szamos Miklós támogatására 
az akkori Fideszes polgármesterrel szemben. Az ügyben ugyan még ellenzéki képviselőként is több szót 
emelt a cég érdekében, tehát ez az összefonódás nem volt váratlan. Győzelme után késleltette a 
jogszerű eljárásokat, és a Ruszwurm Kft.-vel szemben a cég tartozásait elhalasztotta, késedelmesen 
szedte csak be - sőt, a halasztás alatt jogszabálysértő módon egyszemélyben közterület-használati 
engedélyt is adott a cég részére. Az elmúlt négy és fél év alatt sokszorosára növekedett a Ruszwurm 
Kft. tartozása, és az önkormányzat a polgármester asszony viselkedése nyomán rengeteg pénztől fog 
elesni. Miután Szamos Miklós azzal vádolta meg, hogy polgármester asszony pénzt kért tőle az 
önkormányzat és a cég közötti ügy rendezése okán, elkezdtek felgyorsulni a folyamatok, és most már 
eltökélt amellett, hogy a Ruszwurm cukrászda mindörökké bezárja kapuit. Kérdezi, hogy polgármester 
asszony talán bosszúból teszi-e ezt, mi takargatnivalója van az ügyben. Jogosan merül fel az a kérdés, 
hogy négy és fél év alatt milyen eredményt ért el a Ruszwurm Kft.-vel való egyeztetések során, hiszen 
nem véletlenül kezdeményezett polgármester asszony is szüneteltetést. Sajnos eredményt nem látnak; 
annyit látnak, hogy egy történelmi jelentőségű cukrászda a múlté lesz polgármester asszony 
regnálásának következtében, és az önkormányzat is elesik a pénztől, tehát se pénz, se cukrászda nem 
lesz a kerületben. Természetesen polgármester asszony mondhatja azt, hogy ellene egy lejárató 
kampány zajlik, csak az a baj, hogy a rendőrség nem véletlenül folytat vesztegetés elfogadásának 
gyanúja miatt nyomozást az ügyben. Jómaga ezt a dolgot nem bagatellizálná el polgármester asszony 
helyében. Várja megtisztelő válaszát a feltett kérdésekre.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: bevallja, hogy képviselő úr interpellációjából nem derül ki a 
számára, hogy mi is a problémája. Az egyik mondatában az a gond, hogy bezáratják a cukrászdát, a 
másikban pedig az, hogy nem záratják be elég gyorsan. Egyszer vizsgálatot indítanak a polgármester 
ellen, hogy miért nem volt elég kemény a Ruszwurmmal szemben, majd hosszasan sajnálkoznak a 
médiában és itt a testület előtt is, hogy jaj, bezár a cukrászda.
Szeretné az igazságról, a tényekről nagyvonalakban tájékoztatni a közvéleményt. A www.budavar.hu 
weboldalon minden részlet olvasható, ami a Ruszwurmmal kapcsolatos; minden dokumentum és 
részlet fenn van, de a legfontosabb pontokat szeretné elmondani. A Ruszwurm Kft. önkormányzati 
üzlethelyiségekben üzemelteti a Ruszwurm és a Korona cukrászdákat. A korábbi bérleti szerződést 
Nagy Gábor Tamás, Fideszes polgármester 2015-ben felmondta. Mivel a cég nem hagyta el az 
önkormányzati helyiségeket, szintén Nagy Gábor Tamás polgármester 2019 januárjában beperelte a 
Kft.-t. Ezt a pert örökölték meg 2019 őszén. Elhúzódó pereskedés helyett megegyezésre törekedtek, 
de Szamos Miklóssal nem lehetett megegyezni. Csak olyan szerződést fogadott volna el, amely 
korlátozza az önkormányzat tulajdonosi jogait. 2022 őszén a perek minden fokon lezárultak, a bíróság 
ítéletében kimondta, hogy a Ruszwurm Kft.-nek ki kell fizetnie a több százmilliós tartozását, és el kell 
hagynia az üzlethelyiségeket. Ezután a képviselő-testület egyhangúlag megszavazta, hogy elindítsák a 
végrehajtást. A Ruszwurm-ügyben közel négy év után született jogerős ítélet, aminek birtokában a 
jelenlévő képviselők mindegyike a végrehajtás megindításéról döntött. Gulyás képviselő úr is a 
cukrászda bezáratásáról döntött, és azt szavazta meg, hogy a végrehajtást indítsák el.
A végrehajtást 2022. december 5-én elindították - ennek 528 napja. 528 napja nem történik meg a
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végrehajtás. Az nem világos, hogy ez miért az ő hibája, miért nem a végrehajtói kamaráé, amely 
egymásnak dobálja az ügyet, az újonnan kinevezett végrehajtó pedig a Fidesz korábbi igazságügyi 
államtitkára bűntársának, Schadl Györgynek a titkára. Jól kirajzolódik a mintázat, amelyben minden 
résztvevőnek megvan a maga szerepe: 1. A végrehajtók kitűzik a végrehajtás időpontját, 2. Szamos 
Miklós erre reagálva elmondja a rágalmait, 3. A Fideszes propagandamédia heteken át harsogja ezeket 
a hazug rágalmakat, 4. A végrehajtás elmarad. Ez most már ismétlődően a forgatókönyve ennek a 
rendszernek. Kérdezi, hogy kinek az érdeke az, hogy ismétlődően ez történik a Ruszwurm cukrászdával 
kapcsolatban. Ha jóindulatú, akkor azt mondja, hogy képviselő úrék felültek egy kétségbeesett 
öregember rágalmainak és a kampányuk részévé tették azt. De neki is lennének kérdései ebben a 
tragikomédiává váló ügyben. Szamos úr cége több mint 340 millió Ft-tal tartozik az önkormányzatnak, 
és úgy tűnik, hogy a képviselők egy kampányrágalomért cserébe az ő pártját fogják, és a jogerős ítélet 
ellenére hirtelen neki kezdtek el drukkolni az önkormányzattal szemben. Kérdezi, hogy mi a tervük. 
Elengedik-e a tartozást, vagy mit gondolnak. A kétszáz éves világhírű cukrászdáról szóló 
legendáriumokról pedig annyit, hogy a Ruszwurm cukrászda már Szamos úr előtt is létezett 170 évig, 
ez alatt lett világhírű. És nyilvánvalóan Szamos úr után is létezni fog a cukrászda, az önkormányzatnak 
és neki biztosan nem célja a Ruszwurm bezáratása; az a célja, hogy a Korona Cukrászda és a Ruszwurm 
cukrászda üzlethelyiségeiben jogszerűen működő, rendesen fizető és magas színvonalú cukrászdát 
üzemeltető cégek működjenek. Számára ez az interpelláció arra példa, hogy képviselő úré kmennyire 
lenézik az itt lakókat, mennyire lenézik a saját választóikat is. Kéri a válasz elfogadását.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: szeretné, ha tisztába tennék a tényeket, ahogyan polgármester 
asszony is mondta. Tény 1: polgármester asszony a Covid járvány alatt a rendeletükkel ellentétes 
módon, egyszemélyben teraszhasználati engedélyt adott a Ruszwurm Kft,-nek. Most szavaztak legalább 
száz előterjesztés hosszan arról, hogy a Ruszwurm Kft. nem kaphatott volna közterület-használati 
engedélyt; polgármester asszony ezt egyszemélyben engedélyezte a Covid alatt. Tény 2: a Ruszwurm 
név egy jogvédett név, amely Szamos Miklós személyes tulajdona. Ha nem lesz megegyezés Szamos 
Miklós úrral, akkor a Ruszwurm cukrászda végleg bezárja kapuit a Budai Várban. Tény 3: polgármester 
asszony felelőssége az, hogy a bíróság által jogerősen megítélt pénzeket az önkormányzat megkapja. 
Jelenleg semmilyen garancia nincs arra, hogy a Kft. bármilyen törlesztést megtenne abban az esetben, 
ha a csődeljárását elkezdik. Ha ezeket a tényeket összeadják, oda lyukadnak ki, hogy polgármester 
asszony lépései miatt az I. kerület, illetve a Budai Vár Ruszwurm cukrászda és pénz nélkül is marad. 
Polgármester asszony áldásos tevékenységének köszönhetően bezár egy történelmi múltú cukrászda, 
az önkormányzat pedig 300 millió Ft-tal lesz rövidebb. Nagyon szépen köszönik. A válaszát nem tudja 
elfogadni.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: képviselő úr nem válaszolt a kérdésére, hogy el akarják-e 
engedni a tartozást. Képviselő úr is azok között volt, akik megszavazták a végrehajtás elindítását - 
egyébként teljesen normális módon, hiszen 300 millió Ft kintlévőséget nem lehet csak úgy elengedni. 
Képviselő úr volt az, aki a Ruszwurm egyezségi ajánlatait nem szavazta meg - amúgy teljesen jogosan, 
mert véleménye szerint azok nem voltak az önkormányzat érdekeinek megfelelő egyezségi ajánlatok. 
Nem tudja, hogy most hirtelen mit akarnak. Számára úgy tűnik, hogy nem tudják, hogy mit akarnak, 
csak a szart kenegetik jobbról-balra annak érdekében, hogy hol fog a több légy rá szállni, de ennek így 
nincsen értelme.
Szavazásra tette fel a válasz elfogadására vonatkozó javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
546/2024, ÍV, 16.) önkormányzati határozata
az interpellációra adott válasz elfogadásáról
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen, 7 nem szavazattal, 1 
tartózkodás mellett nem fogadja el Váradiné Naszályi Márta polgármester Gulyás Gergely 
Kristóf képviselő „Se pénz, se cikrászda" tárgyú interpellációjára adott válaszát.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kéri képviselő urat, hogy jelölje meg, hogy melyik bizottság és 
mely határidővel. Ruszwurm ügyben már volt bizottság, ezért nem tudja, hogy mit akarnak még 
vizsgálni.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: azt szeretné, ha az I. kerületnek lenne végre egy olyan polgármestere, 
aki ki tud állni a kerület érdekében és hatékonyan tudja képviselni. Június 9. után meglesz ez a váltás, 
és végre el fognak köszönni polgármester asszonytól. Kéri, hogy a Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság 
szeptember 30. napjáig vizsgálja ki és terjessze elő a testület ülésére a kivizsgálás eredményét.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel a javaslatot. Jelezte, tartózkodik a szavazás 
során.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 5 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
547/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
interpelláció kivizsgálására bizottság kijelöléséről

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy kijelöli a 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottságot Gulyás Gergely Kristóf képviselő „Se pénz, se cikrászda" 
tárgyú interpellációjában foglaltak kivizsgálására.
Határidő: 2024. szeptember 30.
Felelős: Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság elnöke 
Végrehajtásért felelős: Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: interpellációt nyújtott be határidőben a polgármesterhez Varga 
Dániel képviselő „Miért károsította meg 55 millió Ft-tal a kerületet?" címmel.
Megadta a szót képviselő úrnak az interpellációja ismertetésére.

Varga Dániel, képviselő: az interpelláció pontos címe: „Miért károsította meg 55 millió forinttal az I. 
kerületieket?". Polgármester asszonyék 2022. május 21-én előterjesztést nyújtottak be annak 
érdekében, hogy a Kurjantó Bisztró Kft. pályáztatás nélkül megkaphassa az összesen 128 m2-es 
Szentháromság téri pavilon bérleti jogát. Az előterjesztést a Kun János képviselőtársa által vezetett 
bizottság el is fogadta akkor, a cég így 90 napra bérbe kapta az ingatlant havi 800 000 Ft-ért. 2022. 
szeptember 27-én a Kun János nevével fémjelzett bizottság a Kurjantó Bisztró Kft. részére újabb 90 
napra kötött bérleti szerződést pályáztatás nélkül a korábbi bérleti díjért. Később még egyszer kiadták 
az érintett Kft.-nek változatlan áron ezt a pavilont, így 2022. május és 2023 szeptembere között az I. 
kerületnek a 90 napos bérbeadások következtében 9,2 millió Ft bevétele keletkezett. A polgári oldal 
javaslatára egy átlátható, nyílt licites pályázatot hirdettek a Kurjantó Bisztró Kft.-vel kapcsolatban, ahol 
a korábbi összeg hétszereséért, 5,3 millió Ft-ért bérelheti havonta az ingatlant, 2023 szeptembere és 
2024 szeptembere között tehát összesen 64 millió Ft bevételt jelentett ez az önkormányzatnak. Jól 
látszik a két kiadás közötti 55 millió Ft-os különbség, ez az az összeg ugyanis, amivel polgármester 
asszony megkárosította az I. kerületi lakosokat. Miután a sajtó foglalkozni kezdett ezzel az üggyel, 
polgármester asszony az ATV-nél félre tájékoztatva a lakosságot azt állította, hogy 5 éves időtartamra 
írták ki a pavilonokat. A nyilvános hazudozása odáig fajult, hogy azt állítsa, hogy az előző városvezetés
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alatt ezek a pavilonok kiadatlanok voltak, és nem termeltek semmilyen bevételt. Kéri, hogy a fenti tények 
fényében polgármester asszony válaszoljon az alábbi kérdésekre: miért pont a Kurjantó Bisztró Kft.- 
nek adták ki pályáztatás nélkül a Szentháromság téri pavilont. 2022 májusa és 2023 májusa között több 
pályázatot is kiírtak pavilon ügyben: hogy-hogy nem szerepelt ez a helyiség egyik pályázatban sem. A 
hivatali előterjesztésekben a hosszabbításoknál rendre szerepelt ez a helyiség, és szerepelt az is, hogy 
érdemes hosszabbítani, de kérdés, hogy miért nem szerepelt a következő pályázati kiírásokban. Kéri, 
hogy válaszoljon arra a kérdésre is, hogy polgármester asszony, illetve alpolgármestere, Csobánczy 
Gábor úr üzleti kapcsolatban áll-e a Kurjantó Bisztró Kft.-vel, valamint polgármester asszony, illetve 
Csobánczy Gábor alpolgármester úr részesült-e bármilyen anyagi előnyben a pavilon kiadásával 
kapcsolatban. Várja az érdemi tényeket tartalmazó válaszát.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: természetesen nem károsította meg a kerületet és a 
kerületieket. Az illetékes szakiroda beszámolóját az ügyről az önkormányzat honlapján elolvashatja 
mindenki, most a legfontosabb tényekről szeretne mindenkit tájékoztatni. A szóban forgó pavilon a 
Szentháromság tér keleti oldalán, a Mátyás-templommal szemben lévő zöldterület peremén található. 
A 2019 őszi önkormányzati választások után megalakult baloldali többségű képviselő-testület úgy vélte, 
hogy ez a terület és az építészetileg igénytelen pavilon méltatlan az ország egyik legszebb és 
legismertebb teréhez, ezért 2022 tavaszán pályázatot írtak ki a terület fejlesztésére. Ezen a pályázaton 
több neves építész kollektíva vett részt. A tervekről lakossági fórumot tartottak, majd szakemberekből 
álló zsűri bírálta el azokat. A győztes pályamű egy, a környék lakossága és a turisták felüdülését biztosító 
pihenő park kialakítását és a pavilon elbontását tartalmazta. E folyamat közben 2022 áprilisában 
jelentkezett egy vállalkozó, hogy három hónapra bérbe venné a régóta üresen álló pavilont. A bérleti 
díjra egy független ingatlanszakértő tett javaslatot. Ezt a bérleti díjat, a független szakértő javaslatát a 
bizottság elfogadta. Az ingatlanszakértő javaslatában szerepet játszott, hogy a bérbeadás csak három 
hónapra vonatkozott, és hogy abban az időszakban az idegenforgalom még nem tért magához a Covid 
okozta visszaesésből. 2022 nyarán az időközi választáson a koalíció egy helyet vesztett, a koalíciós 
együttműködés egyre nehezebbé vált, de még bíztak benne, hogy terveik megvalósulhatnak, ezért 
szeptemberben a még ellenzéki többségű bizottság újból csak három hónapra hosszabbította meg a 
szerződést. 2022 decemberében Kun János képviselőt eltávolították a Tulajdonosi Bizottságból, a 
Szentháromság téri zöldfelület fejlesztésének folytatásáról szóló előterjesztést a kormánypárti többség 
levette a napirendről, holott korábban még egyetértettek vele. A fejlesztés elgáncsolása után az immár 
Fideszes vezetésű és többségű bizottság ezt a pavilon bérleti szerződést további három hónapra 
meghosszabbította változatlan feltételek mellett. Mivel a Szentháromság tér felújítása ellehetetlenülni 
látszott, jómaga terjesztette elő 2023 júliusában a Szentháromság téri pavilon piaci pályázat útján való 
hasznosítását. Még egyszer hangsúlyozza; jómaga terjesztette elő a pavilon piaci pályázati úton való 
hasznosítását. Érdekes, hogy a Fideszes bizottság az eredetileg két évre szóló pályázatot egy évre 
módosította, így a piaci licit során magasra kilövő bérleti díjat csupán egy évig kapja meg az 
önkormányzat. A korábban üresen álló öt kerületi pavilon mostanra bérlőt talált, és 21 db 
üzlethelyiséget sikerült az elmúlt időszakban pályázat útján bérbe adni. A kerület érdeke azonban 
elsősorban az ország legismertebb és leglátogatottabb terével kapcsolatban mindenekelőtt a 
Szentháromság téri zöldterületfejlesztése lenne, amelyet a kormánypárti képviselők elgáncsoltak. 
Ebből az esetből is látható, hogy a két képviselő megvásárlásával hatalomra került kormánypárti 
frakciónak nem a kerület fejlődése az érdeke, hanem a fejlesztések pártpolitikai okból való 
akadályozása. Jelzi, nincsen üzleti kapcsolata a Kurjantó Bisztróval és alpolgármester úr is azt állítja, 
hogy nincsen üzleti kapcsolata a Kurjantó Bisztróval. Kéri a válasz elfogadását.

Varga Dániel, képviselő: polgármester asszony nagyon sok dátumot felsorolt. 2023 márciusában 
érkezett hozzájuk jegyző asszony, aki azt a gyakorlatot vezette be, hogy az összes bizottsági 
előterjesztést, amit a bizottságok tárgyalnak - így az üzlethelyiségek kiadását is - a polgármester nevével 
fémjelezték, tehát nem egyedülálló, hogy mindent polgármester asszony adott be, hiszen minden 
bizottsági előterjesztést is, amióta jegyző asszony van, polgármester asszony ad be, tehát ezzel nagyon
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nehéz takarózni. Korábban polgármester asszony azt állította, hogy az ezt megelőző ciklusban nem volt 
kiadva ez a helyiség, erre sem reagált, tehát megtévesztette a nyilvánosságot és hazudott, és az sem 
derült ki, hogy egyáltalán ki volt az az értékbecslő, aki ezt mondta. Kérdezi, hogy az, hogy 800 ezer Ft
ért kiadnak egy helyiséget, majd egy évvel később ugyanaz a helyiség hétszeres áron elkel, normális-e 
polgármester asszony szerint. Amint változott a bizottság összetétele, ez a helyiség hétszeres áron lett 
kiadva. Lehet magyarázkodni, félre lehet kenni az igazságot, illetve lehet valótlant állítani a 
tévéképernyők előtt, a kerületiek előtt, de 55 millió Ft a különbség. Ez kézzelfogható. Molnárka Gábor 
230 millió Ft-ja is nagyon sok és kézzel fogható, de ez az 55 millió Ft is nagyon sok. Látja, hogy 
polgármester asszony dobálózik a számokkal, és szépen meg van írva a propagandaszöveg az összes 
interpelláció válasz végére, de ettől függetlenül a valóság még valóság, és ezzel megkárosította a 
kerületieket. Arról nem is beszélve, hogy ha megnézik a Google értékeléseket, akkor gyakorlatilag ez a 
pavilon Budapest egyik legrosszabb értékű vendéglátóhelye; lehúzzák a turistákat, lehúzzák a helyieket 
és gyenge minőségű élelmiszert szolgáltatnak, és ez csak mellékes. A válaszát nem tudja elfogadni, és 
továbbra is várja azt, hogy miért károsították meg ilyen nagy összeggel az I. kerületi lakosokat.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: nem tudja értelmezni, amit képviselő úr mond. Kérdezi, hogy 
az-e a problémája, hogy a piaci pályázaton nyertes és nagyon magas bérleti díjat ajánló vállalkozó nem 
jó minőségben szolgáltat. Két eset lehetséges: vagy jómaga terjesztette elő a piaci pályázatot és hibás 
abban, hogy rossz minőségben szolgáltat, vagy a képviselő úrék terjesztették elő, és akkor nem tudja, 
hogy mi is a probléma. Képviselő úr véleménye szerint össze-vissza beszél, és az egyetlen problémája 
az, hogy mióta többségbe kerültek az önkormányzatnál, semmi értékteremtő dolgot nem tudtak 
felmutatni. Ugyanazt a három dolgot habosítják, próbálják a baloldali képviselőket korrupciós ügyekbe 
keverni, de nehéz dolguk van, mert jómaga nem korrupt.
Szavazásra tette fel a válasz elfogadására vonatkozó javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
548/2024. (V. 16Ú önkormányzati határozata
az interpellációra adott válasz elfogadásáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen, 8 nem szavazattal, 1 
tartózkodás mellett nem fogadja el Váradiné Naszályi Márta polgármester Varga Dániel 
képviselő „Miért károsította meg 55 millió forinttal az I. kerületieket?" tárgyú interpellációjára 
adott válaszát.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kéri képviselő urat, hogy jelölje meg, hogy melyik bizottság é 
milyen határidővel vizsgálja ki a Kurjantó Bisztró ügyét.

Varga Dániel, képviselő: a Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottságot szeretné felkérni az ügy kivizsgálására 
2024. szeptember 30-i határidővel. Szeretne egy olyanról is szavazni, hogy a Pénzügyi- és Ellenőrzési 
Bizottság elnökét felkéri a képviselő-testület, hogy amennyiben polgármester asszony nem hívja össze 
addig a testületi ülést, akkor a vizsgálati anyag megtárgyalása okán szíveskedjen összehívni a képviselő
testület ülését. Lehetősége van a bizottsági elnöknek képviselő-testületi ülést kezdeményezni ez 
ügyben, tehát a kezdeményezni szót szeretné a határozatban szerepeltetni.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak, bár 
interpellációk alatt nincsenek ilyen viták.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: ügyrend mindig van a képviselő-testületi ülés alatt. Kérdezi, hogy ki 
kezeli az élő közvetítéses kamerákat, mert a régebbi ülés gyakorlatán túlmenően valamiért feltűnően 
sok figyelem irányul rájuk, amit egyébként nem bán, mert nyugodtan mutogathatják őket, csak nem
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szeretné, ha a baloldali képviselőtársai úgy éreznék, hogy rájuk nem irányul ugyanekkora figyelem. Aki 
manuálisan kezeli a kamerákat, és tudna több fókuszt rakni pl. az ellenzéki képviselőtársaira is, akkor 
kiegyensúlyozottabb lehetne a kerületi tájékoztatás. Kérdezi, hogy ki kezeli a kamerarendszerüket, mert 
akkor megkérhetik arra, hogy legyen egy kicsit kiegyensúlyozottabb a munkájában.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: megköszönte képviselő úr aggodalmát. Nem gondolja, hogy ez 
ügyrendi hozzászólás volt. A Polgármesteri Hivatal munkatársai kezelik a rendszert.
Szavazásra tette fel a javaslatot. Jelezte, tartózkodik a szavazás során.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 5 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
549/2024. (V. 16ú önkormányzati határozata
interpelláció kivizsgálására bizottság kijelöléséről

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy kijelöli a 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottságot Varga Dániel képviselő „Miért károsította meg 55 millió 
forinttal az I. kerületieket?" tárgyú interpellációjában foglaltak kivizsgálására.
Határidő: 2024. szeptember 30.
Felelős: Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság elnöke 
Végrehajtásért felelős: Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kérdést intézett a polgármesterhez Fazekas Csilla képviselő 
asszony. Megadta a szót képviselő asszonynak a kérdés ismertetésére.

Fazekas Csilla, képviselő: polgármester asszony 2019 és 2022 között a saját szövetségeseivel 
veszekedett...

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szünetet rendel el rendzavarás okán.

A polgármester szünetet rendelt el.

SZÜNET UTÁN:

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kéri, hogy a testületi ülés méltóságát mindenki tartsa 
tiszteletben. Megadta a szót Fazekas Csilla képviselő asszonynak a kérdése ismertetésére.

Fazekas Csilla, képviselő: polgármester asszony 2019 és 2022 között a saját szövetségeseivel 
veszekedett, 2022 óta pedig a jobboldali többséggel veszekszik. Eközben rendetlenség, elhanyagoltság 
jellemzi a közterületeiket, folyamatos botrányok, törvénytelenségek, működési problémák az 
önkormányzatot, a polgármester asszony által gerjesztett konfliktusok pedig sajnos gátolják kerületük 
fejlődését. A választókerület baloldali országgyűlési képviselője, Csárdi Antal és a korábbi 
alpolgármester, Gelencsér Ferenc is kihátráltak mögüle. Csárdi Antal úgy nyilatkozott nemrég, hogy 
hosszú idő óta polgármester asszony a legrosszabb városvezető, így az LMP ki is maradt a korábbi 
ötpárti megállapodásukból, Gelencsér Ferenc Momentumos országgyűlési képviselő szerint pedig 
polgármester asszony - idézve - „nem ismeri a kerület szociokulturális összetételét, nem a budaiaknak, 
nem a budaiakért politizál." Úgy tűnik, hogy már csak Gyurcsány Ferenc áll ki polgármester asszony 
mellett. Kérdezi, hogy hogyan értékeli azt, hogy senkivel sem tud együtt dolgozni, és folyamatosak a 
konfliktusok körülötte, miközben kerületük nem fejlődik. Bízik benne, hogy a korábbiakkal ellentétben 
érdemi választ kaphatnak a kérdésre.
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/I polgármester szünetet rendelt el.

SZÜNET UTÁN:

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: bízik benne, hogy a Fideszes képviselők most már bírni fognak 
magukkal, és válaszolni tud képviselő asszonynak. Az előbbi kis performansz is megmutatta azt, hogy 
a Fideszes képviselő urak és hölgyek nem tudnak mit kezdeni ezzel a kerülettel. Volt másfél évük, közel 
két évük, amikor többségben voltak, amikor valami értékteremtő javaslatot tehettek volna, amikor 
valami jót tehettek volna a kerületiekkel. Megmutathatták volna, hogy a többségük miért is jobb a 
kerület számára, mint amikor nem ők vannak többségben. Ez nem sikerült; egy matricának a 
kiragasztása nem ezt mutatja a kerületieknek, az a sivár fantáziátlanságot és a kerületi munkához való 
hozzáállásnak a hiányát mutatja. Konkrétan válaszolva képviselő asszony kérdésére: egy önkormányzat 
vezetése tele van konfliktusos helyzetekkel. Kis túlzással azt is mondhatná, hogy egy polgármesternek 
más dolga sincsen, mint naponta megoldani különböző kisebb-nagyobb konfliktushelyzeteket. Ezeknek 
a legtöbbjét egyeztetéssel, megbeszéléssel, konszenzuskereséssel oldják meg a munkatársaival együtt, 
csak ezekből a megbeszélésekből, konszenzuskeresésekből kívülről nem sok látszik, ezeknek 
mondhatni nincs hírértéke. Igen, vannak olyan ügyek, amelyekbe bele kell állni. Olyan konfliktusok, 
amiket fel kell vállalni a kerület és az itt élők érdekében; pl. felvállalta a konfliktust a 
Pénzügyminisztérium kapcsán, ami engedély nélkül ráépítkezett a Szentháromság téri közterületükre. 
Ennek következtében több mint 200 millió Ft-ot kapott az önkormányzat. Felvállalta a konfliktust a 
Magyar Államvasutakkal is, így 4000 m2 Déli pályaudvari építési telek helyett nem várfal darabkákat és 
Alkotás úti járdákat kaptak, hanem egy fejlesztési területet, amelyre rekreációs parkot tudnak építeni a 
lakókkal közös tervezésben. A jó cél érdekében, ha valami tényleg fontos számukra, mint például a 
kerületieknek a jóléte és a segítése, adott esetben még a saját barátaikkal is vitába lehet szállni. 
Továbbra is fel fog vállalni minden olyan vitát vagy konfliktust, amelyben a kerület érdekének a 
megőrzése a cél.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: egy önkormányzat vezetése tele van konfliktusos helyzetekkel.

112. Budavár Ifjú Sportolója és Budavár Ifjú Tehetsége Ösztöndíj alapításáról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Tímár Gyula, Zsitnyákjénos képviselők

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az előterjesztés sürgősséggel került benyújtásra a 
kormánypárti képviselők által. A Gazdasági és Jog Bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolta az 
előterjesztést. Az előterjesztéshez jegyzői jelzés került benyújtásra, melyet a képviselők megkaptak. 
Megadta az előterjesztők nevében a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: kerületük nagyon szerencsésnek mondhatja magát, hiszen 
bővelkednek a kiemelkedőbbnél kiemelkedőbb sporteseményekben és a kiemelkedőbbnél 
kiemelkedőbb emberi teljesítményekben a művészetek, illetve a tudományok terén is. Abban, hogy ez 
a jövőben is így maradjon, nagy szerepe lesz a jövő városvezetéseinek is, és most fektetik le ehhez az 
első alapot. Véleményük szerint az I. kerület van olyan helyzetben és rendelkezik olyan feladattal, hogy 
a kerületben élő tehetséges sportolókat, művészeket, jól tanuló diákokat kiemelten támogassa. Ez az 
előterjesztés nagyban építkezik Böröcz László korábbi munkájára; egy hasonló tehetséggondozó 
ösztöndíj az V. kerületben már bevezetésre került, és véleménye szerint a kerületben is szükség van
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arra, hogy kifejezetten és kiemelten foglalkozzanak a kerületben élő tehetséges ifjakkal. Kéri a 
képviselő-testületet, hogy támogassa az előterjesztést.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: tudván, hogy polgármester asszony is támogatja ezt az 
előterjesztést, a Polgármesteri Hivatal az elfogadás érdekében LocLexelte a rendelet-tervezetet. Kéri a 
képviselőktől, hogy a jegyzői jelzésben foglalt módosítási javaslatokat fogadják el, mert a rendelet
tervezet akkor válik kezelhetővé, illetve akkor lehet a rendelet-tervezet szerint ezeket a most elképzelt 
díjakat odaítélni.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: megadta a szót Böröcz László, Budapesti világörökség! 
területetek fejlesztésének kommunikációjáért felelős miniszteri biztosnak, akinek ezúton is gratulál a 
megszületett gyermekéhez.

Böröcz László, miniszteri biztos: köszöni. Mivel a Fidesz-frakció, illetve a jobboldali frakció javasolta ezt 
az ösztöndíjat, amit jómaga kezdeményezett náluk, mondana róla néhány szót, ha valaki az 
előterjesztést esetleg nem olvasta. Ez arról szól, hogy Budaváron több ezer 25 év alatti diák, hallgató él 
és tölti mindennapjait, illetve tanulmányait. Véleményük szerint kiemelten fontos cél az, amit valóban, 
ahogyan Gulyás képviselő elmondta, az V. kerületben már 9 éve bevezettek, miszerint az Hj'ú 
tehetségeket - akár sportolói, akár tanulmányi részről legyen szó -, megpróbálják támogatni. Ez a 
támogatás konkrétan azt jelenti, hogy aki erre jelentkezik és a testület érdemesnek találja erre, 
összesen 10 hónap alatt 400 000 Ft-os ösztöndíjban részesülhet, és évente 6 fő sportolót, illetve 
jótanulót fog tudni támogatni az I. kerületi önkormányzat, amennyiben a testület ezt az előterjesztést 
elfogadja. Ez azért is fontos, mert nem csak plusz lehetőséget biztosít ez a kiváló sportolóknak és kiváló 
tehetségű tanulóiknak, hanem tovább ösztönzi őket a már megtett úton, hiszen akár különböző 
tanulmányi versenyekről, sportversenyekről beszélnek, az mindenképpen költségekkel jár. Ehhez 
szeretnének hozzájárulni, hiszen ők válhatnak majd példaképeivé azoknak a gyerekeknek, akik a 
kerületi iskolákban vagy akár óvodákban tanulnak, vagy pedig az I. kerület szülöttei és már egyetemi 
hallgatóként próbálnak boldogulni a világban. Úgy gondolja, hogy ez egy rendkívül előremutató és 
nagyon jó kezdeményezés. Köszöni a polgári oldal képviselőinek, hogy benyújtották ezt a javaslatot, és 
nagyon bízik benne, hogy az önkormányzat, illetve a képviselő-testület egyhangúan tudja ezt az 
ösztöndíj programot támogatni.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: miután a jegyzői jelzések ma reggel 8 óra 26 perckor kerültek kiküldésre, 
ezért limitáltan állt módjukban dolgozni az előterjesztői módosító javaslatokon, amelyek reagálnak a 
jegyzői jelzésre. Tájékoztatja a képviselőtársait, hogy megugratták ezt a feladatot, és elküldte a 
képviselő-testületnek azokat az előterjesztői módosítókat, amelyeket előterjesztőként a jegyzői 
jelzésekre reflektálva megtettek. Ezekről tud majd szavazni a képviselő-testület.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kérdezi a képviselő úrtól, hogy mit küldött és hová.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: minden képviselő-testületi tagnak elküldték az előterjesztői módosítóikat.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: azért állnak egy kicsit döbbenten az egész helyzet előtt, hogy 
mindenki értse, hogy miről van szó, mert a kormánypárti képviselők beadtak egy javaslatot, aminek az 
irányával egyébként teljes mértékben egyet tud érteni, ezért arra kérte a hivatalt, hogy a jogilag és 
közigazgatásilag fejlesztésre szoruló előterjesztést hozzák olyan állapotba, hogy arról a képviselő
testület érdemben tudjon dönteni. A rendeletet a LocLex-ben - a központi rendelettervező szoftverben 
- átvezették, az összeférhetetlenségeket és gubancokat kifésülték belőle, és egy működőképes 
rendeletet hoztak létre a beadott előterjesztésből, aminek a megszavazását támogatja és javasolja is 
mindenkinek. Most a hivatal által rendbe tett előterjesztéshez képest még módosító indítványokat 
nyújtanak be, amiket az előterjesztés tárgyalása közben kapnak meg, és nem tudják átnézni, hogy miről
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van szó. Mégis csak egy önkormányzati rendeletet alkotnak, tehát érdemes látni, hogy nem a játszótéri 
homokozónak a házirendjéről szavaznak, hanem egy önkormányzat rendeletéről. Jogszabályt alkotnak, 
és amikor jogszabályt alkotnak, akkor érdemes az egész jogrendet figyelembe venni és érdemes 
szakértő kollegáknak a javaslatait és megoldásait figyelembe venni. Kicsit értetlenül áll, hogy a 
segítőkészségüket és együttműködésüket ilyen módon tapossák sárba a Fideszes képviselők. Nem 
tudja mire vélni ezt a módosító indítványt.
Mivel Böröcz László nem nyújthatott be módosító indítványt, ezért értelmetlen most hozzászólnia. 
Gulyás képviselő úrtól kérdezi, hogy mi van ebben a módosító indítványban. Nem lehet elolvasni, mert 
most küldték be, amikor tárgyalják a javaslatot. Kéri, hogy tájékoztassa a képviselő-testületet.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: az előterjesztők a jegyzői jelzés alapján éltek az előterjesztői 
módosítás jogával és figyelembe vették jegyző asszony jelzéseit, amiket leírt a ma reggel 8 óra 26 
perckor megküldött jelzéseiben. Ezeket beépítették az előterjesztésbe, előterjesztői módosítóval 
együtt elolvasható, ott van a képviselőknél elektronikus formában. Nem tudja, hogy mit szeretne még 
polgármester asszony hallani tőle. Megjegyzi, nem tudja, hogy mi ezzel a probléma, amikor a hivatal 
tudott úgy behozni költségvetési rendeletet, hogy az asztalukra leraktak kb. 200 oldalnyi számot és 
kiigazodtak benne valahogy. Polgármester asszony is el tudja olvasni, véleménye szerint megvan a 
képessége arra, hogy elolvassa a módosító javaslatot. Teljeskörűen reflektáltak jegyző asszony 
jelzéseire, ezért nem érti, hogy mi a probléma. Ha egyetértenek abban, hogy ez az ösztöndíj szükséges 
és jó, hogy legyen az I. kerületben, akkor kéri, hogy olvassa el és támogassa, ha pedig nem ért egyet 
vele, akkor ne támogassák.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző: ha jól érti, akkor az általa felvetetteket talán elfogadták, vagy arra 
valamit reagáltak, de képviselő úr bizonyára tudja, hogy a módosító indítványokat a képviselő-testületi 
ülésen elő kell adni. Kérdezi, hogy ezt úgy adja-e elő a képviselő-testületi ülésen, hogy elmondja, hogy 
elküldte valakinek e-mailen. Ezek után üljenek-e a képviselő-testületi ülésen itt és egymással e- 
mailezzenek, vagy ezt hogy értsék. Ki tudja, hogy milyen módosító indítványt küldött el képviselő úr, 
olvasta el, és amikor szavazni fog akkor tudja, hogy miről szavaz. Jómaga például nem kapott semmit, 
tehát innentől kezdve valószínűleg a jegyzőnek nincs is rá szüksége, hogy tudja, hogy miről szavaz a 
képviselő-testület.

Molnárka Gábor Zoltán képviselő: véleménye szerint ez a kis közjáték nagyon jól mutatja, hogy milyen 
kormányzást tervez a Fidesz, ha ők kerülnek hatalomra június 9-én. Az, hogy szóban próbálnak 
rendeletet módosítani - elküldött egy e-mailt a saját előterjesztésükhöz, amit vagy megkapott valaki 
vagy nem -, ez a bohóckodás tényleg egy kicsit sok. Kérdezi, hogy így szeretnének-e egy kerületet 
irányítani, mert ez teljesen reménytelen vállalkozás.

Böröcz László, miniszteri biztos: ha jól érti, akkor képviselő úr elküldött egy módosító előterjesztést a 
jegyző asszony észrevételei alapján. Valóban egyébként érthetetlen, hogy általában miért a testületi 
ülés előttiéi órával küldenek jegyző jelzéseket, de már ezt is megszokhatták, hiszen elég sok példa volt 
erre. Azt is megszokhatták, hogy elég sokszor nem hajtják végre a testület döntéseit különböző 
indokokra hivatkozva. Kéri, hogy bocsássák meg a képviselő úrnak és neki is, ha értetlenül állnak az 
előtt, hogy megint valami szándékos megakasztásról van szó, mert éppen a módosító indítványt nem 
tudják megnézni. Ha jólérti, képviselő úr nagyon szívesen felolvassa. Egy kicsit hosszú lesz, de akkor 
erre lesz idő. Ez egy jó javaslat, és alapvetően a kerületi családok, gyerekek, fiatalok érdekeit szolgálja. 
Az, hogy kerületi önkormányzati testületi ülésen arról vitatkoznak, hogy egy módosító indítvány 
formájában kellene elfogadni a jegyzői jelzéseket, vagy pedig jegyző asszony szerint, ha jól érti, akkor 
be kéne fogadni az egészet úgy, ahogy van - nyilvánvalóan bármelyik működhet, de azt homokozónak 
nevezni, ahogyan polgármester asszony mondta, egy kicsit erősnek tartja. Elhiszi, hogy Molnárka 
képviselő úr zaklatott, főleg miután a gázüzemű lámpákat ledesnek nézte, és kioktatta őt az ügyben, 
majd törölte posztját, de kéri, hogy a saját munkájára koncentráljon. A Fideszes és független képviselők
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olyan előterjesztéseket nyújtott be eddig is, ami az önkormányzat és az I. kerületiek érdekeit szolgálta.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: ismerteti, hogy hol vannak módosítások, melyeket a benyújtott 
előterjesztői módosítóban félkövér és dőlt betű kombinációval jelezték.
Az 5. § (2) bekezdés utolsó részében az „5. mellékletét" rész módosult, a (3) bekezdésben a „2. 
mellékletét" rész módosult. A 6. § (1) bekezdésének végén a „4. mellékletét" rész módosult, a (2) 
bekezdésében az „1. mellékletét" rész módosult. A (2) bekezdés c) pontjában „a pályázó felkészítő 
tanárának az ajánlását" rész, d) pontjában „a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 
2007. évi CLXXXI. törvény 6. § és 8. §-a szerinti összeférhetetlenségi és érintettségi nyilatkozatokat" rész, 
az f) pontjában pedig az „adatkezelési tájékoztatót" rész módosult. A 7. § (2) bekezdésében a „3. 
melléklete" rész módosult. Az 1. melléklet pályázati adatlap kapcsán a pályázat kötelező mellékletei a 
következőképpen módosultak: 1. iskolalátogatási, hallgatói igazolás a tanintézménytől, ahol a pályázat 
benyújtásakor a pályázó tanulmányait folytatja, 2. pályázó önéletrajza, 3. a pályázó felkészítő tanárának 
az ajánlása, 4. nyilatkozat a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. 
törvény 6. §-a szerinti összeférhetetlenségről és a Knyt. 8. §-a szerinti érintettségről 
(összeférhetetlenségi és érintettségi nyilatkozat), 5. a pályázat benyújtását megelőző években elért 
sporteredményeket igazoló oklevelet, dokumentum, vagy tanulmányi versenyen vagy egyetemi 
tudományos munkában elért eredményt igazoló oklevél, dokumentum, 6. az adatkezelési tájékoztató. 
Ugyan ezek a pályázati kötelező mellékletek lettek átvezetve a 1. melléklet B) pontjához is, amely „A 
pályázati adatlap Budavár ilj'ú tehetsége ösztöndíjra". A 2. mellékletben a támogatási szerződésnél az
1. oldal utolsó előtti bekezdésében a „határozat" rész módosult, illetve a 4. mellékletben „Az ösztöndíj 
pályázati felhívás kiírásának szövege" részbe bekerült az „A pályázatot elektronikus aláírással ellátottan 
kell benyújtani." mondat. A 6. mellékletbe bekerült, hogy „a 2.16" ponttal egészül ki, és a „2.16" pont is 
bekerült ebbe a mellékletbe. Az utolsó módosítás, hogy egy 7. melléklet került a rendelethez.
Ha nem volt esetleg követhető, akkor elektronikusan képviselő úr előtt ott van, hogy tudja követni.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ez az elküldött módosító anyag 3 perce érkezett meg e-mailben 
a képviselőknek. Véleménye szerint ez méltatlan, de van egy másik kérdése. Kérdezi, hogy amit a hivatal 
LocLexezést elvégzett, és ilyen módon a hivatal által közigazgatásilag és jogilag rendbe tett előterjesztés 
és rendelet a jobboldali képviselők számára elfogadható-e, ugyanis amit most küldtek, azok jellemzően 
technikai módosítások, tehát nem tartalmi vagy az egész előterjesztés lényegét érintő módosítások, 
azonban ezek a technikai módosítások helyenként ellentétben állnak a már LocLexelt és ilyen módon 
elfogadhatóvá tett rendeletnek a szövegével. Tehát az a kérdése, hogy amit a hivatal rendbe tett, az 
elfogadható-e a beterjesztők részére, mert ebben az esetben ezt meg tudják szavazni, és egy valóban 
működőképes rendelet és ösztöndíjrendszer tud elindulni az önkormányzatnál. A jelzett technikai 
módosításokat egyébként bármely következő testületi ülésen meg lehet tenni, de nem érintik az 
egésznek a tartalmát és lényegét.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: számukra az a fontos, hogy a kerületiek részesüljenek ebben az 
ösztöndíjban. Ahogyan polgármester asszony helyesen észrevételezte, tettek a jegyző asszony 
módosítóján túlmenően olyan technikai módosításokat, amelyeket helyénvalónak éreztek, de biztos, 
hogy nem lesznek sem most, sem máskor kerékkötői annak, hogy a kerületiek támogatásokban 
részesüljenek, ezért előterjesztő társaival együtt be fogják fogadni polgármester asszony módosító 
javaslatát, mert az érdekük az polgármester asszonnyal szemben, hogy a kerületiek megkapják ezeket 
a támogatásokat.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kéri jegyző asszony segítségét, hogy világítsa meg, hogy hogyan 
tudnak szavazni.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: azoknak a kedvéért, akik nem értik, hogy a LocLex-el miért is van 
gondjuk és miért hangsúlyozzák. Nem kerékkötés miatt hangsúlyozzák mindezt. Ez a rendszer az itt
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elhangzott szóban vagy írásban leírt szövegszerű jogszabályi javaslatot egy meghatározott struktúrába 
beforgatja. Azért készítik elő a rendeleteket úgy, hogy az megfeleljen annak a rendszernek, mert 
polgármester asszony és jómaga csak azt a fajta rendeletet tudják aláírni. Ha a képviselők olyan 
módosításokat tesznek, amely ezt a rendszert felülbírálja, akkor nem az a struktúra kerül elfogadásra. 
És kéri, hogy senki ne gyanúsítsa meg őket azzal, hogy közokiratot hamisítanak, mert nem ugyanaz a 
szövegszerű forma kerül elfogadásra, mint amit ez a rendszer kidob. Évek óta hangsúlyozzák, nem az 
önkormányzat találta ki, ennek az áldozatai, de ehhez együtt kell dolgozni. Azért készítették el ezt a 
jegyzői változatot, hogy könnyebb legyen elfogadni, az kerüljön a nyilvánosságra, amit a képviselők 
elfogadtak, és ehhez képest, amit szeretnének módosítani, konkrétan megjelölésre kerüljön és úgy, 
hogy az általa ismertetett rendszernek a használata ezt ne borítsa meg, mert nem azt a rendeletet 
fogják meglátni, mint amit itt láttak és itt elfogadtak. Reméli, hogy ez érthető volt.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: hajói értelmezi, a jegyzői jelzés nem minősül módosító indítványnak, 
annak a tartalmáról önmagában nem tudnak szavazni. Ha polgármester asszony megtette volna 
határidőben, hogy módosítja az előterjesztést, akkor arról tudnának szavazni. Ezért is próbálták 
beleépíteni a módosító indítványukba jegyző asszony észrevételeit. Talán egy helyen módosítottak 
ahhoz képest, amit jegyző asszony javasolt. Ezt el tudják engedni, de akkor úgy látja, hogy kell ehhez 
egy módosító köntös, amibe ezt berakják. Ha jegyző asszony szerint ez járható út, akkor előterjesztő 
társaival közösen előterjesztői módosítóba befogadják jegyző asszony jelzéseit, és akkor nem kell erről 
szavazzanak külön.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: megköszönte az együttműködési készséget, és ennek alapján 
a jegyzői, hivatal által LocLexelt változatot teszi fel szavazásra. A napirendi vitát lezárta.
Szavazásra tette fel a LocLexelt rendeletalkotási javaslatot.

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 13 igen szavazattal, 1
tartózkodás mellett megalkotja a Budavár Ifjú Sportolója és Budavár Ifjú Tehetsége Ösztöndíj
alapításáról szóló 10/2024. (V. 21.) önkormányzati rendeletet.

(A rendelet elfogadott szövege a jegyzőkönyv mellékletében található.)

113.Az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a kerülethez kötődő alapítványok, 
egyesületek, társadalmi szervezetek tevékenységének támogatására kiírt 2024. évi 
pályázat elbírálására és a 2023. évi pályázatok elszámolásának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az előterjesztés sürgősséggel került benyújtásra. 
Önkormányzatunk már évek óta kiír a kerületi társadalmi szervezeteknek pályázatot; ez utóbbi négy 
évben kiemelkedően magas pályázati keretösszeggel. Most a tavalyi pályázatnak az elszámolásáról, 
illetve az idei pályázatnak az elbírálásáról kell döntést hozni.
Az előterjesztéshez előterjesztői és képviselői módosító indítvány került benyújtásra, melyeket a 
képviselők megkaptak. Az előterjesztői módosító indítvány lényege, hogy "A Szikla" Múzeumi Közhasznú 
Alapítvány május 8-án igazolható módon benyújtotta a 2024. évi pályázatra a pályázati anyagát, illetve 
2023. évi pályázatának elszámolását. A levelezőrendszerben fellépett komplikáció miatt a pályázati 
anyag fogadó oldalán történő beérkezés akadt el, de az informatikai anomáliára való hivatkozással az 
a határozati javaslat-módosítást terjeszti elő, hogy kerüljön be a rendszerbe.
A napirendi vitát megnyitotta.
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Fazekas Csilla, képviselő: örvendetes lett volna, hogy ha már egy héttel eltolták a képviselő-testületi ülés 
időpontját, akkor egy ilyen fontos előterjesztés nem sürgősséggel kerül benyújtásra úgy, hogy a 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság nem tudja tárgyalni. Azt látni kell, hogy mivel testületi 
hatáskör az alapítványokról való döntés, de van még 23 olyan szervezet, akik erre a pályázatra és 
keretösszegre és adtak be támogatási igényt, így igazán felelős és korrekt döntést egyben lehetne 
hozni. Az már csak hab a tortán, amit polgármester asszony is említett, hogy az utóbbi időszakban az 
átláthatóság jegyében a honlapon megtalálható információkat sem lehet mindig megnyitni, illetve a 
levelezőrendszer is folyamatosan akadozik, és épp ezért maradt le a Sziklakórház az eredeti 
előterjesztésből, és most reggel kapták kézhez, hogy ők is pályáztak. Nagyon sajnálja azt - már tavaly is 
felmerült a civil és egyházi szervezetekkel kapcsolatban -, hogy a nyertes pályázókkal sem történt meg 
időben a szerződéskötés; nem kapták meg időben a folyósított támogatási összeget, és tájékoztatást 
sem kaptak a hivataltól, ami miatt nagy volt a bizonytalanság a körükben. Azt gondolják, hogy 
megengedhetetlen, hogy ezek a nagyszerű kezdeményezések a hivatali ügyintézés elégtelensége vagy 
bármilyen más okból veszélybe kerüljenek. A módosítással a már jól ismert szervezetek és 
rendezvények kiemelt támogatására tettek javaslatot, amit be is nyújtottak a képviselő-testületnek. 
Kéri, hogy támogassák ezt, és a Sziklakórház plusz támogatásával természetesen egyetértenek. A 
módosító javaslatuk tehát az előterjesztői módosító javaslat 3. pontjához kapcsolódna.

Böröcz László, miniszteri biztos: szeretné jelezni, hogy itt azért valóban van anomália, hiszen az I. 
kerületben, a világörökségi területen működő civil szervezetekről van szó, akik az önkormányzat 
pályázatán részt vesznek. Ahogyan képviselő asszony elmondta, az egy dolog, hogy tavaly gyakorlatilag 
szeptemberben, októberben utalta ki az önkormányzat ezeket a pénzeket, ami elvileg a 2023. évre volt. 
Kérdése, hogy hogyan tervezzen, úgy egy I. kerületi civil szervezet, ha a tavasszal lefolytatott és elbírált 
pályázatokról egyszerűen októberig semmilyen hírük nincs. Megjegyezte, hozzájuk is sok olyan 
visszajelzés érkezett, hogy hiába kérdezték meg ezek a szervezetek az önkormányzatot, hogy több 
hónapja megszületett a döntés, miért nincsenek még túl a szerződéskötésen sem, és a szerződéskötés 
után hónapokat vett még igénybe, mire elutalták a szervezeteknek ezeket a forrásokat. Tehát kérdezi, 
hogy hogyan tervezzen meg így egy helyi civil szervezet normális programokat, vagy hogyan biztosítsa 
saját maga számára a kiszámítható működést, mert ebben az esetben nyilván elég nehéz. Ráadásul, 
ahogyan képviselő asszony elmondta, most az történt, hogy polgármester asszonyék eltolták egy héttel 
a testületi ülést - furcsa volt az indok, mert a Kapisztrán tér nem volt lezárva, tehát elég könnyen bárki 
megközelíthette volna ezt az ingatlant, és meg lehetett volna tartani a testületi ülést -, de még így sem 
sikerült úgy előkészíteni a mai döntést, hogy az koherens legyen, mert a bizottságnak a fennálló 
keretösszeg erejéig külön kell majd a civil szervezetekről, az egyesületekről dönteni, míg az 
alapítványokról a testület dönt. Nyilván a normális az lett volna, ha a bizottság előtte megtárgyalja ezt, 
és hoz egy olyan koherens döntést, ami a teljes felhasználható összegre kiterjed, mert most a testület 
fog hozni egy döntést az alapítványok tekintetében, és a fennmaradó összeget tudja majd a civil 
szervezetek, egyesületek között szétosztani, pedig lehet, hogy érdemes lett volna az egészet 
megismerni. Ráadásul a pályázati dokumentáció sem érhető el az előterjesztésekben. Tulajdonképpen 
azon kívül, hogy egy táblázatban le van írva, hogy ki mennyire pályázott, és a hivatal mennyit javasol 
nekik, egyéb információ nem érhető el a pályázatokról sem, és sürgősséggel lett beadva. Úgy érzi, hogy 
ezer sebből vérzik ez a történet. Jó lenne, ha ez a jövőben másképp lenne, mivel már tavaly is komoly 
problémák voltak. Egészen biztos, hogy a jövőben, ha rajtuk fog múlni, ez nem így fog levezénylése 
kerülni.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: további kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát 
lezárta. Megadta a szót jegyző asszonynak.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: a hivatali munkát tekintve és valahol a képviselő-testület felé egy 
kritikának tekinti, amit Böröcz miniszteri biztos úr elmondott. A hivatalt tekintve kikérheti magának a 
hivatali kollégái nevében, akik több órát, több napot dolgoztak ezeknek az előterjesztéseknek az

41



összeállításában - abban és azért, hogy a testület elé olyan előterjesztés kerüljön, ami nem igényel már 
további plusz munkát, nem igényel további hiánypótlást, hanem elöntésre előkészített. Az, hogy a 
hivatal mennyire leterhelt, és mennyire képes ügyintézői szinten ezzel bánni, az a képviselő-testülettől 
függ, aki nem a hivatal létszámát növeli, hanem csökkenti azt. Ugyanakkor az, hogy a bizottság hogyan 
jár el ebben az ügyben, vagy milyen javaslattal tud élni, a rendelethez kapcsolódik. Azt kéri a képviselő
testülettől, hogy olyan rendeletet alkosson, olyan módosítást hozzon, amivel a bizottságnak ezt a 
hatáskörét, feladatkörét növeli. A hivatal részéről, polgármester asszony részéről ezt a pályázati 
eljárást lebonyolították; annak eredményét a képviselő-testület elé és a bizottság elé tárják. Azt 
gondolja, hogy mindent megtettek annak érdekében, hogy felelős döntést tudjon hozni mind a 
képviselő-testület, mind a bizottság. Kéri, hogy ezt ne hárítsák a hivatal kollégáira.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: két dologra kíván reagálni. Az egyik az, hogy miért is tolták el a 
képviselő-testületi ülés. Nem azért tolták el, mert három héttel az önkormányzati választás előtt 
politikai vagdalkozásban szeretne részt venni, hanem azért, mert idejött a kínai elnök, és a látogatása 
kapcsán az egész Várat lezárták. Az egész Várat lezárták és egyszerűen nem lehetett normálisan 
megközelíteni a Városházát, nem lehetett normálisan munkát végezni; a hivatali munka is 
ellehetetlenült. Biztos úrnak nyilván más dolga volt, és nem járt errefelé, ezért szeretné tájékoztatni, 
hogy a Kapisztrán tér bizony le volt zárva; voltak olyan időpillanatok, amikor még gyalog sem lehetett 
itt közlekedni, nemhogy más járművel, és a buszforgalmat is elterelték. Egy ilyen helyzetben tehát, 
amikor nem lehet megközelíteni a Városházát, és a hivatal is csak ügyeleti rendszerben tudott működni, 
felelőtlenség lett volna testületi ülést tartani. Erről meg van győződve. Nem az önkormányzat hibája 
volt, ez egy vis malőr helyzet volt, ami miatt el kellett halasztani a képviselő-testületi ülést egy héttel.
A másik, hogy igazából van egy dolog, amiben egyet is ért biztos úrral. Nevezetesen abban, hogy sokkal 
jobb lenne ezeket a pályázatokat nem márciusban, áprilisban kiírni, hanem még sokkal hamarabb. 
Éppen ezért 2022 decemberében a képviselő-testület elé tárta azt, hogy a pályázati rendszerüknek a 
kereteiről már decemberben legyen döntés egy előzetes kötelezettségvállalás formájában, és akkor ki 
lehetett volna írni már januárban ezeket a pályázatokat; sokkal hamarabb el lehetett volna bírálni, és 
mind az épületfelújítás, mind pedig a különböző civil és egyéb támogatásokat sokkal hamarabb meg 
lehetett volna csinálni, nem kellett volna várni a teljes költségvetés elfogadásával. Akkor valamennyi 
javaslatát az akkor hatalomra lépett Fideszes többség leszavazta és elutasította. Tavaly is meg kellett 
így várni a februárt a költségvetési rendelet elfogadásával. Most decemberben pedig már meg sem 
próbálta, mert minek csuklóztatná az egyébként is teljes mértékben leterhelt hivatalt, amikor úgy sem 
szavazzák meg a Fideszesek. A pályázataikat tehát akkor tudják kiírni, amikor megvan a költségvetési 
rendelet, és nyilván utána tudják elbírálni. Ennek isszák a levét. De elkötelezett, ezt már meg is beszélte 
a szakértő kollégákkal, hogy idén ősszel már előzetesen fognak a pályázatokról dönteni - pontosan 
azért, hogy hamarabb el tudják kezdeni, és az elbírálás működni tudjon.
Elsőként szavazásra tette fel az előterjesztői módosító indítványban szereplő 1. határozati javaslatot "A 
Szikla" Múzeumi Közhasznú Alapítvány elszámolásáról.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta;

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
550/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
"A Szikla" Múzeumi Közhasznú Alapítványnak - az I. kerületben működő, illetve 
tevékenységükkel a kerülethez kötődő alapítványok, egyesületek, társadalmi szervezetek 2023. 
évi pályázat alapján - odaítélt támogatási összeg egy részének visszafizetéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy a 
Képviselő-testület 456/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozatával "A Szikla" Múzeumi 
Közhasznú Alapítvány részére odaítélt 1.200.000,- Ft összegű támogatásból visszafizetett
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660.204,- Ft, azaz hatszázhatvanezer-kettőszáznégy forintnyi összeget, így a támogatás 
elszámolását jóváhagyja.
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztői módosító indítványban 
szereplő 2. határozati javaslatot a 2023. évi pályázati támogatás elszámolásának elfogadásáról.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
551/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata
az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a kerülethez kötődő alapítványok, 
egyesületek, társadalmi szervezetek 2023. évi pályázati támogatás elszámolásának 
elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy az Ars 
Sacra Alapítvány az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a kerülethez kötődő 
alapítványok, egyesületek, társadalmi szervezetek tevékenységének támogatására kiírt 2022. 
évi pályázat, illetve

- a Nimród Alapítvány,
- a Bach Akadémia Kulturális Alapítvány,
- a Neon Galéria Alapítvány,
- a Krisztinavárosi Szent Gellért Alapítvány, és
- "A Szikla" Múzeumi Közhasznú Alapítvány

az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a kerülethez kötődő alapítványok, 
egyesületek, társadalmi szervezetek tevékenységének támogatására kiírt 2023. évi pályázat 
tárgyában odaítélt támogatási összegek elszámolása megfelel a vonatkozó támogatási 
szerződésekben, továbbá a támogatási szerződések mellékletét képező útmutatóban 
foglaltaknak, így azokat jóváhagyja.
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a harmadik szavazás a 2024. évi pályázatok elbírálásáról szól. 
A kiküldött táblázathoz képest a módosító indítvány 8. pályázóként beveszi "A Szikla" Múzeumi 
Közhasznú Alapítvány 1,5 millió Ft-tal.
Jelezte, hogy a képviselői módosító indítványban foglaltakat befogadja, és kiegészíti a "A Szikla" 
Múzeumi Közhasznú Alapítvánnyal az előbb elmondottak szerint 
Ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: a kiosztott anyagban nincs befogadva a képviselői módosító indítvány. 
Ha a képviselői módosítót polgármester asszony befogadja, ezek a számok módosulnak a kiosztott 
anyaghoz képest is, és pluszban jön hozzá az új sor. Tehát nem arról szavaznak, ami előttük szerepel.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel a 2024. évi támogatásra kiírt pályázatok 
elbírálásáról szóló határozati javaslatot az ismertetett módsításokkal.
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A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
552/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a kerülethez kötődő alapítványok 
tevékenységének 2024. évi támogatására kiírt pályázatok elbírálásáról

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi alapítványi 
pályázókat a pályázatukban megelölt programok megvalósítására támogatásban részesíti:

Sorszám Szervezet neve Tervezett program, 
projekt

Igényelt 
támogatás 
összege (Ft)

Megítélt 
támogatási 
összeg (Ft)

Ars Sacra 
Alapítvány

XVIII. Ars Sacra
1. Fesztivál az 1. 

kerületben
840.000.- 840.000.-

2. Nimród
Alapítvány

Nyári cserkésztábor 500.000.- 500.000.-

3.
Bach Akadémia
Kulturális
Alapítvány

15-16. Budavári Bach 
Fesztivál

3.000.000.- 3.000.000.-

6 alkalmas kiállítás

4. Neon Galéria 
Alapítvány

szervezése, magyar 
művészek munkáinak 
bemutatása

3.000.000.- 500.000.-

Kulturális programok 
(Magyar nyelv és

Krisztinavárosi irodalom hete,
5. Szent Gellért Adventi vásár és 1.200.000.- 600.000.-

Alapítvány koncert,
természettudományi
napok)

6.

Batthyány Lajos 
Általános Iskola 
Alapítvány a 
Diákokért

Éjszaka az iskolában, 
Alapítványi bál 
megszervezésére

2.467.796.- 1.233.898.-

Zenei események az 1. 
kerületben, 9 
alkalmas

7. V4 Music
Foundation

eseménysorozat
hangszerekkel,
zeneszerzőkkel,
oktatási

2.900.000.- 500.000.-

programokkal

"A Szikla"
Múzeumi
Közhasznú
Alapítvány

Hátrányos helyzetű, 
akár határon túli 
diákok számára

8. díjmentesen 
lehetőséget 
biztosítanak, hogy 
meglátogassák a

3.000.000.- 1.500.000.-
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Sziklakórházat, egyéb
kiegészítő
programokkal.

Összesen: 15.407.796.- 8.673.898.-

2. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy a 
határozati javaslat 1. pontjában támogatásban részesített pályázatok összegének teljes 
fedezete a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. 
(III. 6.) önkormányzati rendelet 4/b. melléklete „Egyéb működési célú támogatások 
államháztartáson kívülre" K512-es során rendelkezésre áll.

3. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy a nyertes pályázókkal történő támogatási szerződések elkészítéséről és megkötéséről, 
továbbá a közzétételhez szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon.

Határidő: 1-2. pont tekintetében 2024. május 16., 3. pont tekintetében 2024. június 20. 
Felelős: polgármester

114.Az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a kerülethez kötődő egyházak,
vallásfelekezetek és vallási közösségek 2024. évi támogatására kiírt pályázat elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az előterjesztés az egyházak, vallásfelekezetek és vallási 
közösségek 2024. évi támogatására kiírt pályázat elbírálásáról szól.
A napirendi vitát megnyitotta.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: ha már lezárta az előzőnél a napirendi vitát, és mégis vitát folytatott 
polgármester asszony, akkor visszamenőlegesen reflektálna az általa elmondottakra. Ha már múlt hét 
csütörtökre elő lett volna készülve a hivatal erre a testületi ülésre, akkor nem szerdán kapták volna meg 
az összes sürgősségi előterjesztést - köztük egyébként a költségvetést -, tehát nem azt mutatja az 
eljárásrendjük, hogy készen álltak a testületi ülésre. Azt látják, hogy nagyon jó kifogás volt a múlt heti 
elnöki látogatás, hogy leplezzék azt, hogy milyen nagy káosz uralkodik jelenleg a hivatalnál.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: mielőtt megadná a szót biztos úrnak, azelőtt szeretné 
elmondani valamit képviselő úrnak. Azt gondolja, hogy amikor képviselő úr ilyeneket mond, akkor a 
fejében az van, hogy ezzel őt, mint polgármestert és mint politikust kritizálja, csak éppen nem ez 
történik. Valójában az történik, hogy azokat a hivatali köztisztviselőket sarazza be, akik az életüket tették 
a köz szolgálatára; azokat a munkatársakat, akik 10-20-30 éve nagyon nagy szaktudással és 
elkötelezettséggel dolgoznak önkormányzatnál, és a jelenlegi nehezített helyzetben éjjel-nappal, még 
hétvégén is nagyon-nagyon sokat dolgoznak. Véleménye szerint az, amit képviselő úr csinál, hogy őket 
folyamatosan megtapossa a nagy nyilvánosság előtt, az nem egyszerűen méltatlan, hanem olyan dolog 
mint hogyha egy megkötözött embert ütlegelne. Ugyanis a köztisztviselők nincsenek abban a 
helyzetben, hogy válaszoljanak képviselő úrnak, aki előtt van mikrofon, de előttük nincs mikrofon, és 
egy képviselő-testületi ülést nem is arra való, hogy egy köztisztviselő egy választott képviselővel 
vitatkozzon. Éppen ezért most már többedszer kéri, hogy ne tegye ezt; bánjon emberként és méltóan 
azokkal az emberekkel, akik nagyon sokat dolgoznak a kerületért. És őszintén szólva kikéri magának, 
hogy így viselkedjen a munkatársaival, mert ez egyáltalán nem méltó sem a Budavári 
Önkormányzathoz, sem a képviselő-testület méltóságához, és egyáltalán nem méltó ahhoz, hogy az I.
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kerületieknek az érdekét szolgáljuk. Képviselő úr azt hiszi, hogy a politikai vagdalkozásnak nincsen 
határa, de igen van; az a határ, hogy nem bánthatja a munkatársait. Ha képes viselkedni a testületi 
ülésen, akkor legyen szíves itt maradni, ha nem képes, akkor döntse el, hogy mit csinál, ha már úgyis 
megkérdőjeleződött, hogy összeférhető-e a képviselői mandátuma. Nagyon kéri ezért, hogy ne 
viselkedjen így.

Böröcz László, miniszteri biztos: véleménye szerint itt valamit félreért polgármester asszony. Gulyás 
képviselő úr nem a hivatal munkatársaira tett megjegyzést, hanem a munkaszervezés és folyamatok 
ellátását végző vezetőkre; tehát polgármester asszonyra és Jegyző asszonyra. Az, hogy a hivatal 
munkatársait egyébként milyen plusz feladatokkal látják el - mint ahogyan látják, hogy a közterület
felügyelők ahelyett, hogy az utcán tevékenykednének, itt ellenőrzik a be- és kimenetelt, illetve az 
embereket -, erre tett megjegyzést képviselő úr. Ez polgármester asszony és jegyző asszony hibája, akit 
a próbaidő alatt nagyfokú elismerésben részesített 5,1 millió Ft-tal, hajói emlékszik.
A másik pedig, hogy szintén nem mondott igazat polgármester asszony azzal kapcsolatban, amikor azt 
mondta, hogy beterjesztett 2022 decemberében egy olyan dolgot, ami alapján előbb ki lehetett volna 
osztani ezeket a pénzeket. Dehát tavaly tavasszal fogadta el a testület a költségvetés után a civil 
szervezetek támogatását és szeptemberig nem tudtak utalni. Majdnem fél év kellett nekik ahhoz, hogy 
a szerződéskötéseket és az utalásokat teljesítsék. Megjegyzi emellett - ha a munkaszervezésről van szó 
-, hogy a következő évi költségvetést decemberben is be lehet nyújtani. Nyugodtan megtehették volna 
idén is, de nem tették meg. Az, hogy felmondott a hivatali dolgozók 25%-a tavaly, az igenis polgármester 
asszonyék hibája; az, hogy a teljes Jogi Csoport elment, az igenis rajtuk múlott úgy, hogy az I. kerületben 
a legmagasabbak a bérek. Véleménye szerint ilyen típusú működési anomáliák és problémák esetén 
először a saját házuk táján kellene körbe nézni. Nem a hivatali dolgozókkal van a probléma, hanem 
polgármester asszonyékkal.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: megadta a szót képviselő úrnak bízva abban, hogy bocsánatot 
fog kérni a hivatal munkatársaitól.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: nagyon szépen köszöni annak a két embernek a munkáját, akik a 
pályázatok elbírálását végzik, de ha polgármester asszony tudja, hogy mi történik a saját hivatalában, 
akkor tisztábban lesz vele, hogy a civil pályázatnak még a hiánypótlása sem lett kiküldve az egyesületek 
részére, tehát ilyen szinten káoszos az általa szen/ezett hivatal. Ez nem a köztisztviselők problémája, 
nem az ő hibájuk, hanem polgármester asszonyé és a jegyző asszonyé, és azé a mérgező környezeté, 
amit alakítottak ki. 2019 előtt, ha bejött az ember ebbe a hivatalba, akkor beszélgető, jókedvű 
embereket látott. Most síri csend van a hivatalban, már a belépés is korlátozva van; azt látják, hogy 
börtön-hangulat uralkodik a hivatal falai között, és ez polgármester asszony felelőssége, senki másé. 
Jómaga kéri ki polgármester asszony szavait, és még egyszer megerősíti, hogy nagyon-nagyon köszöni 
annak a két embernek az áldozatos és fáradtságot nem tűrő munkáját, akik egyébként ezeket a 
pályázatokat menedzselik, a hiánypótlásokat kiküldik. Örömmel várják majd a munkájuk folytatását, 
amikor a civil szervezetek számára a hiánypótlásokat a következő időszakban kiküldik. Kéri tehát, hogy 
ne rájuk fogja polgármester asszony azt, hogy miért ilyen metódus szerint hozta be ezeket az 
előterjesztéseket. Az a helyzet, hogy az elnöki látogatás polgármester asszonynak kapóra jött, nem 
voltak készek erre a képviselő-testületi ülésre, és ezt mi sem bizonyítja jobban annál, mint hogy ezeknek 
az előterjesztéseknek a párjai kapcsán még a mai napig tart a hivatali munka. Ennek a hivatali 
munkának a szervezése pedig polgármester asszony és a jegyző asszony feladata; ők buktak meg 
ebben a feladatban.

Váradiné Naszálvi Márta, polgármester: további kérdés, hozzászólást nem lévén a napirendi vitát 
lezárta.
Biztos úr volt egyszer alpolgármester az V. kerületben Rogán Antal alatt - emlékezhetnek, hogy ez volt 
az idő, amikor az ingatlanmutyik zajlottak abban a kerületben. -, ezért azt tudhatná, hogy ha előzetes
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kötelezettségvállalás van, akkor el lehet indítani folyamatokat. Pontosan erre való az előzetes 
kötelezettségvállalás, ezt meg lehetett volna tenni még az előző évben, de ezt nem tették meg. Azt 
gondolja, hogy nagyon egyszerű ellehetetleníteni egy önkormányzat munkáját, tízszeresére, 
tizenötszörösére növelni a bizottsági előterjesztések számát, és ezzel leterhelni egy hivatali testületet. 
Ezek nagyon egyszerű dolgok, és aztán lehet mutogatni. Lehet azt csinálni, hogy a költségvetési 
rendelet elfogadásakor 14 köztisztviselőt kirúgatnak, aztán mutogatnak a hivatalra, hogy nem dolgozik 
elég gyorsan. Lehet azt csinálni, hogy az előterjesztett közterület-felügyelői létszámnövelés helyett 
kirúgatnak embereket, és aztán mutogatnak a polgármesterre, hogy miért nincsen rend a 
közterületeken és miért nincsenek kint a közterület-felügyelők. Ezt mind lehet csinálni, de a kerületben 
élő emberek látják, hogy mi történik. Látják azt, hogy a Fideszesek akadályozzák a munkát azért, mert 
azt gondolják, hogy ha itt rosszul mennek a dolgok, akkor majd lehet rá mutogatni. A helyzet az, hogy 
a dolgok alapvetően jól mennek, nem mennek rosszul a dolgok; viszont mindenki látja azt, hogy a 
képviselők akadályozzák a munkát. Jelezi, hogy a képviselői módosító indítványban foglaltakat 
befogadja.
Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslati javaslatot a képviselő módosító 
foglalt kiegészítéssel.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
553/2024. (V. 16Ú önkormányzati határozata
az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a kerülethez kötődő egyházak, 
vallásfelekezetek és vallási közösségek 2024. évi támogatására kiírt pályázat elbírálásáról- 
alapítványi pályázó(k)

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi alapítványi 
pályázót a pályázatában megjelölt programok megvalósítására támogatásban részesíti 
1.500.000.- Ft összegben:

Sorszám Szervezet neve
Tervezett
program,
projekt

Igényelt 
támogatás 
összege (Ft)

Javasolt 
támogatási 
összeg (Ft)

Megítélt
támogatási

összeg
(Ft)

1
Krisztinavárosi 
Szent Gellért 
Alapítvány

Szent Gellért 
zarándoklat

1500.000.- 1.500.000.- 1.500.000.-

1.500.000.- 1.500.000.- 1.500.000.-

2. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy a nyertes pályázóval történő támogatási szerződés elkészítéséről és megkötéséről, 
továbbá a közzétételhez szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon.

3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a I. kerülethez kötődő egyházak, 
vallásfelekezetek és vallási közösségek 2024. évi támogatására kiírt pályázat keretösszegéből 
fennmaradó összeget csoportosítsa át az I. kerületben működő, illetve tevékenységükkel a 
kerülethez kötődő alapítványok, egyesületek, társadalmi szervezetek tevékenységek 
támogatáséra kiírt 2024. évi pályázat keretösszegére.

Flatáridő: 1. pont tekintetében 2024. május 16., 2. pont tekintetében 2023. június 30.
Felelős: polgármester
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115. Az I. kerületi általános iskoláskorú gyermekek részére nyári fejlesztő foglalkozásokat 
szervező táboroztatók támogatására kiírt 2024. évi pályázat elbírálása és a 2023. évi 
pályázatok elszámolásának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az előterjesztés tartalma hasonló az előző két pályázathoz.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő 1. határozati javaslatot a 2023. évi pályázati támogatás elszámolásának elfogadásáról.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
554/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
az I. kerületi általános iskoláskorú gyermekek részére nyári fejlesztő foglalkozásokat szervező 
táboroztató, vagyis az Erdő Ajándéka Alapítvány 2023. évi pályázata támogatása 
elszámolásának elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy az Erdő 
Ajándéka Alapítvány „az I. kerületi általános iskoláskorú gyermekek részére nyári fejlesztő 
foglalkozásokat szervező táboroztatók 2023. évi támogatás" tárgyában kelt támogatási 
elszámolása megfelel a vonatkozó támogatási szerződésekben, továbbá a támogatási 
szerződések mellékletét képező útmutatóban foglaltaknak, így azt jóváhagyja 
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot a 2024. évi pályázat elbírálásáról.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
555/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
az I. kerületi általános iskoláskorú gyermekek részére nyári fejlesztő foglalkozásokat szervező 
táboroztatók támogatáséra kiírt 2024. évi pályázatok elbírálásáról - alapítványi pályázó(k)

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi pályázót a 
pályázatában megjelölt programok megvalósítására támogatásba részesíti:

Igényelt Megítélt

Sorszám Pályázó, szervezet Tervezett program támogatás támogatási
neve neve összege összeg

(Ft) (Ft)
Nyári erdei napközis

1.
Erdő Ajándéka 
Alapítvány

tábor a Zugligeti 
általános Iskola, illetve 
a Normafa erdeiben

1.950.000.- 1.950.000.-

Összesen:
1.950.000.- 1.950.000.-
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2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a nyertes pályázóval történő támogatási 
szerződés elkészítéséről és megkötéséről, továbbá a közzétételhez szükséges intézkedések 
megtételéről gondoskodjon.

Határidő: 2024. május 31.
Felelős: polgármester

116. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
A gyermekvédelmi törvényben foglaltak alapján az önkormányzatoknak minden évben május 31-ig el 
kell készíteni a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelést, amely 
a jogszabályi előírás alapján elkészült.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
556/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés elfogadásáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 96. § (6) bekezdésében foglaltak alapján a 
határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja a Budapest I. kerület Budavári 
Önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó 
értékelést.
Határidő: 2024. június 30.
Felelős: polgármester

117. A 2024/2025-ös nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
A Brunszvik Teréz Budavári Óvodák vezetője megküldte a 2024/2025-ös nevelési évre vonatkozóan az 
indítható óvodai csoportok számának meghatározására vonatkozó javaslatát.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
557/2024. ÍV. 16Ü önkormányzati határozata
a Brunszvik Teréz Budavári Óvodákban a 2024/2025-ös nevelési évben indítható óvodai 
csoportok számának meghatározásáról.

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024/2025-ös nevelési 
évben a

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

összesen 25 csoportban határozza meg az indítható csoportok számát.

2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete engedélyezi, hogy az általa 
fenntartott Brunszvik Teréz Budavári Óvodákban az óvodai csoportra megállapított maximális 
létszám a 2024/2025-ös nevelési év indításánál legfeljebb húsz százalékkal átléphető legyen, 
függetlenül az indított csoportok számától, akkor is, ha a nevelési év során az új gyermek 
átvétele, felvétele miatt indokolt.

Határidő: 2024. június 30.
Felelős: polgármester

118. A Budavári Játszótér Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi beszámolójának, a 
2024. évi üzleti tervének elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Mária, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.
Az előterjesztéshez előterjesztői módosító indítvány került benyújtásra, melynek lényege, hogy a 
döntési javaslat kiegészítése vált szükségessé az adózott eredményről való döntésre vonatkozó 
javaslattal, továbbá a főbb mérlegadatok megjelölése is szükségessé vált a társaság hatékony 
működése érdekében. Fentiek miatt az 1. határozati javaslatot módosítani kívánja a jelen indítványban 
megjelölt döntési javaslat szerint.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát lezárta.
Elsőként szavazásra tette fel az előterjesztői módosító indítványban szereplő határozati javaslatot a Kft. 
2023. évi beszámolójának elfogadásáról.

Brunszvik Teréz Budavári Óvodák székhelyén 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák Mészáros utcai telephelyén 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák Tigris utcai telephelyén 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák Iskola utcai telephelyén 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák Lovas úti telephelyén 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák Toldy Ferenc utcai telephelyén 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák Dísz téri telephelyén

5 csoport 
2 csoport
2 csoport
6 csoport 
5 csoport
3 csoport 
2 csoport
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A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
558/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
Budavári Játszótér Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. a 2023. évi beszámolójának 
elfogadásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Játszótér 
Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli törvény 
szerinti beszámolóját 375.324 eFt mérlegfőösszeggel, 372.587 eFt a saját tőkével és 181.916 
eFt adózás utáni eredménnyel, a határozat melléklete szerinti közhasznúsági jelentést is 
magában foglaló tartalommal jóváhagyja.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy a 
Budavári Játszótér Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Korlátol Felelősségű Társaság adózás 
utáni eredménye 181.916,- eFt, amelyből a társaság nonprofit jellegére tekintettel osztalék 
nem fizethető, ezért a Képviselő-testület dönt az adózott eredmény eredménytartalékba 
helyezéséről.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Budavári Játszótér 
Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjét, hogy a Társaság 
2023. évi számviteli törvény szerinti beszámolóját helyezze a jogszabály által előírt határidőn 
belül letétbe az illetékes cégbíróságnál.
Flatáridő: 1. és 2. pont tekintetében 2024. május 16., 3. pont tekintetében 2024. május 31. 
Felelős: polgármester, 3. pont tekintetében az ügyvezető

Váradiné Naszály! Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot a Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadásáról.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
559/2024. (V, 16.1 önkormányzati határozata
Budavári Játszótér Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. a 2024. évi üzleti tervének 
elfogadásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Játszótér 
Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti tervét - a melléklet szerinti tartalommal - 
jóváhagyja.
Flatáridő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

Váradiné Naszály! Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot a Kft. 2023. évre vonatkozó finanszírozási támogatás elszámolása kapcsán keletkezett 
visszafizetési kötelezettségről.
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A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
560/2024. fV, 16.) önkormányzati határozata
Budavári Játszótér Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évre vonatkozó finanszírozási 
támogatás elszámolása kapcsán keletkezett visszafizetési kötelezettségről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezi a Budavári Játszótér 
Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft.-t, hogy a BDV/10720-2/2022. számú „Közszolgáltatási 
szerződés" alapján a részére kiutalt, a 2023. évre vonatkozó támogatás elszámolása kapcsán 
keletkezett 86 920 eFt visszafizetési kötelezettség-jelen határozat meghozatalától számítottot 
8 napon belül történő - megfizetésére az Önkormányzat részére.
Határidő: 2024. május 24.
Felelős: polgármester

Váradiné Naszály! Márta, polgármester: megköszönte ügyvezető úrnak a benyújtást, illetve a Gazdasági 
Iroda vezetésének az előkészítést.

119. A Budavári Kapu Behajtási Rendszert Üzemeltető Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi 
számviteli beszámolójának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszály! Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
561/2024, (V. IS.) önkormányzati határozata
a Budavári Kapu Behajtási Rendszert Üzemeltető Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi 
beszámolójának elfogadásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Kapu Behajtási 
Rendszert Üzemeltető Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi beszámolóját 1.401 eFt adózás 
utáni eredménnyel, 220.692 eFt mérlegfőösszeggel és 128.599 eFt saját tőkével - annak 
szöveges kiegészítésével együtt a határozat melléklete szerinti tartalommal - jóváhagyja.
2. Budapest I. Kerület Budavéri Önkormányzat megállapítja, hogy a Társaság 1.401 eFt adózás 
utáni eredményéből osztalékot nem fizet, hanem azt eredménytartalékban helyezi.
3. Budapest I. Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Budavári Kapu Kft. 
ügyvezetőjét, hogy a Társaság számviteli beszámolóját helyezze letétbe a jogszabály által előírt 
határidőn belül az illetékes cégbíróságánál.
Határidő: 1. és 2. pont tekintetében 2024. május 16., 3. pont tekintetében 2024. május 31. 
Felelős: polgármester, 3. pont tekintetében az ügyvezető
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120.A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli 
beszámolójának elfogadása és a 2023. évre vonatkozó finanszírozási támogatási 
szerződésében rögzített összeg elszámolása
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszály! Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő 1. határozati javaslatot.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
562/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli 
beszámolójának elfogadásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Kulturális 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évre vonatozó - könyvvizsgáló jelentéssel 
ellátott és a Társaság Felügyelőbizottsága által elfogadásra javasolt - számviteli beszámolóját 
131.367 eFt mérlegfőösszeggel, 31.254 eFt saját tőkével és 19.939 eFt adózott eredménnyel, a 
határozat melléklete szerinti tartalommal - jóváhagyja.

2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete továbbá akként dönt, hogy 
a beszámoló szerinti 19.939 eFt adózott eredményt a nonprofit társaság jellegének 
megfelelően eredménytartalékba helyezi.

3. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Budavári Kulturális 
Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy a Társaság 2023. évi beszámolóját helyezze a jogszabályban 
előírt határidőn belül letétbe az illetékes cégbíróságon.

Határidő: 1. és 2. pont tekintetében 2024. május 16., 3. pont tekintetében 2024. május 31. 
Felelős: polgármester, 3. pont tekintetében az ügyvezető

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot a 2023. évre vonatkozó finanszírozási támogatás elszámolása kapcsán keletkezett 
visszafizetési kötelezettségről.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
563/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata
Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évre vonatkozó 
finanszírozási támogatás elszámolása kapcsán keletkezett visszafizetési kötelezettségről

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezi a Budavári Kulturális 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságot a - BDV/816-3/2023. és a BDV/816-5/2023.
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iktatószámú szerződésekkel módosított - BDV/816-1/2023. iktatószámú támogatási szerződés 
alapján a részére kiutalt, a 2023. évre vonatkozó 450 000 eFt összegű támogatás elszámolása 
kapcsán keletkezett 33 407 eFt visszafizetési kötelezettség - jelen határozat meghozatalától 
számítottot 8 napon belül történő - megfizetésére az Önkormányzat részére.
2. Amennyiben a jelen határozat 1. pontja szerinti összeg visszautalására a határozat szerint 
rögzített határidőn belül sor kerül, úgy abban az esetben a Budapest I. kerület Budavári 
Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság 1. pont szerint rögzítette támogatási szerződésében rögzített támogatási 
összeg elszámolását.
Flatáridő: 1. pont tekintetében döntést követő 8 napon belül, 2. pont tekintetében a 
visszafizetést követő nap
Felelős: 1. pont tekintetében a társaság ügyvezetője, 2. pont tekintetében polgármester

121.A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi szakmai 
beszámolójának (jelentés) elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a napirendi vitát megnyitotta.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
564/2024, (V. 16.1 önkormányzati határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi szakmai 
beszámolójának (jelentés) elfogadásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Kulturális Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évre vonatozó szakmai beszámolóját (szakmai jelentés) a 
határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester, Budavári Kulturális Nonprofit Társaság ügyvezetője

122. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi szolgáltatási 
tervének elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság, valamint a Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta.

Dr. Kun lánosJ<égyiselő: a tudomására jutott, hogy március 14-én egy előre meghirdetett programot 
nem tartottak. Jöttek az érdeklődők; technikai okok miatt nem tartották meg, semmilyen információt 
nem kaptak. Kérdezi, hogy hogy van ez ennél a kulturális intézménynél, minek alapján mondanak le
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programokat, a honlapjukon miért nem közük, és semmi információt nem adnak. Egy ismerőse Érdről 
jött be, és elküldték, hiába volt ott.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kérdezi képviselő urat, hogy jó-e az, ha külön elmondja 
ügyvezető asszony.

Dn Kun Iá nos, képviselő: kéri, hogy most válaszoljon, ha nem tudja magától, hogy március 14-én mi volt 
a program, akkor nézze mega programfüzetben. Kérdezi ügyvezető asszonytól, hogy annyira szokásos- 
e, hogy nem tartanak meg egy programot, hogy nem is tudja, hogy melyik programot nem tartották 
meg. Ha annyira nem világos a számára, akkor elmondja, hogy melyik program volt. Kéri, hogy legyen 
szíves kifáradni; vagy kérdezi, hogy fel kell-e készülnie és nem mer kiülni. Jómaga tudja, hogy melyik 
programról volt szó; az a muris, hogy ügyvezető asszony nem tudja.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: felkérte ügyvezető asszonyt, hogy legyen szíves kifáradni.

Dr. Kun lános, képviselő: kérdezi ügyvezető asszonytól, hogy eszébe jutott-e vagy segítsen.

Megyesi Anikó, ügyvezető igazgató: üdvözli képviselő urat. Köszöni a felszólítást, nagyon szívesen 
válaszol. Jelenleg nyolc helyszínen működik a Kulturális Kft.; szánja, hogy ha nem tudja minden napra 
visszamenőleg, hogy hónapokkal ezelőtt melyik nap mi történt, de ha képviselő úr megmondja 
pontosan, akkor természetesen választ fog adni. Annyit szeretne előre bocsátani, hogy csak abban az 
esetben mondanak le programot, ha a fellépő betegség miatt lemondja a programot, vagy ha senki 
nem jelentkezett előzetesen a programra.

Dr. Kun lános. képviselő: ismerteti, „Az esti rozé" című programból van szó.

Megyesi Anikó, ügyvezető: ez a Jókai Anna Szalonnak minden hónapban megrendezésre kerülő 
programja, és a fellépővel volt probléma, tehát ő kérte ennek a programnak a lemondását.

Dr. Kun lános, képviselő: tehát ezek szerint a fellépő kérte, hogy mondják le a programot.

Megyesi Anikó, ügyvezető: igen, ez volt az egyeztetés a fellépővel, és megtartották a következő 
hónapban, és értesítették az embereket. Ha bármilyen program elmarad - ez egy havonta 
megrendezésre kerülő program, és lehet, hogy ebben a hónapban elmaradt, de nem tudja, hogy ez 
melyik pontosan -, akkor a következő hónapban természetesen megrendezésre került. A fellépővel 
egyeztetve lett, mint ahogyan ez minden hónapban egyeztetve van, illetve sosem tűnik el a honlapról 
a program, hanem kiírásra kerül, hogy tájékoztassák róla az embereket.

Dr. Kun lános, képviselő: ennél nem tájékoztatták.

Megyesi Anikó, ügyvezető: érti.

Dr. Kun lános, képviselő: jó tudni, hogy ezek szerint a fellépő mondta le, ezt eddig nem tudta; most 
okosabb lett, de utána fog nézni.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: Kun képviselőtársához szeretne szólni, hogy két nagy levegő kell, 
nyugalom, nincs semmi probléma. Meg lehet keresni ügyvezető asszonyt e-mailben is - amikor működik 
az e-mail rendszerük -, ezt nem kell indulatosan, a testületi ülésen prezentálni. Emellett, ha már szóba 
elegyedtek kultúra kapcsán, szeretné meginvitálni Kun képviselő urat a Borsos Miklós Emlékmúzeum 
új, megújult programjaira, amit most már a kerület megelégedettségére szervez; kevésbé kommunista, 
balos programokkal.
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Váradiné Naszályi Márta, polgármester: további kérdés, hozzászólás nem lévén köszöntetet mondott 
ügyvezető asszonynak.
Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
565/2024, (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. éves szolgáltatási 
tervének elfogadásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Kulturális Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság (székhelye: 1014 Budapest, Krisztina tér 1„ Cg.: 01-09-389131, 
képviseli: Megyesi Anikó ügyvezető) 2024. évi szolgáltatási tervét a jelen határozat 
mellékletében meghatározott tartalommal egyezően elfogadja.
Flatáridő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester, Budavári Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetője

123. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság cégadataiban megjelölt 
elektronikus elérhetőségének módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
566/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság cégadataiban megjelölt 
elektronikus elérhetőségének módosításáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként dönt a Budavári 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (bejegyzett székhelye: 1014 Budapest, 
Krisztina tér 1., Cg.: 01 -09-389131, képviseli: Megyesi Anikó ügyvezető) cégjegyzékben szereplő 
elektronikus elérhetőségének módosításáról, hogy az elektronikus elérhetőségként a 
„eazdasaE^maraikult.hu" e-mail cím kerüljön az illetékes cégbíróságra adatváltozásként 
bejelentésre.
2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testület felhatalmazza a Budavári 
Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy Dr. Szatmáry Csaba ügyvéd útján gondoskodjon a 
változásbejegyzési eljárás lefolytatásáról.
3. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 
változásbejegyzéshez szükséges iratokat aláírja.
Flatáridő: a döntés meghozatalától számított 30 napon belül 
Felelős: polgármester, Budavári Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetője
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124. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság BDV/2625-15/2024. 
ügyiratszámú egyedi támogatási kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság, valamint a Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
A Kft. közel 50 millió Ft-ot kér, melynek a fedezete rendelkezésre áll.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
567/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság BDV/2625-15/2024. 
ügyiratszámú egyedi támogatási kérelmének elbírálásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete, akként dönt, hogy a 
Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (székhelye: 1014 Budapest, 
Krisztina tér 1., Cg.: 01-09-389131, képviseli: Megyesi Anikó ügyvezető) BDV/2625-15/2024. 
ügyiratszámú egyedi támogatási kérelemben meghatározott célra - azaz a Budavéri Kulturális 
Nonprofit Kft. 2024. évi személyi jellegű ráfordításainak és bérjárulékainak fedezetére, továbbá 
a Márai Sándor Művelődési Ház (Budapest I. Kerület, 7173 helyrajzi számú ingatlan és 
Budapest I. Kerület, belterület 7170 helyrajzi számú ingatlan), a Jókai Anna Szalon (Budapest I. 
Kerület belterület 14152/1 helyrajzi számú ingatlan), a Tér-Kép Galéria (Budapest I. Kerület 
belterület 7210/2/A/2 helyrajzi számú ingatlan), a Vízivárosi Klub (Budapest I. Kerület belterület 
14011/0/A/4 helyrajzi számú ingatlan), a Virág Benedek Ház (Budapest I. Kerület belterület 
6267/1 helyrajzi számú ingatlan) a 1014 Budapest, Országház u. 13. szám alatti Könyvtár 
(Budapest I. Kerület belterület 6606 helyrajzi számú ingatlan Könyvtárként funkcionáló 
helyiségei) és a Borsos Miklós Lakásmúzeum (1014 Budapest, Úri utca 6. 1/12., hrsz: 6481) 
közművelődési helyszínek fejlesztéseire - összesen 49.917.220,- Ft, azaz negyvenkilencmillió- 
kilencszáztizenhétezer-kettőszázhúsz forint vissza nem térítendő pénzügyi támogatást nyújt, 
amelyből 27.819.220,- Ft-ot a személyi jellegű ráfordításaira, 22.098.000, Ft-ot pedig a 
fentiekben rögzített közművelődési helyszínek fejlesztéseire és az azzal kapcsolatos 
beruházásokra fordíthat a támogatott.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a támogatás fedezetét a 
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024 (III. 6.) önkormányzati 
rendeletének 4/B. melléklet K512 és K89 során biztosítja.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert a határozat mellékletét képező támogatási szerződés megkötésére.
Határidő: 1. és 2. pont tekintetében 2024. május 16., 3. pont tekintetében 2024. május 31 -lg 
Felelős: polgármester
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125. A Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi 
beszámolójának és 2024. évi üzleti tervének elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és azzal javasolta 
elfogadásra az előterjesztést, hogy a felügyelőbizottság nyilatkozzon arról, hogy az üzleti terv 5. oldalán 
található évszám elírás - 2024. év helyett 2023. év szerepel - adminisztratív hiba. Az ügyvezető 
nyilatkozata a helyszínen kiosztásra került a képviselők részére.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő 1. határozati javaslatot a Kft. 2023. évi beszámolójának elfogadásáról.

A képviselő-testület 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
568/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi beszámolójának 
elfogadásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Lakásügynökség 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi beszámolóját a határozat melléklete szerinti 
tartalommal, 32.024 eFt mérlegfőösszeggel, 869 eFt saját tőkével és a 0,- Ft adózott 
eredménnyel jóváhagyja.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy a 
Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság adózott eredménye 0,- Ft, 
ezért - illetve a Társaság nonprofit jellegére tekintettel - osztalékfizetéséről nem kell dönteni.
3. Budapest I. Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Budavári Lakásügynökség 
Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy a Társaság számviteli beszámolóját helyezze letétbe a 
jogszabály által előírt határidőn belül az illetékes cégbíróságánál.
Határidő: 1. és 2. pont tekintetében 2024. május 16., 3. pont tekintetében 2024. május 31. 
Felelős: 1. és 2. pont tekintetében polgármester, 3. pont tekintetében az ügyvezető

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot a Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadásáról.

A képviselő-testület 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
569/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi üzleti tervének 
elfogadásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Lakásügynökség 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi üzleti tervét - a melléklet szerinti 
tartalommal - jóváhagyja.
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester
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126. A Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság BDV/13825-4/2023. 
iktatószámú támogatási szerződés alapján nyújtott támogatás elszámolásának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 12 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
570/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság BDV/13825-4/2023. 
iktatószámú támogatási szerződés alapján nyújtott támogatás elszámolásának elfogadásáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Lakásügynökség 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság BDV/13825-4/2023. iktatószámú támogatási 
szerződés alapján nyújtott 31 465 160,- Ft összegű támogatási összeg elszámolását elfogadja. 
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

127. A Budavári Média és Városmarketing Kft. 2023. évi beszámolójának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.
Az előterjesztéshez előterjesztői módosító indítvány került benyújtásra, melynek lényege, hogy a 
döntési javaslat kiegészítése vált szükségessé az adózott eredményről való döntésre vonatkozóan, 
továbbá a főbb mérlegadatok megjelölése is szükségessé vált a társaság hatékony működése 
érdekében, ezért a határozati javaslatot módosítani kívánja a jelen indítványban megelölt döntési 
javaslat szerint.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztői 
módosító indítványban szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
571/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budavári Média és Városmarketing Kft. 2023. évi beszámolójának elfogadásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Média és 
Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli törvény szerinti 
beszámolóját 52.352 eFt mérlegfőösszeggel, 48.723 eFt a saját tőkével és -26.277 eFt adózás 
utáni eredménnyel, a határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.

59



2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy a 
Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság adózás utáni eredménye 
negatív, ezért osztalékfizetéséről nem kell dönteni.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Budavári Média és 
Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjét, hogy a Társaság 2023. évi 
számviteli törvény szerinti beszámolóját, a jogszabály által előírt határidőn belül helyezze 
letétbe az illetékes cégbíróságnál.
Flatáridő: 1. és 2. pont tekintetében 2024. május 16., 3. pont tekintetében 2024. május 31. 
Felelős: polgármester, 3. pont tekintetében az ügyvezető

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző: köszöni, azért kért szót - és sajnos már lecsúszott egy napirendi 
pontról -, mert ahogyan az ülés elején a napirendi pontok sorrendjét a képviselő-testület változtatta, 
ezzel összefüggésben egy új helyzet állt elő, mégpedig az, hogy a költségvetési rendelet módosítása 
hátrébb sorolódott. Egyes cégekkel összefüggő döntésekben az üzleti tervben szerepel egy olyan plusz 
tőkeemelési javaslat, ami a költségvetési rendelettel összefügg. Tehát azokkal a feltételekkel kell 
elfogadnia a képviselő-testületnek az üzleti tervet, amennyiben a költségvetési rendeletet is elfogadja. 
Amennyiben az eredeti sorrend szerint haladtak volna - a költségvetési rendelet módosítás a testületi 
ülést napirendjének az elején lett volna -, akkor ezek a fedezetek biztosításra kerültek volna. Gazdasági 
irodavezető asszony és a hivatal javaslata az, hogy ezeket a megjelölt határozatokat a következő 
bekezdéssel kellene pluszban ellátni: „A jelen határozatot Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 
Képviselő-testülete azon feltétellel hozza meg, hogy annak végrehajtására kizárólag abban az esetben 
kerülhet sor, amennyiben a polgármester által 2024. május 14-én a testület elé beterjesztett 
önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
sürgősségi előterjesztés megtárgyalásra és annak alapján a rendeletmódosítás megalkotásra kerül." 
Tehát ha ezekben az általa említett esetekben fizetési kötelezettséget vállal az önkormányzat, ahhoz 
szükséges a költségvetési rendelet ilyen típusú módosítása, illetőleg abban a fedezet megjelölése. 
Közte van ez az üzleti terv is, amiről most döntött a képviselő-testület a második szavazásnál.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: köszöni szépen. Kérdezi, hogy akkor az előző napirendi pontnál 
szükséges-e még erről külön szavazniuk.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: igen, a 125-re vissza kellene még térni.
Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: megnyitotta a költségvetési rendelet módosításra vonatkozó 
előterjesztést, és a 6. §-a azt írja, hogy a rendelet a kihirdetést követő napon lép hatályba. Fia ma ez a 
rendelet el is van fogadva, és ki van hirdetve, akkor is csak holnaptól lépne hatályba. Kérdezi, hogy 
akkor miért nem mindegy az, hogy a testületi ülés melyik pontján döntenek a költségvetésről, mert így 
sincs hatályban ez a rendelet egészen a kihirdetést követő napig.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: ha jól érti képviselő úr kérdését, ez nem teljesen a rendelet 
hatályba lépésével függ össze, hanem a rendelet elfogadásával. Fia nem fogadja el a képviselő-testület, 
akkor az azt követő napirendi pontok bármelyikében, amelyik költségvetési rendelet módosításával 
összefügg, akkor nem biztosított a fedezet. Tehát ezekben a napirendi pontokban, amelyek ezek után 
érkeznek, az abban foglalt határozati javaslatok némelyike költségvetési rendelet elfogadásához 
kötődik, mert abban ezeknek a helyzeteknek a kezelése biztosított; ott biztosítja a Képviselő-testület az 
előirányzatot.
Azért nem jutott az eszébe, mert a képviselő-testület a megzavarta és összekeverte azt a logikai 
sorrendet, amely arra épült fel, hogy először a költségvetéssel foglalkoznak, majd azt követően jönnek 
ezek a határozati javaslatok. Azért nem jelezte, mert a képviselők is.
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Váradiné Naszályi Márta, polgármester: látták azt, hogy a napirend sorrendjének átvariálásában a 
legfőbb szempont a Fideszes sajtótájékoztató volt.
Ügyrendben megadta a szót Csobánczy Gábor alpolgármester úrnak.

Csobánczy Gábor, alpolgármester: kérdezi, hogy nem lenne-e az megoldás, hogy előre hoznák a 
költségvetést, megszavaznák most a módosítást, és utána nem kellene minden egyes napirendi 
pontnál ezt a kitételt külön megszavazni.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ezt napirendi módosító javaslatnak tudja tekinteni, amiről lehet 
szavazni.

Csobánczy Gábor, alpolgármester: módosítóként kérdezi.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: először a zárszámadásról kellene szavazni, utána a 
költségvetési rendelet-módosításról, majd utána lehet azokról az előterjesztésekről, amelyek a 
költségvetést érintik.

Csobánczy Gábor, alpolgármester: akkor ezt szeretné javasolni, hogy hozzák előre a zárszámadást, 
utána költségvetést is, és később jöjjön a többi napirend.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ügyrendben megadta a szót Kun képviselő úrnak.

Dr. Kun lános, képviselő: ahogy az itteni a táncrendet ismeri, ha ezt most elfogadják, az azt jelenti, hogy 
megint fél órás szünet kell átrendezni az anyagokat.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: véleménye szerint meg tudják oldani, hogy nem kell mindent 
átszervezni.
Alpolgármester úr javaslata alapján szavazásra tette fel, hogy 128. napirendi pontként a zárszámadást, 
129. napirendi pontként a költségvetési rendelet módosítást tárgyalják meg.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
572/2024, fV. 16.Í önkormányzati határozata
alpolgármesteri ügyrendi javaslatról „A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi 
költségvetésének végrehajtása", valamint „A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2024. 
évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú 
előterjesztés vonatkozásában

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja az alpolgármesteri 
ügyrendi javaslatot, mely szerint „A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi 
költségvetésének végrehajtása" tárgyú előterjesztés 128. napirendi pontként, az „A Budapest I. 
kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) önkormányzati 
rendelet módosítása" tárgyú előterjesztés 129. napirendi pontként kerüljön megtárgyalásra.
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128. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi költségvetésének végrehajtása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: valamennyi állandó bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolta az előterjesztés.
A költségvetés végrehajtásáról az éves költségvetési beszámolók alapján évente, az elfogadott 
költségvetéssel összehasonlítható módon, az év utolsó napján érvényes szervezeti, besorolási rendnek 
megfelelően záró számadást - zárszámadást - kell készíteni, melynek az előterjesztésben található 
rendelet-tervezettel tesznek eleget.
A könyvvizsgálói vélemény a hétfői napon került megküldésre a képviselők részére, mely a rendelet
tervezetet megalkotásra javasolja.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát lezárta. Szavazásra tette 
fel az előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 14 igen szavazattal 
megalkotja a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2023. évi költségvetés 
végrehajtásáról szóló 12/2024. (V. 23.) önkormányzati rendeletet.

(A rendelet elfogadott szövege a jegyzőkönyv mellékletében található.)

129. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (Ili. 
6.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és azzal a 
módosítással javasolta elfogadásra a rendelet-tervezetet, hogy a költségvetési rendelet 7. 
mellékletében javasolt Polgármesteri Hivatal létszámának négy fővel történő emelése ne kerüljön 
elfogadásra.
A napirendi vitát megnyitotta.
Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: a Gazdasági és Jogi Bizottság módosítójához kapcsolódó módosító 
indítványt nyújtottak be, amely - ha minden igaz - megérkezett az ülést megelőzően minden képviselő
testületi taghoz. Reméli, hogy erről is szavazni fognak.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: képviselő úr kapcsolódó módosító indítványt nyújtott be, és a 
bizottság a rendeletet véleményezte. Kérdezi, hogy a kapcsolódó módosító indítvány mihez 
kapcsolódik.
A bizottság nem módosította az előterjesztést; a bizottság javaslatot nyújtott be. A bizottság módosító 
indítvánnyal nem élt.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: ugyanezzel a bizottsági módosító struktúrával, ahogyan a bizottság 
erről szavazott, már jegyző asszony jegyzősége alatt is tudtak a bizottságok módosítót benyújtani. 
Érdekes, hogy jegyző asszony kénye-kedve szerint változtatja a jegyzői gyakorlatát. Lehet, hogy csak az 
ő figyelmét kerülte el, de a költségvetés módosításához nem érkezett meg a könyvvizsgálói jelentés. 
Kérdezi, hogy ez hol található, mivel kötelező része a módosításnak.
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Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: képviselő úr nagyon össze tudja zavarni őket; a kollégái körbe 
mutogatnak, és kör végén képviselő úr van, tehát nála van. Mindenki megküldte a következőnek, aki 
megküldte a végén a képviselőknek, tehát náluk van.

Gulyás Gergely Kristóf képviselő mikrofonon kívül tette hozzászólása a jegyzőkönyvben nem került
rögzítésre.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: biztos, hogy korábban ment ki, mint amiket képviselő úr 
megküldött a mai napon. Meg tudják nézni, hogy mikor került kiküldésre.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: nyilvánvalóan, mivel az e-mail rendszere, ahogyan az elmúlt két- 
három hétben, úgy a mai napon sem működik kifogástalanul, és ezt nem látja jelenleg az emailjei között, 
ezért kéri azt, hogy milyen dátummal, és milyen tárggyal került kiküldésre, mert a könyvvizsgálati 
jelentés megérkezett a közbeszerzési terv módosításához, illetve a zárszámadáshoz is. A költségvetését 
nem látta.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: május 14-én, amikor az összes sürgősségi kiment egyben 
feltöltésre került. Jómaga is megkérdezhetné képviselő úrtól, hogy a kapcsolódó módosító indítványhoz 
itt van-e a könyvvizsgálói jelentés, ha ezt olyan szőrös és szúrós szemmel nézi.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: jelzi, hogy a könyvvizsgálói jelentés nem külön 
dokumentumként került kiküldésre, hanem az előterjesztés dokumentumával összeszkennelve.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: szeretné, hogyha a korábbi gyakorlathoz visszatérve jegyző asszony 
engedélyezné a kapcsolódó módosítónak a szavazását. Pontosabban ne engedélyezze, hanem ne 
akadályozza meg azt, hogy a testület meg hozhassa demokratikus döntéseit. Ragaszkodnak ahhoz, 
hogy a kapcsolódó módosítóról is dönthessen a képviselő-testület.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző: az engedély valóban nem igazán nála van. Azt tudja elmondani, 
hogy mi az, amivel eljárási hibát ejt a képviselő-testület, márpedig ezzel eljárási hibát ejt, mert nem 
engedélyezi az SZMSZ azt, hogy aminek nem volt módosító indítványa, ahhoz kapcsolódó módosító 
indítványt lehessen benyújtani. Képviselő úrék sem tértek ki a kapcsolódó módosító indítványukban 
arra, hogy mi annak az alapja, mi a módosító indítvány, nem tudták megelölni, nincs benne. Most 
szóban vitatkozhatnak erről, de ha felolvasná, amit már megszokott módon fel szokott olvasni, akkor 
nem találnának ilyen mondatot benne. Azt a költségvetési rendeletet vagy bármilyen rendeletet 
elfogadni, ami nem felel meg a vonatkozó eljárási szabályoknak, véleménye szerint érvénytelenségi 
okot idéz elő. Emiatt nem javasolja polgármester asszonynak feltenni szavazásra. Egyébként az az 
iromány, amit benyújtottak, nagyon távol áll a rendelettől. Talán abban egyetérthetnek, hogy azokat az 
összerakott számokat, számhalmazokat és ahhoz kapcsolódó mondatokat, azt nem nevezné 
rendeletnek. Kérdezi, hogy van-e valaki, aki rendeletet vélt felfedezni ebben a módosító indítványban.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: nem szereti, ha a hasznos képviselői munka helyett jegyző asszony 
jogi varázslásaival kell foglalkozni. A Gazdasági és Jogi Bizottság ülésén egyértelműen tette fel a 
szavazásokat. A Gazdasági és Jogi Bizottság kifejezte azt a véleményét, hogy módosító indítvánnyal él a 
költségvetési rendelethez. Ha ezt rosszul jegyzőkönyvezték vagy nem vették figyelembe, akkor sajnálja, 
hogy ez problémát jelentett. A kapcsolódó módosító indítványban egyértelműen kifejezték azt, hogy a 
Gazdasági és Jogi Bizottság módosító javaslatához kerül benyújtásra az indítvány. Egyébként vissza 
lehet nézni a Gazdasági és Jogi Bizottság ülését; ott irodavezető asszony kifejtette, hogy mivel a jelen 
előterjesztés egy vagylagos döntési helyzetet állít a képviselő-testület elé, az volt a Gazdasági és Jogi 
Bizottság módosító javaslatának a célja, hogy ezt a vagylagos helyzetet egyértelműsítse, és a képviselő
testület kifejezhesse azt, hogy az „A" vagy „B" megoldást javasolja-e. Mert jelenleg van egy feltételes,
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vagylagos lehetőség, amit nem tud kifejezni preferenciájában a képviselő-testület. Tudták, hogy ezt 
nem tudja másképp kifejezni a testület, hiszen egy hetes csúsztatást követően, a beküldési határidőkor, 
tehát kedden küldték meg a sürgősségi előterjesztésüket úgy, hogy nyilvánvalóan ehhez semmilyen 
módosító indítványt nem lehetett már benyújtani; nyilvánvalóan ez volt a cél. A bizottság természetesen 
megtette a véleményezését egy módosító javaslat formájában, ehhez kérik azt, hogy a kapcsolódó 
módosítót szavaztassa meg polgármester asszony. H erre nem hajlandó, akkor 10 perc szünetet 
szeretne kérni.

Dr. Kun János, képviselő: hogy a közvetítést figyelemmel kísérő kerületi polgárok is értsék, miről van 
szó, elmondta, hogy ma már többször beszéltek arról, hogy a Polgármesteri Hivatal létszáma egy 
kardinális pont a kormánypárti képviselők számára, mivel el szeretnék érni azt, hogy a Polgármesteri 
Hivatal minél rosszabbul működjön, hogy az ebből adódó polgári problémák polgármester asszonyra 
hulljanak vissza, és ezért jobb pozícióban legyen a kormánypárti többség az önkormányzati 
választásokon. Ez eddig sikerrel is járt abban a vonatkozásban, hogy sikerült körülbelül 10%-kal 
csökkenteni a hivatal létszámát, és minden tisztelet a hivatal dolgozóinak, hogy ennek ellenére tudtak 
működni, és ennek ellenére a lakosság elégedett. De még a választások előtt három héttel is görcsösen 
ragaszkodnak ehhez, holott bebizonyította a hivatal, hogy több millió forintot spórolhatnának ahhoz 
képest, hogy kiadják vállalkozónak a takarítást, hogy 4 főt felvegyenek. Még mindig görcsösen 
ragaszkodnak ahhoz - valószínűleg valami olyan képzetük van -, hogy ha most ha kapnak 4 fő takarítói 
státuszt, akkor azon a polgármester a politikai munkatársai létszámát fogja növelni, mert csak ebben 
tudnak gondolkodni. Három hét alatt még fel se vehetnék azt a négy embert, de ők görcsösen 
ragaszkodnak ahhoz, hogy márpedig a Polgármesteri Hivatal létszáma ne növekedjen. Több millió 
forintjukba fog ez kerülni, mert a vállalkozó annyival drágább, de még mindig nincs illúziója, nem fogják 
növelni a hivatal létszámát, mert az a nyolc képviselő, akit részben megvásárolnak, részben pedig 
valószínűleg már korábban megvásároltak, meg fog mindent szavazni, amit csak Gulyás Gergely Kristóf 
mond, hogy szavazzanak meg. Tehát több millió forintot fognak ezen a délutánon is veszteni, mivel 
nem saját takarítóik lesznek. Ezt azért mondta el, hogy a közvetítést figyelemmel kísérő kerületi 
polgárok tudják, hogy voltaképpen miről van szó.

Varga Dániel, képviselő: Kun képviselőtársa a mai ülés felszólalásai alapján kicsit már olyan, hogy nem 
a Gellérthegy képviselője, hanem népbiztosaként kezdett el viselkedni. Kéri, hogy alakítsa át a stílusát, 
mert véleménye szerint ezzel nem lesz szimpatikus a választói előtt. Azonban Kun képviselő úr vezette 
azt a bizottságot, aki a Kurjantó Bisztrónak jelentősek áron alul adta ki a pavilont. Kérdezi, hogy ezt 
miért nem kifogásolja képviselő úr, ha már milliós kiesésekről beszél; 55 millió Ft-tal lett ott megkurtítva 
az önkormányzat. Kérdezi, hogy erre miért nincs kommentárja, hiszen képviselő úr volt a bizottság 
elnöke, az ő javaslata volt többször.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: felhívja Varga Dániel képviselő úr figyelmét, hogy már többször 
cáfolva lett ez a hazugságuk. Kár ezzel folyamatosan jönni, ezzel nem fognak választást nyerni. Mivel 
Kun képviselő úr meg lett szólítva, megadja neki a szót.

Dr. Kun lános. képviselő: igen, eltértek a napirendi pontról, de ha már visszahozták ezt a korábbi 
napirendet, akkor ismerteti, hogy három hónapos bérbeadáshoz nem kell pályázatot kiírni. Nem írtak 
ki pályázatot; egyetlen egy vállalkozó jelentkezett. Nem is gondolták, hogy bérbe adják azt a pavilont. 
Valaki jelentkezett, három hónapra bérbe adták, aztán még meghosszabbították három hónappal. 
Most azon rugózni, hogy mi lett volna, ha pályázatot írtak volna ki, akkor már korábban magasabb 
bérleti díjat tudtak volna beszedni; valószínűleg így van, de nem akarták kiadni ezt a helyiséget. Azt 
akarták, hogy a Szentháromság térhez méltó zöldfelületet alakítsanak ki azon a területen, ahol ez a 
bisztró üzemel. Most is ezt szeretnék. Nem minden az, hogy hány millió forintért adnak bérbe egy 
pavilont. Sokkal jobb lenne, ha a zöld terület lenne, a környéken élőknek a rekreációs lehetőségei 
javulnának, a turisták is jobban éreznék magukat. Könnyen meglehet, hogy ha ezt a zöldterületet meg
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tudták volna valósítani, akkor a környékbeli vendéglátóhelyeknek még jobb lett volna a forgalma, és 
még több bevétele lenne az önkormányzatnak.

Csobánczy Gábor, alpolgármester: visszatérne az eredeti napirendi pontra, mert bár elvégezett három 
felsőfokú intézményt, nem érti, mi a probléma. Kérdezi, hogy most azért nem tudnak szavazni, mert a 
bizottság alakilag vagy formailag nem jól adta be a módosítóját, vagy azért, mert nincs módosító. Nagy 
tisztelettel szeretné kérni a kollégáit, - mindjárt négy óra és még előttünk van 40 napirendi pont hogy 
próbáljanak meg a napirendi pontokra koncentrálni. Azt szeretné tudni, hogy most akkor a bizottság 
módosítójáról tudnak-e szavazni, ha tudnak, akkor szavazzanak, ha nem tudnak, akkor ne szavazzanak. 
Teljesen feleslegesnek tartja, hogy 10-20-30 perceket más dolgokról beszélgetnek, és közben megint 
itt fognak ülni hajnalig.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: összefoglalva; valóban sürgősségi indítványként ment ki a 
költségvetési módosító rendelet-tervezet. Ehhez módosító indítványt szerdáig lehetett volna 
benyújtani. Erre nem volt lehetősége a bizottságnak. A bizottságok elé véleményezés céljából 
terjesztették. A bizottság azt a véleményt mondta, hogy a Polgármesteri Hivatal létszámát 4 fővel nem 
kívánja megemelni, 4 fővel csökkenteni kívánja a takarítást. Most az ehhez kapcsolódó módosító 
indítványában már nemcsak ezt a létszámot kívánja csökkenteni, hanem a GAMESZ-hez telepített újabb 
létszámokat is csökkenteni kívánja. Ezt az egész számszaki műveletet két oldalban összesítette, és ezt 
tekinti a rendelet-tervezet benyújtására alkalmas irománynak, amit meg kíván szavaztatni. Az első 
probléma eljárásjogi probléma, hogy nem lehetett kapcsolódó módosítót benyújtani, mert nem volt 
módosító indítvány. A második probléma az, hogy maga az alakja ennek a javaslatnak sem felel meg a 
rendelet feltételeinek. Nincs miről szavazni.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: véleménye szerint elég egyértelmű a helyzet.

Böröcz László, miniszteri biztos: az igazság az, hogy mindig ugyanaz történik a testületi ülésen. Ha 
valamely módosító indítvány vagy előterjesztés nem tetszik polgármester asszonyéknak, akkor mindig 
kitalálnak valamit, hogy egyébként miért nem lehet róla szavazni. Ha a bizottság egy költségvetési 
előterjesztésnek a tartalmát tartalmilag megváltoztatja az, ha éppen úgy tetszik, akkor módosító 
indítvány, ha éppen úgy tetszik, akkor nem módosító indítvány. De egyébként gyanítja, hogy ha azt a 
módozatot követte volna képviselő úr, hogy az elképzeléseit a képviselők bevitték volna polgármester 
asszonyhoz, akkor a kapcsolódó módosító indítvány el sem készült volna. Tehát amit nem akarnak, vagy 
polgármester asszony politikailag úgy dönt, hogy nem mehet be, akkor azt jegyző asszony valamilyen 
úton-módon jogilag megpróbálja ellehetetleníteni. Ennek egyébként most is a szem és fültanúi. 
Véleménye szerinte, az, hogy a képviselőknek a véleménynyilvánítási és a testületi képviseletből fakadó 
jogukat folyamatosan csorbítják, egyébként vérlázító.
Ha már szóba került a Kurjantó ügye, polgármester asszony semmit nem cáfolt. Sőt, önmagának 
mondott ellent többször is. Azzal kapcsolatban, hogy polgármester asszony arra hivatkozik, hogy a 
Szentháromság teret át akarták építeni, és emiatt csak 90 napra adták ki, olyat még nem látott, hogy át 
akarták építeni, hiszen mindenki tudja, hogy egy ilyen beruházás előkészítése legalább egy évig tart, 
ezért nyugodtan kiadhatták volna egy évre. Miután egyébként nyilvánvalóvá vált, hogy ez nem fog 
megtörténni olyan formában, ahogyan akarják - természetesen a Szentháromság tér a következő 
ciklusban meg fog újulni -, utána még a bizottsági előterjesztésbe is beleírták, hogy most adják meg 90 
napra, mert utána majd a következő pályázati kiírásba beleírjuk. És nem írták bele. Februárban 
megszavaztatták ezt a bizottsággal, elhitették a bizottsággal azt, hogy a következő, márciusi pályázatban 
benne lesz, merthogy két hónapos az átfutási idő, és ne álljon üresen, és a márciusi pályázatba nem 
írták bele. Tímár Gyula bizottsági elnök úr jelezte, amikor nyáron újra be akarták hozni, hogy 
amennyiben nem lesz pályázati kiírás, nem fogják meghosszabbítani. Tehát polgármester asszony 
félretájékoztatta a közvéleményt ez ügyben, nem mondott igazat az A7V híradójában sem. Abban 
egyetértenek polgármester asszonnyal; ezzel nem fognak választást nyerni, nem ezzel nyernek
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választást, de abban biztos, hogy az embereknek, az I. kerületieknek pont ebből van elege, amit 
csinálnak.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: 5 perc szünetet szeretne kérni.

/4 polgármester szünetet rendelt el 

SZÜNET UTÁN:

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: Jegyző asszonyhoz szeretne fordulni, hogy kikérje a véleményét. 
Decemberben, amikor a bizottság módosítókat adott be a költségvetéshez, akkor az mitől volt 
módosító és a tegnapi bizottsági módosító mitől nem volt módosító. Továbbá irodavezető asszonynak 
szeretne még feltenni két egyszerű kérdést.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző: elképzelhető, hogy maga a szóhasználat nem megfelelő. A 
bizottság, mint ahogyan a korábbiakban elmondta, véleményezi a képviselő-testület előterjesztéseit, a 
költségvetési rendeletet, és azzal összefüggésben javaslattal élhet. Ezt a javaslatot polgármester 
asszony előterjesztőként befogadja vagy módosítóként kezeli. Ennyi a különbség.

Gulyás Gergely Kristóf képviselő: akkor lényegében polgármester asszonyon múlik, hogy ezt 
módosítónak értelmezi-e vagy sem. Köszöni.
Irodavezető asszony tegnap azt arról tájékoztatta a bizottságot, hogy azért van így megfogalmazva 
jelenleg a költségvetési rendelet-módosítás, hogy egy vagylagos lehetőséget adjon a képviselő-testület 
részére, hogy vagy teljes állású munkavállalókkal vagy pedig egy közbeszerzésen kiválasztott cég 
segítségével képzeli el a döntéshozó a Polgármesteri Hivatal takarítását. Kérdezi, hogyan tud jelenleg a 
képviselő-testület ebben a vagylagos döntésben véleményt nyilvánítani, ha igazából esélye sem volt a 
képviselő-testületnek arra, hogy ehhez a költségvetéshez módosító indítványt nyújtson be. Kérdezi 
továbbá irodavezető asszonytól, hogy nagyjából hány munkanap szükséges ahhoz, hogy egy 
költségvetési rendelet módosító indítványt előkészítsenek.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: felkérte Irodavezető asszonyt a válaszadásra.

Petrovitsné Fehér ludit irodavezető: a vagylagosság arra vonatkozott, hogy mind a két variáció 
szerepelt a költségvetésükben; a létszámemelés is és a közbeszerzésnek a fedezete is. Képviselő úr, 
mint elnök javaslatot tett arra, hogy a létszámot csökkentsék le, ez hangzott el, de a reggel megérkezett 
módosító indítványa jóval többről szól, mint a tegnap elhangzott javaslat.
Ismerteti, hogy testületi üléstől testületi ülésig folyamatosan dolgoznak a költségvetési rendelet 
módosításán, két-három napot szokott igénybe venni, mire minden módosítást átvezetnek a tábla 
szerkezeten. Ez a javaslat csak egy részét tartalmazza, tele van számszaki hibával, nem jó költségvetési 
módosításra épülnek rá az összegek, tehát kihirdetésre nem alkalmas.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: a szünetben egyeztetett jegyző asszonnyal, miszerint jegyző asszony 
már a képviselő-testület ülésén, illetve írásban is többször felajánlotta azt, hogy ha rendeletet 
szeretnének módosítani, akkor hozzá nyújtsák be ezt az igényt, és akkor ő gondoskodik arról, hogy ez 
megfelelően legyen elvégezve. A szünetben jegyző asszony arról tájékoztatta, hogy ha szeretnének 
költségvetés módosításban együttműködni vele, akkor augusztus magasságára tudná ezt 
megvalósítani. Most irodavezető asszony elmondta, hogy ez körülbelül két-három nap alatt 
megalkotható egy ilyen költségvetési módosító javaslat. Nem tudja tehát, hogy mi a differencia a két- 
három nap és a két-három hónap között, talán ez a jegyzői hozzáállásban található. Mindenféleképpen
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arra fog javaslatot tenni - sőt a képviselőtársaival egyeztetve azt döntötték el, hogy össze fognak hívni 
egy rendkívüli képviselő-testületi ülést, amelyben a költségvetés módosítását rendezni fogják. Nagyon 
bízik abban, hogy jegyző asszony nem csak a szavak, hanem a tettek szintjén is partner lesz ebben a 
munkában. Mint hallották a 14 napos összehívás bőségesen elégséges kell, hogy legyen ahhoz, hogy 
ezt az előterjesztést, rendeletmódosítást közösen megalkossák. Ahol van akarat, ott biztos lesz 
eredmény is. Bízik abban, hogy jegyző asszony ki tud lépni az eddigi gyakorlatból, és be tudja azt 
teljesíteni, amit szeretett volna az elejétől kezdve, hogy közösen együtt dolgozzanak egy 
előterjesztésen. Erre itt lesz a lehetőség; bízik abban, hogy jegyző asszony élni fog ezzel a lehetőséggel.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: nem tudja, hogy ezt ironikusnak szánta-e képviselő úr vagy 
komolynak. Tehát komolyan gondolja azt, hogy ő örömmel vegye azt az együttműködő készséget, 
amivel a Polgármesteri Hivatal létszámát csökkenteni kívánja, a Polgármesteri Hivataltól elvonásokat 
kíván eszközölni. Semmi másra nem irányul az előterjesztése és a rendeleti javaslata, csak erre. Sőt, az 
előterjesztésben még az is szerepel, hogy egyébként a Polgármesteri Hivatal még mit nem látott el, 
amivel majd a GAMESZ-t kívánja terhelni, ezért a GAMESZ-től is elveszi azt a létszámot, hadd 
terhelődjön még a Polgármesteri Hivatal. Kérdezi, hogy tehát abban az előterjesztésben örömmel 
segédkezzen, és végre tekintse úgy, hogy itt a lehetőség, amivel a Polgármesteri Hivatal létszámából 
levesz, amivel a Polgármesteri Hivatal dologi kiadásaiból, egyebekből levesz, és amivel megterheli még 
a hivatalt, mert nem gondolta át azt a felelősségteljes döntést, hogy a vételi jogos lakások esetében a 
társasházak alakítása utáni feladatellátást ki lássa el. A képviselők úgy gondolják, hogy a hivatal erre 
még képes. Kérdezi, hogy ő örüljön-e, mosolyogva mondja azt, hogy igen, képviselő úr nyugodtan jöjjön 
hozzá holnap délelőtt, máris neki lát. Azzal, hogy a választás napjának mondhatni a célkeresztjében 
vannak minden szempontból, feladatokkal terhelten, és akkor örüljön ennek az együttműködésnek. 
Megjegyzi, nem örül, és meg kell, hogy mondja - és ezt vállalja -, hogy az utolsók közé helyezi ezt a 
feladatot.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: jelzi, hogy Gulyás képviselő úrnak nem maradt további 
hozzászólási ideje, ezért nem tudja megadni neki a szót, mert a végén még bemegy a munkahelyére, 
viszi magával a feljelentést a Kormányhivatalba ellene, hogy SZMSZ ellenesen adott szót.

Dr. Kun lános. képviselő: korábban a létszám kapcsán emlékszik egy kimutatásra, hogy mér most az V. 
kerületben létszámarányosan körülbelül másfélszer annyi dolgozó van a Polgármesteri Hivatalban, 
mint az I. kerületben. Tényleg minden tisztelet, hogy ez az önkormányzat még tud működni. Javasolja 
a kormánypárti többségben lévő képviselőknek, hogy most már erről le lehet állni. Három hét van a 
választásokig. Ha most 50 fő létszámemelést engedélyeznek, akkor sem tudnak felvenni a választásokig 
annyi embert, és ha most még 10 főt lefaragnak a létszámból, azoknak is van felmondási idejük, a 
választásokig még azok is maradnak. Most már le lehet szállni erről a lóról; ennyi volt, a választások 
után, ha nyernek, akkor azért nem érdekes, ha veszítenek, akkor azért nem érdekes, tehát nem érti, 
hogy minek ez a rugózás most már.

Varga Dániel, képviselő: jegyző asszony gyakorlatilag azt mondta, hogy a költségvetést sorolja leghátra 
a feladatok között. Megérti, ha úgy érzi, hogy terhelt a hivatala, de képviselőként úgy gondolja, hogy a 
költségvetés az egyik legfontosabb kerületi jogszabály, így az nem leghátra való. Ezen kívül jegyző 
asszony azt mondta, hogy örömmel, vagy nem örömmel végzi a feladatát. Ez nem öröm kérdése, a 
kerület jegyzőjének ez a feladata. Mint annyiszor hivatkozik rá, hogy mindent megtesz azért, hogy 
segítse a képviselők munkáját, ennek sokszor vajmi kevés jelét látják. Most képviselő úr akart a ciklus 
végén jegyző asszonnyal együttműködni, együtt dolgozni, de csúnyán elutasította. Polgármester 
asszony dobálózott számokkal, meg különböző fizetésekkel; jegyző asszony csaknem havi 2 millió Ft-ot 
keres és 5,1 millió Ft jutalmat kapott csak a tavalyi évben, tehát ez a munkája bőven meg van fizetve és 
becsülve. Arra kéri jegyző asszonyt, hogy működjön együtt képviselő úrral, és ezt a lehetőséget
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biztosítsa, hogy a két hét múlva esedékes testületi ülésre a hivatal elkészíti a költségvetés módosítását. 
Irodavezető asszony is elmondta, hogy ennek minden lehetősége adott.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: további kérdés, hozzászólást nem lévén a napirendi vitát 
lezárta.
Szeretne elmondani néhány dolgot azok számára, akik figyelik a testületi ülést, és esetleg nem 
mélyedtek el a költségvetési rendelet módosítás és a kapcsolódó különböző beadványok részleteiben. 
Ami miatt most a kormánypárti képviselők húzzák az időt és kínozzák a hivatalt, jegyző asszonyt és a 
választás előtt pár nappal még rendkívüli testületi ülést akarnak összehívni, az a következő. Szerepel a 
rendeletmódosításban egy olyan javaslat, hogy vegyenek fel a hivatalhoz négy embert, akik 
folyamatosan gondoskodnak a Polgármesteri Hivatal épületének tisztántartásáról, takarításáról. Azért 
született ez a javaslat, mert a hivatal megvizsgálta, hogy mi az olcsóbb; pályázatot kiírni egy takarító 
cégnek és beszerzési vagy közbeszerzési eljárással egy külsős céget megbízni ezzel, vagy pedig felvenni 
négy fő munkavállalót, akik folyamatosan itt vannak és gondoskodnak a tisztántartásról. Kiderült az, 
hogy jelentősen, sok millió forinttal olcsóbb felvenni négy embert, akik mindig itt vannak, felelősséget 
éreznek a hivatalért, folyamatosan rendelkezésre állnak. Sokkal olcsóbb, sokkal jobb, sokkal 
egyszerűbb. A Fideszes képviselők most kezüket-lábukat törik azért, hogy nehogy véletlenül az olcsóbb 
megoldást válasszák, és nehogy véletlenül felvegyenek négy fő takarítót egy polgármesteri hivatalhoz, 
a Budai Várban lévő műemléki Városházának a folyamatos tisztántartására. Tehát ez az egyik oka 
annak, hogy két hét múlva, a választás előtt pár nappal rendkívüli ülést akarnak összehívni, hogy nehogy 
véletlenül felvegyenek négy fő takarítót a hivatal takarítására és így olcsóbb megoldást választva.
A másik oka annak, amiről ez a módosító javaslat szól, az az, hogy 110 műemléképületet alakítottak és 
alakítanak társasházzá az elmúlt időszakban és az ezt követő időszakban. Ennek a 110 épületnek a 
társasházi működése elkezdésével kapcsolatban sok feladat van, amit el kell végezni. A GAMESZ 
számára két fő munkavállalót szeretnének biztosítani, ennyivel emelni a létszámot, hogy két ember 
foglalkozzon azzal - két ember egyébként nagyon-nagyon kevés erre a munkára, egy minimál projekt - 
, hogy a 110 megalakuló társasházzal kapcsolatos adminisztratív, jogi és pénzügyi előkészítéseket 
megtegye. Ez a módosító előterjesztésecske, amit a Fideszesek benyújtottak, arról szól, hogy ne 
vegyenek fel a GAMESZ-hez kettő embert, hogy a 110 műemlék épülettel kapcsolatban, ami a 
lakáseladásokhoz kapcsolódik, azok társasházzá alakításában dolgozzon. Tehát ez az a két javaslat, 
ezért akarnak rendkívüli ülést összehívni, ezért vitatkoznak, több mint fél órája a költségvetési rendelet 
elfogadásán, hogy nehogy már legyen négy fő takarító a hivatalban, és nehogy már legyen két fő, aki a 
társasházi megalakulásokkal foglalkozik. Ez a felelős képviselői magatartása a kormányoldalnak. 
Köszönik szépen.
Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 13 igen szavazattal, 1
tartózkodás mellett megalkotja a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi
költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 13/2024. (V.
23.) önkormányzati rendeletet.

(A rendelet elfogadott szövege a jegyzőkönyv mellékletében található.)
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130.Az I. kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli 
beszámolójának és a 2024. évi üzleti tervének elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő 1. határozati javaslatot a Kft. 2023. évi számviteli bebeszámolójának elfogadásáról.

A képviselő-testület 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
573/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
az I. kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli 
beszámolójának elfogadásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az I. kerületi 
Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi számviteli beszámolóját 30.478 eFt 
mérlegfőösszeggel, -3.986 eFt saját tőkével és -13.002 eFt adózott eredménnyel - a melléklet 
szerinti tartalommal - jóváhagyja.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy az I. 
kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság adózás utáni eredménye negatív, ezért 
osztalékról nem kell dönteni.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri az I. kerületi 
Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaságot, hogy a könyvvizsgáló jelentéssel ellátott 
számviteli beszámolóját helyezze a jogszabály által előírt határidőben letétbe az illetékes 
cégbíróságon.
Határidő: 1. és 2. pont tekintetében 2024. május 16., 3. pont tekintetében 2024. május 31. 
Felelős: polgármester, 3. pont tekintetében az ügyvezető

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot a Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadásáról.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
574/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
az I. kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi üzleti tervének 
elfogadásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az I. kerületi Házgondnoksági 
Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi üzleti tervét - a melléklet szerinti tartalommal - 
jóváhagyja.
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester
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131. Az I. kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság tőkeemeléséről, a 
tőkeemeléssel összefüggésben a Társaság Alapító Okirata módosításának elfogadása és 
egyéb cégjegyzéket érintő határozat meghozatala
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő 1. határozati javaslatot a Kft. tőkeemeléséről és alapító okiratának módosításáról szól.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
575/2024, (V-16.) önkormányzati határozata
az I. kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság tőkeemeléséről, és ezzel 
összefüggésben a Társaság Alapító Okirata módosításának elfogadásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az I. kerületi 
Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság (székhelye: 1012 Budapest, Pálya u. 7., Cg: 01 - 
09-265573, képviseli: Füleki Tamás ügyvezető) jegyzett tőkéjét (törzstőkéjét) 100.000,- Ft-tal, 
azaz egyszázezer forinttal felemeli, ezzel egyidejűleg pedig a Társaság tőketartalékába helyez
9.900.000,- Ft, azaz kilencmillió-kilencszázezer forint pénzeszközt a Társaság alapító okiratban 
meghatározott feladatai ellátására. A tőkeemelés következtében a Társaság jegyzett tőkéje 
(törzstőkéje) 3.000.000,-Ft-ról, azaz hárommillió forintról 3.100.000,-Ft-ra, azaz hárommillió- 
egyszázezer forintra emelkedik.

2. A tőkeemelésben kizárólag a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat, mint Alapító vesz 
részt, a tőkeemelésre pénzbeli vagyoni hozzájárulás teljesítésével kerül sor, az Alapító a 
tőkeemelés során vállalt 100.000,- Ft, azaz egyszázezer forint pénzbeli vagyoni hozzájárulást 
és ezzel egyidejűleg a tőketartalékba helyezni vállalt 9.900.000,- Ft, azaz kilencmillió- 
kilencszázezer forint pénzeszközt 2024. május 31. napjáig köteles a Társaság rendelkezésére 
bocsátani a Társaság 11701004-20148711-00000000 számú bankszámlájára történő 
befizetés útján.

3. A törzstőke emelés és a tőketartalék együttes összege, vagyis a 10.000.000,- Ft, azaz tízmillió 
forintfedezete a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Budapest
I. kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) 
önkormányzati rendelete 6. melléklet „Általános tartalék" során rendelkezésre áll, mely a soron 
következő költségvetési rendelet módosításakor kerül átvezetésre az 5. melléklet „K66 meglévő 
részesedések növelése" költségvetési sorára.

4. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az elhatározott 
tőkeemelésre tekintettel az alábbiak szerint módosítja a Társaság Alapító Okiratának IV. 
pontját:

„IV) A Társaság vagyona:
/. A Társaság törzstőkéje (jegyzett tőkéje) összesen: 3.100.000,-Ft, azaz 
hárommiHió-egyszázezer forint. A törzstőke teljes egészében pénzbeli betétből áll. 
A Társaság törzstőkéje az alapító tag törzsbetétjéből áll. A törzsbetét az alapító tag 
vagyoni hozzájárulása. Az alapító tagnak egy törzsbetétje van.
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A Társaság törzstőkéjéhez az alapító tag az alábbiak szerint járul hozzá:
Budapest /. kerület Budavári Önkormányzat tag törzsbetétje:

3.100.000,-Ft, azaz hárommiHió-egyszázezer forint pénzbeli vagyoni hozzájárulás.
2. Alapító az alapításkor vállalt 3.000.000,- Ft azaz hárommillió forint összegű 
törzsbetétrészét teljes egészében a Társaság rendelkezésére bocsátotta a Társaság 
bankszámlájára történő befizetés útján.
Alapító a 2024. május 16. napján elhatározott tőkeemelés során vállalt 100.000,-Ft 
azaz egyszázezer forint törzsbetétrészét2024. május 31. napjáig köteles a Társaság 
rendelkezésére bocsátani a Társaság bankszámlájára történő befizetés útján."

5. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, 
hogy a Társaság ügyvezetőjén keresztül Dr. Szatmári Csaba Ügyvédi Iroda (székhelye: 5600 
Békéscsaba. Luther utca 10., képviseli: dr. Szatmári Csaba ügyvéd) útján gondoskodjon a 
tőkeemelés illetékes cégbírósághoz történő bejelentéséről és annak Alapító Okiratban történő 
átvezetéséről.

Határidő: 1 -3. pont tekintetében 2024. május 31., 4-5. pont tekintetében a döntéstől számított 
30 napon belül
Felelős: polgármester és az I. Kerületi Házgondokság Kft. ügyvezetője

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot a Kft. alapító okiratában feltüntetett alapítójának helyesbítéséről.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
576/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata
az I. kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság Alapító Okiratában feltüntetett 
alapítójának helyesbítéséről

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként határoz, hogy az I. 
kerületi Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság (székhelye: 1012 Budapest, Pálya u. 7., 
Cg: 01-09-265573, képviseli: Füleki Tamás ügyvezető) Alapító okiratának II. pontjában megjelölt 
alapító megnevezését helyesbíti és a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzatot tünteti fel 
a társaság alapítójaként a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
helyett.
2. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, 
hogy a Társaság ügyvezetőjén keresztül Dr. Szatmári Csaba Ügyvédi Iroda (székhelye: 5600 
Békéscsaba, Luther utca 10., képviseli: dr. Szatmári Csaba ügyvéd) útján gondoskodjon a 
helyesbített cégadatnak a cégbírósághoz történő bejelentéséről és annak Alapító Okiratban 
történő átvezetéséről
Határidő: 1-2. pont a döntéstől számított 30 napon belül
Felelős: polgármester és az I. Kerületi Házgondokság Kft. ügyvezetője
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132. Az I. kerületi Házgondnoksági Kft. 2023. évi BDV/32645-5/2023 iktatószámú támogatási 
szerződése módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát lezárta. Szavazásra tette 
fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
577/2024, (V. 16.) önkormányzati határozata
az I. kerület Házgondnoksági Kft. 2023. évi BDV/32645-5/2023 iktatószámú támogatási 
szerződése módosításáról

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként dönt, hogy az I. 
kerület Házgondnoksági Kft. és a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat között létrejött, 
BDV/32645-5/2023. iktatószámú támogatási szerződésben foglalt felhasználási és elszámolási 
határidők módosításokhoz hozzájárul a jelen határozat melléklete szerinti 
szerződésmódosításban foglaltak szerint akként, hogy a Támogatott módosított banki 
felhatalmazó levelet köteles a Támogatott a módosított szerződéshez csatolni, amelyben a 
felhatalmazás időtartama 2025. augusztus 31-ig kerül rögzítésre.
2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert az I. kerület Házgondnoksági Kft.-vel kötendő BDV/32645-5/2023 támogatási 
szerződés módosításának aláírására a határozat melléklete szerinti tartalommal.
Határidő: 1. pont tekintetében 2024. május 16., 2. pont tekintetében 2024. május 31.
Felelős: polgármester

133. A BrunszvikTeréz Budavári Óvodák igazgatói beosztásával összefüggő pályázat elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az Önkormányzat pályázatot írt ki a BrunszvikTeréz Budavári 
Óvodák igazgatói beosztásának betöltésére, amelyre egy pályázat érkezett. A bizottságok 
meghallgatták a pályázót, és nem javasolták a pályázót a tisztség betöltésére, ezért az igazgatói 
feladatok ellátásával a jelenlegi intézményvezető-helyettest, Balogh Andreát javasolja megbízni egy év 
határozott időtartamra 2024. augusztus 16. napjától 2025. augusztus 15. napjáig.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát lezárta.
Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslatot az igazgatói beosztásával 
összefüggő pályázatról, ami a pályázatot eredménytelennek nyilvánítja.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
578/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
a BrunszvikTeréz Budavári Óvodák igazgatói beosztásával összefüggő pályázat

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a fenntartásában működő 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák (székhelye: 1016 Budapest, Nyárs utca 2-4.)
intézményvezetői (igazgatói beosztással összefüggő) feladatainak ellátásra 2024. március 6-án 
kiírt pályázatot eredménytelennek nyilvánítja.
Határidő: a jelenlegi ülés dátuma 
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot az igazgatói feladatok ellátásával történő intézményvezető-helyettesi megbízásról.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
579/2024, (V. 16.) önkormányzati határozata
a BrunszvikTeréz Budavári Óvodák igazgatói feladatainak ellátásával történő intézményvezető
helyettes megbízásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a fenntartásában működő 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák (székhelye: 1016 Budapest, Nyárs utca 2-4.) az igazgatói 
feladatainak ellátásával a jelenlegi intézményvezető-helyettest, Balogh Andreát bízza meg 
további egy év határozott időtartamra, 2024. augusztus 16. napjától 2025. augusztus 15. 
napjáig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
gondoskodjon a munkaügyi iratok elkészítéséről, továbbá a Brunszvik Teréz Budavári Óvodák 
alapító okiratában bekövetkező változás Magyar Államkincstár részére történő bejelentésről. 
Határidő: 1. és 2. pont tekintetében 2024. augusztus 15-ig.
Felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: jelzi, hogy nem a jelen pillanat a megfelelő ünnepélyesség 
szempontjából, és lesz még ennél ünnepélyesebb pillanat is, de ezúton is szeretné megköszönni 
Katinszki Ferencné intézményvezető asszonynak a sokéves áldozatos munkáját, és nagyon bízik benne, 
hogy a továbbiakban sem veszítik el a kapcsolatot egymással.

134.A Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetői 
tisztségének betöltésével összefüggő pályázat elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és jogi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.
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A ügyvezetői pályázatra egy pályázat érkezett a jelenlegi ügyvezetőtől, Kuthi Árontól. A pályázatot 
eredményesnek találta a bizottság, és javasolja a Budavári Média és Városmarketing Kft. 
ügyvezetőjének Kuthi Áron megválasztását önálló aláírási joggal határozott időtartamra, 2024. június 
22. napjától 2025. június 21. napjáig.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát lezárta.
Titkos szavazás következik a földszint 2. számú irodában. Felhívta a képviselők figyelmét, hogy a 
Budavárért Emlékérem kitüntetés esetében a 6 fő jelölt közül legfeljebb 3 főre adható igen szavazat, a 
Budavári Semmelweis Ignác Díj esetében 3 fő jelölt közül maximum 2 főre, a Budavári Tóth Árpád 
Műfordítói Díj esetében maximum 1 főre lehet igen szavazott leadni.

A polgármester a titkos szavazás lebonyolításának idejére szünetet rendelt el.

SZÜNET és TITKOS SZAVAZÁS után:

1. A 2024. évi „Budavárért Emlékérem" adományozása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

A napirendi pont megtárgyalására zárt ülésben került sor.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kérte, hogy a titkos szavazás lebonyolítását követően a 
szavazatszámláló bizottság elnöke ismertesse a képviselő-testülettel a szavazások eredményét.

Molnárka Gábor Zoltán, képviselő: a 2024. évi Budavárért Emlékérem kitüntetés adományozásáról 
szóló titkos szavazással kapcsolatban ismerteti, hogy a szavazatszámláló bizottság a szavazás 
megkezdése előtt az urnát megvizsgálta és megállapította, hogy üres, majd lezárta azt. A képviselők 
aláírásukkal igazolták a szavazólap átvételét, majd egyenként adták le szavazataikat. A szavazás 
lezárását követően, a szavazólapok átvételi jegyzéke alapján a bizottság megállapította, hogy a 
képviselő-testület tagjai közül 14-en adták le szavazatukat. Az urna felnyitása és a szavazólapok 
megszámlálása után a bizottság megállapította, hogy az urnában lévő szavazólapok közül 14 érvényes 
volt. Csomay Zsófia a leadott 14 érvényes szavazatok közül 6 igen, 6 nem, 2 tartózkodás szavazatot 
kapott, Hári Antal a leadott 12 érvényes szavazatok közül 6 nem, 6 tartózkodás szavazatot kapott, 
Hoppéi Mihály a leadott 13 érvényes szavazatok közül 9 igen, 2 nem, 2 tartózkodás szavazatot kapott, 
Incze Ildikó a leadott 11 érvényes szavazatok közül 9 igen, 2 nem, 2 tartózkodás szavazatot kapott. 
Pillók Katalin a leadott 14 érvényes szavazatok közül 6 igen, 5 nem, 3 tartózkodás szavazatot kapott. 
Szabó Eszter Ágnes a leadott 12 érvényes szavazatok közül 5 igen, 3 nem, 4 tartózkodás szavazatot 
kapott. Dr. Tóth-Vajna Zsombor a leadott 12 érvényes szavazatok közül 8 igen, 2 nem, 2 tartózkodás 
szavazatot kapott. A bizottság megállapította, hogy Hoppál Mihály, Incze Ildikó és Dr. Tóth-Vajna 
Zsombor megkapta a megválasztásához szükséges minősített többséget.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: jelezte, a titkos szavazás eredménye a jegyzőkönyvben 
rögzítésre kerül az alábbiak szerint: „Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
akként határoz, hogy 2024. évben a Budavári helyi kitüntetések alapításáról és adományozásuk 
rendjéről szóló 10/2018. (V. 25.) önkormányzati rendelet 20. §-a alapján „Budavárért Emlékérem" 
kitüntetést adományoz Hoppál Mihály, Incze Ildikó és Dr. Tóth-Vajna Zsombor részére, aki a 
példaértékű, magas színvonalú munkájával hozzájárult a Budapest I. kerület fejlődéséhez, hírneve 
növeléséhez. Határidő: 2024. szeptember 6., Felelős: polgármester"
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
580/2024. fV. 16.) önkormányzati határozata 
a 2024. évi „Budavárért Emlékérem" kitüntetés adományozásáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként határoz, hogy 2024. 
évben a Budavári helyi kitüntetések alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2018. 
(V. 25.) önkormányzati rendelet 20. §-a alapján „Budavárért Emlékérem" kitüntetést 
adományoz Hoppál Mihály etnológus, folklorista részére, aki a példaértékű, magas színvonalú 
munkájával hozzájárult a Budapest I. kerület fejlődéséhez, hírneve növeléséhez.
Határidő: 2024. szeptember 6.
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 9 igen, 2 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett, titkos szavazás során az alábbi
határozatot hozta:

A képviselő-testület 9 igen, 2 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett, titkos szavazás során az alábbi 
határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
581/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata 
a 2024. évi „Budavárért Emlékérem" kitüntetés adományozásáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként határoz, hogy 2024. 
évben a Budavári helyi kitüntetések alapításéról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2018. 
(V. 25.) önkormányzati rendelet 20. §-a alapján „Budavárért Emlékérem" kitüntetést 
adományoz Incze Ildikó színművésznő részére, aki a példaértékű, magas színvonalú 
munkájával hozzájárulta Budapest I. kerület fejlődéséhez, hírneve növeléséhez.
Határidő: 2024. szeptember 6.
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 8 igen, 2 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett, titkos szavazás során az alábbi 
határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
582/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata 
a 2024. évi „Budavárért Emlékérem" kitüntetés adományozásáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként határoz, hogy 2024. 
évben a Budavári helyi kitüntetések alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2018. 
(V. 25.) önkormányzati rendelet 20. §-a alapján „Budavárért Emlékérem" kitüntetést 
adományoz Dr. Tóth-Vajna Zsombor csembaló-és orgonaművész részére, aki a példaértékű, 
magas színvonalú munkájával hozzájárult a Budapest I. kerület fejlődéséhez, hírneve 
növeléséhez.
Határidő: 2024. szeptember 6.
Felelős: polgármester
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A titkos szavazás jegyzőkönyvében szereplő szavazati arányok alapján:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
583/2024. ÍV. 16ü önkormányzati határozata
a 2024. évi „Budavárért Emlékérem" kitüntetés adományozás szavazásának eredménye 
megállapításáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy a 2024. 
évben a Budavári helyi kitüntetések alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2018. 
(V. 25.) önkormányzati rendelet 20. §-a alapján „Budavárért Emlékérem" kitüntető cím 
adományozásáról szóló napirendi pont szavazása során az alábbi előterjesztett személyek 
részére nem került a kitüntető cím odaítélésére:

1. Csomay Zsófia
2. Hári Antal
3. Pillók Katalin
4. Szabó Eszter Ágnes 

Határidő: 2024. szeptember 6.
Felelős: polgármester

2. A 2024. évi „Budavári Semmelweis Ignác Díj" kitüntető díj adományozása
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

4 napirendi pont megtárgyalására zárt ülésben került sor.

Molnárka Gábor Zoltán, képviselő: a 2024. évi Budavári Semmelweis Ignác Díj adományozásáról szóló 
titkos szavazással kapcsolatban ismerteti, hogy a szavazatszámláló bizottság a szavazás megkezdése 
előtt az urnát megvizsgálta és megállapította, hogy üres majd lezárta azt. A képviselők aláírásukkal 
igazolták a szavazólap átvételét, majd egyenként adták le szavazataikat. A szavazás lezárását követően 
a szavazólapok átvételi jegyzéke alapján a bizottság megállapította, hogy a képviselő-testület tagjai 
közül 14-en adták le szavazatukat. Az urna felnyitása és a szavazólapok megszámlálása után a bizottság 
megállapította, hogy az urnában lévő szavazólapok közül 14 érvényes volt. Dr. Csikós Pál a leadott 13 
érvényes szavazatok közül 8 igen, 3 nem, 2 tartózkodás szavazatot kapott, Dr. Csupor Emőke leadott 
13 érvényes szavazatok közül 4 igen, 3 nem, 6 tartózkodás szavazatot kapott, Sédy Eszter a leadott 13 
érvényes szavazatok közül 13 igen szavazatot kapott. A bizottság megállapította, hogy Dr. Csikós Pál és 
Sédy Eszter megkapta a megválasztásához szükséges minősített többséget.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: jelezte, a titkos szavazás eredménye a jegyzőkönyvben 
rögzítésre kerül az alábbiak szerint: „Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
akként határoz, hogy a 2024. évben a Budavári helyi kitüntetések alapításáról és adományozásuk 
rendjéről szóló 10/2018. (V. 25.) önkormányzati rendelet 12-13. §-a alapján a 2024. évben a „Budavári 
Semmelweis Ignác Díj" kitüntető címet adományoz Dr. Csikós Pál és Sédy Eszter részére. Határidő: 
2024. június 28., Felelős: polgármester"

A képviselő-testület 8 igen, 3 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett, titkos szavazás során az alábbi 
határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
584/2024. (V. 160 önkormányzati határozata 
a 2024. évi „Budavári Semmelweis Ignác Díj" adományozásáról
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként határoz, hogy a 2024. 
évben a Budavári helyi kitüntetések alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2018. 
(V. 25.) önkormányzati rendelet 12-13. §-a alapján a 2024. évben a „Budavári Semmelweis 
Ignác Díj" kitüntető címet adományoz Dr. Csikós Pál pszichiáter részére.
Határidő: 2024. június 28.
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 13 igen szavazattal, titkos szavazás során az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
585/2024. fV. 16.) önkormányzati határozata 
a 2024. évi „Budavári Semmelweis Ignác Díj" adományozásáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként határoz, hogy a 2024. 
évben a Budavári helyi kitüntetések alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2018. 
(V. 25.) önkormányzati rendelet 12-13. §-a alapján a 2024. évben a „Budavári Semmelweis 
Ignác Díj" kitüntető címet adományoz Sédy Eszter gondozó-ápoló részére.
Határidő: 2024. június 28.
Felelős: polgármester

3. A 2024. évi „Budavári Szent Borbála Díj" adományozása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

/I napirendi pont megtárgyalására zárt ülésben került sor.

Molnárka Gábor Zoltán, képviselő: a 2024. évi Budavári Szent Borbála Díj adományozásáról szóló titkos 
szavazással kapcsolatban ismerteti, hogy a szavazatszámláló bizottság a szavazás megkezdése előtt az 
urnát megvizsgálta és megállapította, hogy üres, majd lezárta azt. A képviselők aláírásukkal igazolták a 
szavazólap átvételét, majd egyenként adták le szavazataikat. A szavazás lezárását követően a 
szavazólapok átvételi jegyzéke alapján a bizottság megállapította, hogy a képviselő-testület tagjai közül 
14-en adták le szavazatukat. Az urna felnyitása és a szavazólapok megszámlálása után a bizottság 
megállapította, hogy az urnában lévő szavazólapok közül 14 érvényes volt. Fazekas Judit a leadott 14 
érvényes szavazatok közül 14 igen szavazatot kapott. A bizottság megállapította, hogy Fazekas Judit 
megkapta a megválasztásához szükséges minősített többséget.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: jelezte, a titkos szavazás eredménye a jegyzőkönyvben 
rögzítésre kerül az alábbiak szerint: „1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
akként határoz, hogy 2024. évben a Budavári helyi kitüntetések alapításáról és adományozásuk 
rendjéről szóló 10/2018. (V.25.) önkormányzati rendelet 20/A-20/B. §-ai alapján Budavári Szent Borbála 
Díjat adományoz Fazekas Judit zászlós részére az I. kerület és lakóinak biztonságához nyújtott 
rendészeti munkája elismeréseként. 2. A Díj adományozásával járó költségek, valamint a pénzjutalom 
fedezete a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) 
önkormányzati rendeletében az „Egyéb külső személyi juttatás (KI 23)" soron rendelkezésre áll. 
Határidő: 2024. szeptember 28., Felelős: polgármester"
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
586/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata 
a 2024. évi Budavári Szent Borbála Díj adományozásáról

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként határoz, hogy 2024. 
évben a Budavári helyi kitüntetések alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2018. 
(V.25.) önkormányzati rendelet 20/A-20/B. §-ai alapján Budavári Szent Borbála Díjat 
adományoz Fazekas Judit zászlós részére az I. kerület és lakóinak biztonságához nyújtott 
rendészeti munkája elismeréseként.
2. A Díj adományozásával járó költségek, valamint a pénzjutalom fedezete a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (Ili. 6.) önkormányzati 
rendeletében az „Egyéb külső személyi juttatás (KI 23)" soron rendelkezésre áll.
Határidő: 2024. szeptember 28.
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 14 igen szavazattal, titkos szavazás során az alábbi határozatot hozta:

4. A 2024. évi „Budavári Tóth Árpád Műfordítói Díj" adományozása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

4 napirendi pont megtárgyalására zárt ülésben került sor.

Molnárka Gábor Zoltán, képviselő: a 2024. évi Budavári Tóth Árpád Műfordítói Díj adományozásáról 
szóló titkos szavazással kapcsolatban ismerteti, hogy a szavazatszámláló bizottság a szavazás 
megkezdése előtt az urnát megvizsgálta, megállapította, hogy üres majd lezárta azt. A képviselők 
aláírásukkal igazolták a szavazólap átvételét, majd egyenként adták le szavazataikat. A szavazás 
lezárását követően a szavazólapok átvételi jegyzéke alapján a bizottság megállapította, hogy a 
képviselő-testület tagjai közül 14-en adták le a szavazatukat. Az urna felnyitása és a szavazólapok 
megszámlálása után a bizottság megállapította, hogy az urnában lévő szavazólapok közül 14 érvényes 
volt. Marton László a leadott 14 érvényes szavazatok közül 13 igen, 1 tartózkodás szavazatot kapott. 
Szénási Ferenc a leadott 12 érvényes szavazatok közül 6 nem, 6 tartózkodás szavazatot kapott. A 
bizottság megállapította, hogy Marton László megkapta a megválasztásához szükséges minősített 
többséget.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: jelezte, a titkos szavazás eredménye a jegyzőkönyvben 
rögzítésre kerül az alábbiak szerint: „1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
akként határoz, hogy 2024. évben a Budavári helyi kitüntetések alapításáról és adományozásuk 
rendjéről szóló 10/2018. (V. 25.) önkormányzati rendelet 14-15. §-a alapján „Budavári Tóth Árpád 
Műfordítói Díjat" adományoz Márton László részére műfordítói tevékenységével végzett munkája 
elismeréseként. 2. A Díjjal járó 3000 Euro összeg tekintetében a Budapest I. Kerület Budavári 
Önkormányzat Képviselő-testületének a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi 
költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) önkormányzati rendelet 4/b. mellékletének „Egyéb külső személyi 
juttatás (KI 23)" sora nyújt erre fedezetet. Határidő: 2024. május 16., Felelős: polgármester"
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
587/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata 
a 2024. évi Budavári Tóth Árpád Műfordítói Díj adományozásáról

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként határoz, hogy 2024. 
évben a Budavári helyi kitüntetések alapításáról és adományozásuk rendjéről szóló 10/2018. 
(V. 25.) önkormányzati rendelet 14-15. §-a alapján „Budavári Tóth Árpád Műfordítói Díjat” 
adományoz Márton László részére műfordítói tevékenységével végzett munkája 
elismeréseként.
2. A Díjjal járó 3000 Euro összeg tekintetében a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 
Képviselő-testületének a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi 
költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) önkormányzati rendelet 4/b. mellékletének „Egyéb külső 
személyi juttatás (KI 23)" sora nyújt erre fedezetet.
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett titkos szavazás során az alábbi
határozatot hozta:

134.A Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetői
tisztségének betöltésével összefüggő pályázat elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, képviselő: a Budavári Média és Városmarketing Kft. ügyvezetőjének 
megválasztásáról szóló titkos szavazással kapcsolatban ismerteti, hogy a szavazatszámláló bizottság a 
szavazás megkezdése előtt az urnát megvizsgálta és megállapította, hogy üres, majd lezárta azt. A 
képviselők aláírásukkal igazolták a szavazólap átvételét, majd egyenként adták le szavazataikat. A 
szavazás lezárását követően a szavazólapok átvételi jegyzéke alapján a bizottság megállapította, hogy 
a képviselő-testület tagjai közül 14-en adták le a szavazatukat. Az urna felnyitása és a szavazólapok 
megszámlálása után a bizottság megállapította, hogy az urnában lévő szavazólapok közül 14 érvényes 
volt. Kuthi Áron a leadott 14 érvényes szavazat közül 11 igen, 3 nem szavazatot kapott. A bizottság 
megállapította, hogy Kuthi Áron megkapta a megválasztásához szükséges minősített többséget.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: jelezte, a titkos szavazás eredménye a jegyzőkönyvben 
rögzítésre kerül az alábbiak szerint: „1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
a Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság (székhelye: 1014 Budapest, 
Kapisztrán tér 1., Cg.: 01-09-416725, adószáma: 32296859-2-41, jelenleg képviseli: Kuthi Áron 
ügyvezető) ügyvezetőjének Kuthi Áront megválasztja önálló aláírási joggal határozott időtartamra, 
2024. június 22. napjától 2025. június 21. napjáig. 2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 
Képviselő-testülete az ügyvezető - azaz Kuthi Áron - havi alapbérét bruttó 1 200 000 Ft-ban, azaz 
egymillió-kétszázezer forintban állapítja meg és rögzíti, hogy az ügyvezető vezető tisztségviselői 
tisztségét megbízási jogviszonyban látja el. 3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő
testülete felkéri a Polgármestert, hogy gondoskodjon a megbízási jogviszonyt létesítő okiratok 
elkészítéséről és a Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság adataiban 
bekövetkezett változások cégbíróság felé történő bejelentéséről a Dr. Szatmári Csaba Ügyvédi Irodán 
keresztül. Határidő: az 1-3. pontra vonatkozóan 2024. június 21., Felelős: polgármester"
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A képviselő-testület 11 igen, 3 nem szavazattal, titkos szavazás során az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
588/2024. ÍV. 16.1 önkormányzati határozata
a Budavári Média és Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetői tisztségének 
betöltésével összefüggő pályázat elbírálásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Média és 
Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság (székhelye: 1014 Budapest, Kapisztrán tér 1., 
Cg.: 01-09-416725, adószáma: 32296859-2-41, jelenleg képviseli: Kuthi Áron ügyvezető) 
ügyvezetőjének Kuthi Áront megválasztja önálló aláírási joggal határozott időtartamra, 2024. 
június 22. napjától 2025. június 21. napjáig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az ügyvezető - azaz Kuthi 
Áron - havi alapbérét bruttó 1 200 000 Ft-ban, azaz egymillió-kétszázezer forintban állapítja 
meg és rögzíti, hogy az ügyvezető vezető tisztségviselői tisztségét megbízási jogviszonyban látja 
el.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy 
gondoskodjon a megbízási jogviszonyt létesítő okiratok elkészítéséről és a Budavári Média és 
Városmarketing Korlátolt Felelősségű Társaság adataiban bekövetkezett változások cégbíróság 
felé történő bejelentéséről a Dr. Szatmári Csaba Ügyvédi Irodán keresztül.
Flatáridő: az 1 -3. pontra vonatkozóan 2024. június 21.
Felelős: polgármester

135. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat irányítása alá tartozó költségvetési szervek 
2023. évi belső ellenőrzésének éves összefoglaló ellenőrzési jelentése
Előterjesztő: Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság támogatta, a Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottság nem támogatta az előterjesztést.
Az előterjesztő jegyző asszony jelezte, hogy nem kíván kiegészítést tenni.
A napirendi vitát megnyitotta.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: egy mondatra szeretne kitérni, amit a belső ellenőri jelentés 
tartalmaz, és ami véleménye szerint jól leírja azt a helyzetet, amit már korábban a képviselő-testület 
ülésén próbáltak elmagyarázni, miszerint mi a probléma a hivatalban. Azt mondja a belső ellenőr, hogy 
„gyenge a belső szervezeti kommunikáció, a szabályokat, belső eljárásrendet a dolgozók kellően nem 
ismerik, a vezetői beszámoltatás és számonkérés rendszere nincs kialakítva". A belső ellenőr írta le azt, 
hogy polgármester asszony és jegyző asszony rosszul vezetik ezt a hivatalt; nincsenek meg a belső 
szabályzók, a munkavállalók nem ismerik ezeket a belső szabályzókat, és nem tudják számon kérni 
azokat a feladatokat, amik ki vannak adva. Erre szokás azt mondani, hogy „fejétől bűzlik a hal".

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: további kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát 
lezárta.
Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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A képviselő-testület 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
590/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat irányítása alá tartozó költségvetési szervek 2023. 
évi belső ellenőrzésének éves összefoglaló ellenőrzési jelentésének elfogadásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként dönt, hogy a 2023. évi 
belső ellenőrzés éves összefoglaló ellenőrzési jelentését - a jelen határozat melléklete szerinti 
tartalommal - jóváhagyja.

Csobánczy Gábor alpolgármester távozott az ülésteremből, ezáltal a képviselő-testület létszáma 13
főre csökkent.

136. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat 
tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásának 
feltételeiről szóló 2/2017. (II. 23.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Rétemé, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Tímár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az előterjesztés sürgősséggel került benyújtásra a 
kormánypárti képviselők által.
Az előterjesztéshez jegyzői jelzés került benyújtásra, melyet a képviselők megkaptak.
Az előterjesztők képviseletében megadta a szót Tímár képviselő úrnak.

Timár Gyula, képviselő: számára egyértelmű a lakásrendelet jelenlegi szabályozása mellett is, hogy 
költségelven pályázat útján is lehet bérbe adni lakásokat, de jegyző asszony nem így értelmezi a 
rendelet szövegét, ezért szükséges a módosítás, hogy mindenki számára egyforma értelmezést 
biztosítson. Két helyen történik módosítás: a 11. § (1) bekezdése kiegészül egy h) ponttal, amely nevesíti 
a pályáztatást, illetve 11. § kiegészül egy (3) bekezdéssel, amely a jövedelmi határokra vonatkozik. A 
sürgősség oka az, hogy a Műemlékvédelmi és Tulajdonosi Bizottság május 13-i ülésén költségelven 
történő lakáspályázatot is kívánt volna kiírni, de jegyzői jelzés miatt ez nem történt meg. A rendelet 
módosítás elfogadása után nyílik erre lehetőség.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: megkapták a LocLexelt verzióját a rendelet-tervezetnek. Egyeztetve 
előterjesztő társaival, arra jutottak, hogy a LocLexelt verziót természetesen befogadják egy kivétellel. 
Kérik, hogy a rendelet 3. §-a úgy szóljon, hogy „E rendelet 2024. május 17. napján lép hatályba.".

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet jegyző: ha a legoptimálisabb estben holnap aláírják, kihirdetik, és a 
kihirdetése napján nem tud hatályba lépni jogszabály - legelőször az első nap tud hatályba lépni. Azért 
került ez a változtatás a 3. §-ba.

Timár Gyula, képviselő: ebben a testületben volt már olyan az első rendelet megalkotásakor, ami az 
első SZMSZ-ről szólt, hogy délután ülésezett a testület, az SZMSZ szavazott 17 órakor, a hatálybalépés 
pedig 17 óra 45 perc volt. Nem tudja, miért kell ahhoz 24 óra, hogy átsétáljon valaki a ügyfélszolgálatra, 
és betegye a vitrinbe az aláírt rendeletet, illetve feltegye a honlapra. Ennyi a kihirdetés, ezért a 17-e egy 
megfelelő dátum.
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Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: nem érti képviselő urak hozzáállását és álláspontját. Kérdése, 
hogy miért szeretnék a jogszabályban konkrétan megjelölni azt a napot, amikor hatályba lép;, honnan 
gondolják és hogyan biztosítják azt a körülményt, hogy aláírásra kerül. Nem elodázva, de aláírásra kerül 
ez a rendelet. Visszamenőleges hatállyal nem tud hatályba lépni, eleve nem biztosított minden feltétel 
a kihirdetésre. Nem tenné jó példaként a bizonyos hivatkozott SZMSZ-t a képviselő-testület elé. Annál 
rosszabb példa nem létezik, és nincs még egy olyan az országban, mint amit akkor éjszaka cselekedtek 
és abban közreműködött az akkori jegyző muszájból. Egyébként a képviselő-testület döntése ellen a 
polgármesternek lehetősége van vétóra. Kérdezi, hogy ha a mai napon úgy döntenek, hogy ezt hatályba 
léptetik a holnapi nappal, van az a polgármester számára biztosított lehetőségjogosultság, hogy ezzel 
adott esetben éljen. Nem érti, hogy mi akadályozza meg abban a képviselőket, hogy azt a jogszerű 
megoldást, hogy a kihirdetés utáni napon lépjen hatályba, elfogadják, és miért kell a holnapi naphoz, 
ehhez az időponthoz ragaszkodni.

Kovács László György képviselő távozott az ülésteremből, ezáltal a képviselő-testület létszáma 12 főre
csökkent.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: jómaga érti; a kormánypárti képviselők azt gondolják, hogy a 
polgármester szabotálni fogja ennek a rendeletnek az aláírását és kihirdetését. Ez egy politikai üzenet. 
Szeretné elmondani, hogy sohasem szabotálta egyetlen jogszerűen megszavazott és jogszerű 
rendeletnek a kihirdetését és aláírását sem, mert hogy komolyan veszi a polgármesteri esküjét, és 
komolyan veszi azt, hogy jogszerűen működjenek. Inkább gyakorlatilag nem érti az egész dolgot; ha 
felteszi, hogy akár eltelik súlyos három nap a rendelet elfogadása, kihirdetése és hatálybalépése között, 
mi fog történni ez alatt a három nap alatt. Ma csütörtök van, jön a péntek, a hétvége, tehát kérdés, hogy 
mi az a halaszthatatlan és akut lakásrendeleti ügy, ami pl. hétfőig nem tud ráérni, ha akkor lép életbe. 
Nem látja tehát át azt, hogy mitől olyan rettenetesen sürgős, hogy holnap hatályba lépjen ez a rendelet.

Timár Gyula, képviselő: a polgármesternek a vétójoga nem úgy szól, hogy három nap eltelte után, 
hanem három napon belül vétózhat. Ha most szavaznak és elfogadja a testület, akkor utána akár 
rögtön is vagy a testületi ülés bezárása után is vétózhat. Ha ezt nem teszi meg, akkor most minden 
feltétel adott, hogy a kihirdetés megtörténjen. Le tudják gépelni, itt van mind a két aláíró. Holnap nem 
biztos, hogy mind a ketten itt lesznek, tehát akkor már a feltétel nem lesz adott. A kihirdetés egyszerűen 
megoldható.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: tehát bevállalják azt a kockázatot, hogy ha holnap nem tudják 
aláírni, akkor ezt a rendeletet vissza kell hozni, mert egyébként nem lesz érvényes. Tehát tőlük teszik 
függővé. Kötelezővé nem tehetik, hogy aláírjuk, tehát ha holnap nem írják alá, nem tudják kihirdetni, 
nem lesz rendelet, visszahozzák a következő rendes testületi ülésen.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: jelzi, hogy nem áll szándékában megvétózni ezt a rendeletet, 
de az, hogy a törvény lehetőséget ad arra, hogy a polgármesternek van három napja arra, hogy végig 
gondolja, hogy meg akarja-e vétózni a rendeletet, az azt jelenti, hogy van három napja. Megteheti azt 
is, hogyha már azonnal tudja, hogy meg akarja vétózni, akkor ott helyben megvétózza, de megteheti 
azt is, hogy három napig gondolkodik ezen; kielemzi, akár szakértőkkel egyeztet erről, és aztán hozza 
meg a döntését, hogy megvétózza vagy sem. Ennek következtében nem lehet olyan előírást tenni, hogy 
ha a polgármester ott azon melegében nem vétózza meg, akkor akár alá is írhatja, és írja alá. Ez egészen 
egyszerűen ellentmond az önkormányzati törvénynek. De megismétli; nincs ilyen szándéka, hogy 
megvétózza. Nem érti, hogy hogy mi ez a rettenetes félelem attól, ha nem lép holnap hatályba. Kérdezi, 
hogy talán akkor az életveszély elhárítását jelentő lakásrendeleten alapuló pályázati kiírás nem tud 
megvalósulni a holnapi nap folyamán vagy mi mit fog történni.
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Dr. Kun lános, képviselő: érti, hogy itt miről van szó. Arról van szó, hogy a kormánypárti képviselők ezt 
a csatornát is fel szeretnék használni a szavazatvásárlásra. Szociális lakás pályázat esetén van egy elég 
szigorú limit, hogy mennyi jövedelemig lehet pályázni. Valószínűleg van egy pár csókos kuncsaft, akik 
ezt a limitet túllépik, de akarnak nekik lakást adni, mert olyan kedves nekik. Ha valaki szociálisan nem 
szorul rá, akkor úgy gondolja, hogy piaci lakás pályázatot kell kiírni; lehet rá pályázni. Aki többet kínál 
egy piaci alapon bérbeadható lakásért, az kapja meg. A kormánypárti kollégák azonban nem ezt az utat 
választják, nem azt akarják, hogy piaci alapon pályáztassák meg a lakásokat, hanem csókosoknak 
akarják odaadni. Valószínűleg a pályázatot olyan furfangosan akarják majd kiírni, hogy a csókosok 
jelentkezzenek rá.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: ha képviselő elolvasta volna az előterjesztést, akkor tudná, hogy 240 
000 Ft/fő az a jövedelemhatár. Nagyon gazdag emberek, akik megkapnák ezt a költségelvű lakbért. 
Képviselő úr volt a Tulajdonosi Bizottságnak hosszú éveken keresztül az elnöke, neki egyetlen egy 
pályázat kiírásra futotta az erejéből. Akkor is sikerült egy olyan hölgynek adnia egy lakást, akinek nem 
volt érvényes la keim kártyája kerületben. Egyébként, ha jól látta, itt volt délelőtt Párbeszédes plakátot 
tartani, ezért nyilvánvalóan képviselő úrékhoz nem kötődő csókosról van szó. Ha képviselő úr azt 
gondolja, hogy a 240 000 Ft-os jövedelem limit túl magas, akkor tehetett volna módosító javaslatot. Az 
előterjesztők szerint ez egy teljesen fair jövedelemhatár egy költségelvű lakbér megállapításához. A 
piaci pályázat véleményük szerint arra van, hogy azokat a lakásokat, amik jelenleg használhatatlan 
állapotban vannak, azokat megpályáztassák úgy, hogy a felújítási költségeit az új bérlő állja, és ezzel a 
az önkormányzat vagyonnövekedéshez jut. Ezzel az eszközzel képviselő úrék nem éltek, tehát 
lényegében képviselő úr regnálása alatt az önkormányzat vagyona nem fejlődött, csak amortizálódott. 
Véleménye szerint azért lenne jó minél hamarabb kihirdetni ezt a rendeletet, mert a Műemlékvédelmi 
és Tulajdonosi Bizottság, illetve a Népjóléti Bizottság már szeretett volna tartani egy együttes ülést, 
amelyen ki akarták írni ezeket a pályázatokat, és akkor ezt nem tehették meg. Azt gondolja, hogy a 
kerületnek az az érdeke, hogy ezeket a pályázatokat minél hamarabb kiírhassa közösen a két bizottság, 
és használják azokat a vagyonelemeket, amik a kerületnél vannak; használjuk egyrészt arra, hogy 
lakhatást biztosítsanak kerületieknek, másrészt pedig arra, hogy az önkormányzat vagyonelemei ne 
amortizálódjanak, és legyen bevételi forrásuk is.

Molnárka Gábor Zoltán képviselő távozott az ülésteremből, ezáltal a képviselő-testület létszáma 11
főre csökkent.

Dr. Kun lános. képviselő: két szociális lakáspályázat kiírására került sor, amíg jómaga volt a Tulajdonosi 
Bizottság elnöke. Az első sikeres volt, és hat család meg is kapta a lakást. A másodikat is sikeresen 
elbírálták, de közben megtörtént a két képviselő által lehetővé tett hatalomváltás, és képviselő úrék a 
bizottság által elfogadott pályázókat annulálták, és azóta is vannak olyan lakások, amelyek még azóta 
is kiadatlanok, mert azt a pályázatot elszabotálták. Nem igaz, hogy olyasvalaki kapott volna lakást, akinek 
nem volt érvényes lakcímkártyája; a neveket nem is nézték meg. Voltak pályázati kritériumok; jómaga 
csak azt nézte a pályázat elbírálásakor, hogy helyesen pontozott-e a kritériumok alapján a hivatal, és 
így kerültek a pályázók elfogadásra. Amíg jómaga volt a Tulajdonosi Bizottság elnöke, az volt az elv, hogy 
az önkormányzat vagyonával nem fusiznak, tehát olyan pályázatot nem is támogattak volna, ami azzal 
járt volna, hogy a tulajdonosnak tusiban kelljen rendbe hozni a lakást. Az az elvük, hogy az 
önkormányzat vagyonát szakértők hozzák rendbe, és úgy írjanak ki pályázatot. Amíg jómaga volt a 
bizottság elnöke, úgy gondolták, hogy az a jó, hogy a rendbehozott lakásállományból először olyanok 
részesülnek, akik nagyon rá vannak szorulva, ezért szociális pályázatokat írtak ki. Ha lett volna több idő, 
akkor már piaci pályázatokat is kiírt volna. Megjegyezte, ha képviselő úr úgy gondolja, hogy a 240 000 
Ft olyan alacsony, akkor arra is lehetett volna javaslatot tenni, hogy a szociális lakáshoz jutás 
kritériumainál a jövedelem összeget emeljék meg, de képviselő úrék azért nem ezt választották, mert 
van egy pár csókos, akinek akarnak adni, és aki pont kicsúszott a szociális lehetőségből. Ez a véleménye.
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Váradiné Naszályi Márta, polgármester: további kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát 
lezárta. Gulyás képviselő úrnak megjegyezte, az egy klasszikus csúsztatás, hogy soknak tartják-e a 240 
000 Ft-os jövedelmet vagy fizetést. Ez nettó egy főre jutó jövedelem, tehát ha felteszik, hogy van egy 
kétkeresős család két gyerekkel, az azt jelenti, hogy kétszer négyszer 240 000 Ft nettó jövedelme van a 
családnak, ami bruttó közel 2 millió Ft jövedelmet jelent, merthogy ezek a jövedelemhatárok nettó és 
egy főre értendők.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: rosszul számol polgármester asszony; ez nagyjából bruttó 1,3 millió 
Ft, amit alatta van polgármester asszony fizetésének.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: pontosan 1,3 millió Ft a fizetése; törvény írja elő.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: érdeklődik a fővárosi tiszteletdíja iránt.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ezek szerint képviselő úr nem tudja, hogy a polgármesterek 
nem kapnak a fővárosi képviselői munkájukért egy árva büdös fillért sem. Akkor most közli vele annak 
a ciklusnak a végén, amikor a polgármesterekből állt a Fővárosi Közgyűlés, és a polgármesterek ezért 
nem kaptak külön juttatást. A választójogi törvény gyorstalpaló után kéri, hogy térjenek át a szavazásra. 
Szavazásra tette fel a rendeletalkotási javaslatot. Megállapította, hogy 4 igen, 1 nem szavazással, 2 
tartózkodással a szavazás érvénytelen.
Ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: új szavazást szeretne kérni, mert Timár képviselő úr kérdezte, hogy 
mi lesz hatálybalépés határideje. Érti, hogy jegyző asszony elmondta, hogy nem fogja aláírni - ezzel 
lényegében kész helyzet elé állította a képviselő-testületet; lényegében egy személyben egy testületet 
obstruál.
Az előterjesztők biztosan nem akarják azt, hogy ezek a pályázatok ne legyenek kiírva, ezért 2 perc 
szünetet kérne a módosítás átbeszélésére.

A polgármester szünetet rendelt el.

SZÜNET UTÁN:

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: képviselő úr tájékoztatása szerint azt javasolják, hogy a 
rendelet szövegében az legyen, hogy május 22-én lép hatályba.
Ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: május 22. szerdára szeretnék javasolni a hatálybalépést.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel a rendeletalkotási javaslatot azzal, hogy a 
hatálybalépés dátuma 2024. május 22. Jelezte, tartózkodni fog a szavazás során.

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen, 1 nem szavazattal, 2 
tartózkodás mellett megalkotja az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem lakás 
céljára szolgáló helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló 2/2017. (II. 23.) önkormányzati 
rendelete, valamint a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: látható módon polgármester asszonnyal nem egyeztetve - most
kijelenti, hogy honlap nem fogja aláírni, és az azt jelenti, hogy a rendeletet nem fogják tudni kihirdetni,
és akkor majd a Kormányhivatalra bízzák azt, hogy ez a rendelet mennyire lesz érvényes, és az az
alapján kiírt pályázat is.
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szervezeti és működési szabályzatéról szóló 22/2022. (XI. 24.) önkormányzati rendelete 
módosításáról szóló 11/2024. (V. 21.) önkormányzati rendeletet.

(A rendelet elfogadott szövege a jegyzőkönyv mellékletében található.)

137. Budapest Főváros Önkormányzata Közgyűlésének felkérése Budapest főváros 
közigazgatási területén a járművel várakozás rendjének egységes kialakításáról, a 
várakozás díjáról és az üzemképtelen járművek tárolásának szabályozásáról szóló 
30/2010. (VI. 4.) önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Budai Vár védett várakozási övezetében várakozási 
engedéllyel rendelkezők részéről panaszok, bejelentések érkeznek arról, hogy nem tudnak a Budai Vár 
területén parkolni a magas rangú külföldi delegációk érkezésekor, továbbá a Budai Vár területén 
rendezett állami, egyházi ünnepek alkalmával szervezett központi rendezvényekkel járó lezárások 
miatt. Ez komoly kihívást jelent a Vár környékén élők számára, mivel alternatív parkolási lehetőségek 
után kell nézniük, azonban nem rendelkeznek az I. kerület egészére várakozási engedéllyel. A probléma 
megoldása érdekében javasolt felkérni Budapest Főváros Önkormányzata Közgyűléséta rendeletének 
módosítására annak érdekében, hogy a módosítás megoldást teremtsen a várakozás lehetőségére a 
hivatkozott időszakokban.
Az előterjesztéshez előterjesztői módosító, kiegészítő indítványt nyújtott be a Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének önkormányzati rendeletéhez az I. kerület közterületein 
a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás kiadásának szabályozásáról szóló 24/2011 - 
es önkormányzati rendelet módosításáról. A lényeget felolvasva: „A Budai Vár közterületeinek 
forgalmát és parkolási lehetőségeinek korlátozásét érintő magas rangú külföldi delegációk 
látogatásának, valamint a Budai Vár területén állami, egyházi ünnepek alkalmával szervezett központi 
rendezvények időtartamára a Budai Vár védett övezetében várakozásra jogosultak részére a 
polgármester Budapest I. kerület teljes várakozási övezetére ideiglenes méltányossági várakozási 
hozzájárulást adhat."
Tudják azt, hogy július 1 -jétől Magyarország lesz az Európai Unió soros elnöke, éppen ezért előzetesen 
vele már konzultált a kerületi rendőrkapitány is ez ügyben. Ismeretes, hogy július 1 -jétől a Budai Várba, 
a Miniszterelnökségbe, a Sándor-palotába és egyáltalán a kormányzati területre rendszeres, 
nagylétszámú delegációk érkezését várják, tehát ez a félév különösen megterhelt lesz az I. kerület és 
ezen belül a Budai Vér számára. Ezt a határozati javaslatot, illetve rendeletmódosítási javaslatot azért 
terjesztette a képviselő-testület elé, hogy ebben a nehéz helyzetben a váratlan helyzeteket megtudják 
oldani, és a Budai Vár területén élők kerületi állampolgároknak is biztosítani tudják adott esetben 
ideiglenesen a Váron kívüli parkolás lehetőségét.

Molnárka Gábor Zoltán képviselő megérkezett az ülésterembe, ezáltal a képviselő-testület létszáma
12 főre növekedett.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén 
két szavazás következik.
Az egyik szavazás arról szól, hogy a Budavári Önkormányzat hivatalosan, kifejezetten megkeresi a 
Fővárosi Önkormányzatot a fővárosi parkolási rendelet módosítása érdekében, a 2. szavazás pedig a 
kerületi parkolási rendelet módosításáról szól, amely lehetőséget ad arra, hogy ideiglenesen 
méltányossági engedélyt adhasson ki a polgármester.
Szavazásra tette fel a Fővárosi Önkormányzat megkeresésére vonatkozó határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
591/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata
Budapest Főváros Önkormányzata Közgyűlésének felkérése Budapest főváros közigazgatási 
területén a járművel várakozás rendjének egységes kialakításáról, a várakozás díjáról és az 
üzemképtelen járművek tárolásának szabályozásáról szóló 30/2010. (VI. 4.) önkormányzati 
rendelet módosítására

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri Budapest Főváros 
Önkormányzata Közgyűlését a Budapest Főváros Önkormányzata Közgyűlésének Budapest 
főváros közigazgatási területén a járművel várakozás rendjének egységes kialakításáról, a 
várakozás díjáról és az üzemképtelen járművek tárolásának szabályozásáról szóló 30/2010. (VI.
4.) önkormányzati rendelet módosítására annak érdekében, hogy a Budai Vár védett területén 
várakozási engedéllyel rendelkezők Budapest I. kerületének más várakozási területén, 
ideiglenes jelleggel, méltányosságból parkolhassanak, magas rangú külföldi delegációk 
érkezése, továbbá a Budai Vár területén megrendezésre kerülő állami, egyházi ünnepek 
időtartama alatt.
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a 
felkérést továbbítsa a Főpolgármester felé.
Flatáridő: 2024. május 31.
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a második szavazás arról szól, hogy ideiglenes jelleggel, vis 
maior típusú helyzetekben a polgármester segíthessen a vári lakóknak. Szavazásra tette fel a 
rendeletalkotási javaslatot.

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal 
megalkotja az I. kerület közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás 
kiadásának szabályozásáról szóló 24/2011. (X. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról 
szóló 14/2024. (V. 23.) önkormányzati rendeletet.

(A rendelet elfogadott szövege a jegyzőkönyv mellékletében található.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a vári lakók nevében is köszöni a képviselők támogatását.

138.A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat és a Közép-Budai Tankerületi Központ 
közötti fejlesztési együttműködés keretében a 2024/2025-ös tanévre benyújtott 
támogatás
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
Mint tudják, a 2019-es választás óta a Közép-Budai Tankerületi Központtal az önkormányzat 
szerződésben áll annak érdekében, hogy minden kerületi iskolában legyen fejlesztőpedagógus,
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iskolapszichológus és pedagógiai asszisztens. Ennek érdekében minden évben 30 millió Ft-tal 
támogatják a tankerületet. Az előterjesztés ennek a támogatási rendszernek a folytatására tesz 
javaslatot.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
592/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat és a Közép-Budai Tankerületi Központ közötti 
fejlesztési együttműködés keretében a 2024/2025-ös tanévre benyújtott támogatásról

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Közép-Budai Tankerületi 
Központ együttműködési és finanszírozási kérelme alapján akként határoz, hogy a Közép-Budai 
Tankerületi Központ (székhely: 1027 Budapest, Fő utca 80., törzskönyvi azonosító szám (PÍR): 
835244, adószám: 15835248-2-41, képviselő: Hajnissné Anda Éva) részére a 2024/2025-ös 
tanévben felhasználható 30.000.000,- Ft, azaz Harmincmillió forint finanszírozási támogatást 
nyújt együttműködés keretein belül a Budapest I. kerület területén belül 6 db iskolai intézmény 
18 fő személyi jellegű kiadásai fedezetére annak érdekében, hogy a Tankerületi Központ - 
többek között - pszichológus és utazó gyógypedagógusok foglalkoztasson a továbbiakban is 
ezen intézményekben, hogy a kerületi 6-18 éves korosztály minőségi szakmai munkához és 
korszerű infrastrukturális környezethez való jogát elősegítse.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy a jelen 
Határozat 1. pontjában megjelölt összeg fedezete a Budapest I. Kerület Budavári 
Önkormányzat Képviselő-testületének a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi 
költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) 3. melléklet alapján „K506 Egyéb működési célú 
támogatások államháztartáson belülre, ebből: központi költségvetési szervek" soron 
rendelkezésre áll.
3. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert a határozat melléklete szerinti tartalommal a vonatkozó szerződés aláírására. 
Határidő: 1-2. pont tekintetében 2024. május 16., 3. pont tekintetében 2024. június 15.
Felelős: polgármester

139. Az 1. számú gyermek és ifjúsági fogorvosi körzetre vonatkozó feladat-ellátási szerződés 
megszüntetése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta.

Timár Gyula, képviselő: szeretné bejelenteni, hogy érintettség miatt a szavazásban nem vesz részt.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
593/2024. fV. 16.) önkormányzati határozata
az 1. számú gyermek és ifjúsági fogorvosi körzetre vonatkozóan a Tímár Dent Bt.-vel kötött 
feladat-ellátási szerződés megszüntetéséről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a 1012 Budapest, Attila út 
135-137. szám alatti 1. számú gyermek és ifjúsági fogorvosi körzetre vonatkozóan a Timár Dent 
Bt. (székhely: 1023 Budapest, Daru utca 3., cégjegyzékszám: 01-06-783801, adószám: 
23071366-1-41) képviseletében Dr. Timár Gabriella Szilvia fogorvos és Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat között 2013. évben létrejött 2023. január 01. napjától hatályba lépett 
feladat-ellátási szerződést közös megegyezéssel 2024. április 30. napjával megszünteti.
2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a jelen határozat 
mellékletét képező feladat-ellátási szerződés megszüntetéséről szóló szerződést és 
felhatalmazza a polgármestert annak aláírására, a megszüntetéssel kapcsolatos intézkedések 
és nyilatkozatok megtételére, döntések meghozatalára.
Határidő: 2024. május 31.
Végrehajtásért felelős: polgármester

140. A Horányi Ifjúsági Tábor igénybevétele esetén a 3. életévüket be nem töltött gyermekek 
részére térítésmentesség biztosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az előterjesztés sürgősséggel került benyújtásra.
A napirendi vitát megnyitotta.
Kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát lezárta. Szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
594/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Horányi Ifjúsági Tábor igénybevétele esetén a 3. életévüket be nem töltött gyermekek részére 
térítésmentesség biztosításáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest I. kerület Budavári 
Önkormányzat tulajdonában lévő és a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági, 
Műszaki Ellátó és Szolgáltató Szervezet által működtetett 2015 Szigetmonostor, Szentendrei út 
HRSZ. 027/2. szám alatti Horányi Ifjúsági Tábor igénybevételéért 2024. évben fizetendő 
szolgáltatási díjak vonatkozásában az I. kerületi és a nem I. kerületi 3. életévüket be nem töltött 
gyermekek esetében 100%-os mértékű kedvezményt biztosít.
Határidő: 2024. június 15.
Felelős: polgármester
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141. Az I. kerületben működő általános iskolák és középiskolák alapítványai részére történő 
pályázat kiírása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság, valamint a Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottság megtárgyalta, és azzal javasolta elfogadásra az előterjesztést, hogy a 
pályázati kiírás alábbi pontjai módosuljanak: a 3.1.5. „A támogatás formája: vissza nem térítendő 
támogatás előfinanszírozás formájában." legyen, a 4.1. „Benyújtási határidő: 2024. június 15. napjától 
2024. szeptember 15.24:00 óráig." szövegre módosuljon, a 6.3. „Pályázat elbírálása: A pályázat kezelője 
által hiánytalannak minősített pályázatokról a Képviselő-testület 2024. október 31. napjáig dönt." 
legyen, továbbá a pályázati kiírás egészüljön ki az alábbi ponttal: „7.3. A támogatást a pályázat 
elbírálásáról szóló képviselő-testületi döntés meghozatalát követően 2025. augusztus 31-ig lehet 
felhasználni."
A napirendi vitát megnyitotta.

Fazekas Csilla, képviselő: a korábbi képviselő-testületi ülésen is jeleztük már, amikor ezzel kapcsolatban 
csak egy szándéknyilatkozatot fogadtak el, hogy célszerű lett volna rögtön kiírni a pályázatot, hogy 
mielőbb pályázhassanak az iskolák. Egyébként tavaly az elbírálásban is volt csúszás, és több igazgató is 
jelezte, hogy a támogatások folyósítása is nehézkesen valósult meg - hasonlóan a civil és egyházi 
pályázatokhoz. A bizottsági ülésen elhangzott az, hogy örömteli, hogy idén nem csak a kerületi 
székhellyel rendelkezők, hanem az itt illetékességgel bírók is pályázhatnak, illetve 1,5 millió Ft helyett 
most 2 millió Ft-ra lehet pályázni, és bekerültek az iskolai sportrendezvények, sportprogramok is a 
pályázatba, pl. az, hogy iskolabusszal menjenek a gyerekek a Czakóra vagy éppen uszodába. Azért 
gondolta a bizottság és támogatta azt, hogy előfinanszírozott legyen a pályázat, mivel előzetesen 
polgármester asszony utófinanszírozottan terjesztette elő, de valójában igazgatókkal egyeztetve 
kiszámíthatatlan és életszerűtlen az utófinanszírozás. Arra is javaslatot tettek, hogy egész tanévben 
felhasználhassák ezt a támogatást az iskolák - évközben különböző programokra a kiírás szerint, a 
tanszünetekben pedig esetleges fejlesztésekre, felújításokra. Kéri, hogy ha a képviselő-testület ezekkel 
a módosításokkal egyetért, akkor támogassa ebben a formában a pályázat kiírását.

Tölcsér Borbála képviselő távozott az ülésteremből, ezáltal a képviselő-testület létszáma 7 7 főre
csökkent.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: további kérdés, hozzászólás nem lévén jelezte, hogy ezeket a 
módosításokat befogadja, nem szükséges róla külön szavazni.
A napirendi vitát lezárta, és szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a 
befogadott módosításokkal együtt.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
595/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
az I. kerületben működő általános iskolák és középiskolák alapítványai részére történő pályázat 
kiíráséról

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot ír ki az I. 
kerületben működő általános iskolák és középiskolák alapítványainak részére a tanulást, a
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köznevelési intézmények oktató-nevelő munkáját, a gyermekek ismereteinek bővítését és 
képességeik fejlesztését segítő támogatásra a jelen határozat melléklete szerinti tartalommal.
2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a pályázat keretösszegét 
bruttó 20 000 000 Ft, azaz húszmillió forintban állapítja meg, amely a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 
2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) önkormányzati rendeletének 4/b melléklet 
„Egyéb működési célú támogatások államháztartáson kívülre" (K512) megfelelő költségvetési 
során rendelkezésre áll.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert a 
pályázati felhívás közzétételére, és a pályázati anyagok döntés-előkészítési feladatainak 
ellátására.
Határidő: a pályázat közzétételére 2024. június 15., a pályázat elbírálására 2024. október 31. 
Felelős: polgármester

142. Mátrai-Betegh Béla emléktábla elhelyezése a Fortuna utca 7. szám alatti lakóházra
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
A javaslattevők saját költségükön helyeznének el emléktáblát a XX. századi magyar újságírás kiemelkedő 
egyéniségének, aki harminc éven át dolgozott a Magyar Nemzet c. újságnál, majd húsz éven át a 
kulturális rovatot vezette, és ez idő alatt haláláig az épületben lakott. A tábla Mártai-Betegh Béla 110. 
születésnapjára kerülne ki.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
596/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
Mátrai-Betegh Béla emléktábla elhelyezéséről a Budapest, I. kerület Fortuna utca 7. szám alatti 
lakóházra

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a kerület területén felállítható 
emléktáblákról szóló 21/2009. (IX.25.) Kt. rendelet alapján hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest 
I. kerület, Fortuna utca 7. szám alatti lakóház utcai homlokzatára kihelyezésre kerüljön Mátrai- 
Betegh Béla újságíróra emlékező tábla a kezdeményezők vállalásának megfelelően teljes 
költségviselésük mellett a szükséges és a jogszabályok által előírt hatósági hozzájárulások és 
engedélyek beszerzését követően.
Határidő: az érintett felek értesítése a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: polgármester

90



143. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi közbeszerzési tervének 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Gazdasági és Jogi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
597/2024. ÍV, 16.) önkormányzati határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi közbeszerzési tervének módosításáról

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi módosított közbeszerzési tervét a 
határozat mellékletében foglaltak szerint jóváhagyja.
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester

144. Az útügyi nyilvántartás aktualizálásáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az előterjesztés célja a jogszabályi kötelezettségnek való 
megfelelés, mivel jogszabály írja elő a közútkezelők részére útügyi nyilvántartás vezetését. A helyi 
közutak tekintetében a kezelő az önkormányzat. Az előterjesztés célja a legkorszerűbb felmérési és 
térinformatikai technológiák felhasználásával készülő új nyilvántartás elkészítésére beszerzési eljárás 
lebonyolítása az önkormányzat tulajdonában lévő úthálózatról; közutakról, járdákról és lépcsőkről 
úttartozékokkal, utcabútorokkal együtt. A felmért adatok kiindulási alapot adnak a közúthálózat 
állapotának feldolgozásához, az üzemeltetési feladatok, karbantartások és felújítások tervezéséhez.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
598/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata 
az útügyi nyilvántartás aktualizálásáról szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - az útügyi nyilvántartás aktualizálása 
céljából szolgáltatás megrendelésére beszerzési eljárás lebonyolításával nettó 7 874 016 Ft + 
áfa 2 125 984 Ft, azaz bruttó 10 000 000 Ft összeghatárig.
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2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert a 
beszerzési eljárás lefolytatására azzal, hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést 
a döntésre jogosult Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő 
rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. szeptemberi rendes ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottság 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

145. Párakapuk telepítésére és beüzemelésére szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
Az előterjesztés célja a meglévő párakapuk telepítéséhez, beüzemeléséhez és az üzemeltetés sorén 
felmerő karbantartási munkák elvégzéséhez szakember megbízására vonatkozó beszerzési eljárás 
lebonyolítása. Az önkormányzat a változó klímához történő alkalmazkodás egyik eszközeként és 
intézkedési célként párakapuk működtetéséről döntött. Az elmúlt években a Vérmezőn, a Horváth- 
kertben, a Clark Ádám téren, a Batthyány téren és a Szentháromság téren működtek már a beszerzett 
párakapuk. A nyári időszakra a telepítéshez, karbantartási feladatok ellátásához szükséges megfelelő 
szakembert, azaz szolgáltatást megrendelni.
A napirendi vitát megnyitotta.

Varga Dániel, képviselő: polgármester asszony elfelejtette megemlíteni, hogy Zsitnyákjános képviselő 
úr javaslata volt annak idején a párakapu beszerzése, ami egyébként egy nagyon sikeres projekt lenne, 
és már csak azt kellene elérni - és ha a közterület-felügyelőket nem itt állomásoztatná a hivatalban, 
akkor talán el is lehetne érni -, hogy ne a hajléktalan emberek fürödjenek pl. a Batthyány téren a 
párakapuk alatt, mert nem feltétlenül ez a célja; arra a Máltai Szeretetszolgálat minden lehetőséget 
biztosít.

Dr. Kun lános. képviselő: véleménye szerint ne menjenek abba bele, hogy a hajléktalanokat elküldik a 
párakapu alól.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: további kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát 
lezárta. Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
599/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
párakapuk telepítésére és beüzemelésére szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a „Párakapuk telepítése, 
beüzemelése" céljából szolgáltatás megrendelésére beszerzési eljárás lebonyolításával nettó 1 
500 000 Ft + áfa 405 000 Ft, összesen: bruttó 1 905 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert a 
beszerzési eljárás lefolytatására azzal, hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést 
a döntésre jogosult Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének
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Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő 
rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. szeptemberi rendes ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

146. A Gyorskocsi utca 16.-20. előtti zöldfelület fejlesztéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
A projekt célja a Gyorskocsi u. 16-20. előtt egy váratlan hóteher miatt kidőlt fa által a közterületben 
okozott károk helyreállítása, illetve a kidőlt fa mellett további 6 db, ugyanolyan mértékben megdőlt fa 
vizsgálata, veszélytelenítése, valamint a zöldfelület minőségi fejlesztése. Az előterjesztés célja a projekt 
támogatása, tervezésre és végrehajtásra vonatkozó beszerzési eljárás lebonyolítása.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
600/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Gyorskocsi utca 16-20. előtti zöldterület fejlesztése célról szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a Gyorskocsi utca 16-20. előtti 
zöldterület fejlesztésének céljával és annak megvalósításával nettó 1 574 803 Ft + áfa 425 197 
Ft, azaz összesen bruttó 2 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert a 
fejlesztési cél megvalósításához szükséges eljárások lefolytatására azzal, hogy amennyiben az 
előirányzat felhasználására, a kötelezettségvállalásra Budapest I. Kerület Budavári 
Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága jogosult, úgy a döntésre 
vonatkozó előterjesztéseket a polgármester terjessze be bizottsági döntésre a beszerzési 
eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. szeptemberi rendes 
bizottsági ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottság 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

147. A Szirtes út 30.-36. zöldterület fejlesztéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és az alábbiak szerint javasolta elfogadásra az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot: 1. pontjának változatlanul hagyása mellett a 2. pontot az alábbiak szerint javasolta 
módosítani: „Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás megindítása
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előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság részére jóváhagyásra.", 
továbbá egészüljön ki az alábbi 3. ponttal: „Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő
testülete felkéri a polgármestert, hogy a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a 
beszerzési eljárást folytassa le azzal, hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre 
jogosult Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elé terjessze be döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de 
legkésőbb a 2024. évi szeptemberi rendes ülésre."
Nagyon alaposan körüljárt előterjesztés; összes bruttó 10 millió Ft-ról van szó.
A napirendi vitát megnyitotta.

Varga Dániel, képviselő: több olyan előterjesztés is lesz a következőkben, ahol szó szerint ugyanezt a 
módosító javaslatot tette a bizottság. Ennek kettős oka van; az egyik, hogy több olyan túlárazási 
botránya volt polgármester asszonynak, ami előtt értetlenül állt a képviselő-testület, és polgármester 
asszony sem tudott magyarázatot rá adni. Az egyik az Officium-botrány néven elhíresült ügy, amely 
esetben már nyomozás is zajlik, ahol jelentősen túlárazták a beszerzést, éppen hogy csak a 
közbeszerzési értékhatár alatt sikerült kiírni. A bizottság azt látja jónak, hogy ezt a beszerzési eljárást 
nyomon szeretné követni, hogy ne történhessen meg még egyszer az, ami az Officium-ügyben 
megtörtént. Hozzáfűzi, hogy amikor jegyző asszonynál voltak az Officium-ügy kapcsán betekinteni az 
iratokba, akkor jegyző asszony ígéretet tett arra, hogy a hiányzó dokumentumokat bemutatja, és 
elküldi. Szeretné felhívni jegyző asszony figyelmét arra, hogy ezt a mai napig nem tette meg. Nem tudja, 
hogy Gulyás képviselőtársa ezeket az elmaradt levelezéseket megkapta-e, de jómaga nem kapta meg 
egészen a mai napon. De nem csak ezt nem tették meg, ugyanis a Városfejlesztési Bizottság ülésén 
számos kérdés merült fel több előterjesztéssel kapcsolatban, amit most sorban fognak tárgyalni, ahol 
volt indikatív árajánlat, és kérték, hogy azokat küldjék meg a bizottság részére. Ezt a bizottsági ülés előtt 
már talán egy héttel kérte jegyző asszonytól, de jegyző asszony nem küldte meg a bizottság részére, 
illetve számos egyéb kérdésük is volt. Láng Orsolya aljegyző asszony jegyző asszony nevében, illetve 
Légárné Gulyás Rita irodavezető asszony is megígérte a bizottsági ülésen, hogy a mai testületi ülés 
kezdetéig ezekre a kérdésekre választ kapnak. Semmilyen választ nem kaptak. Felháborítónak tartja, 
hogy megtévesztették a Jegyzői Iroda munkatársai jegyző asszony nevében a bizottságot. Elmondta 
ugyanis a bizottsági ülésen, hogy amennyiben nem vállalják, akkor határozatot hoznak arról, hogy 
ezeket a dokumentumokat adják át a bizottságnak, hogy a felelős döntéseket meg lehessen hozni. A 
hivatal ezt a mai napig nem tette meg, semmilyen jelzést ezzel kapcsolatban nem küldtek. Többek 
között ez az a két ok, amiatt ezek a módosítók megszülettek, és még jó pár következő fejlesztés kapcsán 
fognak erről szavazni. Kéri a képviselő-testületet, hogy az átláthatóság jegyében ezeket az 
határozatokat úgy fogadja el, ahogyan a bizottság a módosító javaslatokat megtette.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: elmondta, hogy képviselő úr elől semmi titkolnivalójuk nincs, 
ugyanakkor nem látja azt, hogy a bizottság által módosítani javasolt előterjesztésekhez, határozati 
javaslatokhoz mily módon társul a költségvetési rendelethez különböző módon készült költségre 
vonatkozó ajánlat. Kérdezi, hogy miért kell ehhez a döntéshez egy olyan típusú ajánlatot a képviselő
testületnek bemutatniuk, ami befolyásolná ennek a tartalmát, miután a Gazdaság és Jogi Bizottság 
bírálja el a kötelezettségvállalást 500 000 Ft összegen felül. Most már képviselő úr bizottsága bírálja el 
magát a szakmai tartalmat, tehát miért kellene a költségvetés tervezéséhez kapcsolódó olyan indikatív 
ajánlat, vagy bármi, ami az önkormányzat érdekeinek nem felel meg, ha nyilvános ülésen tárgyalná. 
Nem látják át és nem érthető, hogy mi szükség van ezekhez a döntésekhez a költségvetést megalapozó 
bármilyen dokumentum; nem előnye, sőt hátránya az önkormányzatnak az, ha azt nyilvános ülésen 
tárgyalja, és bemutatja bármely lehetséges ajánlatkérőnek, hogy mire számít, milyen fedezettel 
rendelkezik, mik a céljaik. Egyébként kolléganőjénél itt vannak; ha kíváncsiak, nyugodtan 
betekinthetnek ezekbe az iratokba.
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Dr. Kun lános, képviselő: a kollégák most megint üresjáratban mennek tovább, holott teljesen 
felesleges. Azt már elérték, hogy ezek a fejlesztések a választások előtt nem valósulnak meg. Gratulál 
hozzá, szép munka volt, elérték. Kérdés, hogy minek tovább rugózni.

Dr. Patthy Szabolcs képviselő távozott az ülésteremből, ezáltal a képviselő-testület létszáma 10 főre
csökkent.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: további kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát 
lezárta. Jelezte, hogy a módosító javaslatokat befogadja, és a többi esetében is befogja.
Szavazásra tette fel a határozati javaslatot az ismertetett módosításokkal.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
601/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata 
a Szirtes út 30-36. zöldterület fejlesztési célról szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a Szirtes út 30-36. zöldterület 
fejlesztési céljából szolgáltatás megrendelésére beszerzési eljárás lebonyolításával nettó 7 874 
016 Ft + áfa 2 125 984 Ft, azaz bruttó 10 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás 
megindítása előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
részére jóváhagyásra.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a beszerzési eljárást folytassa le azzal, 
hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be 
döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. évi 
szeptemberi rendes ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

148. Ivókutak, kerti csapok létesítéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és a korábban ismertetett módosításokkal javasolta elfogadásra.
Egy bruttó 12 millió Ft-os költségkeretről van szó. Jelezte, hogy a bizottsági módosító javaslatot 
befogadja.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a határozati javaslatot 
az ismertetett módosításokkal.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
602/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata 
az Ivókutak, kerti csapok létesítéséről szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - az ivókutak, kerti csapok létesítése 
céljából építési beruházásra vonatkozó beszerzési eljárás lebonyolításával nettó 9 448 819 Ft 
+ áfa 2 551 181 Ft, összesen bruttó 12 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás 
megindítása előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
részére jóváhagyásra.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a beszerzési eljárást folytassa le azzal, 
hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be 
döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. évi 
szeptemberi rendes ülésre.
Flatáridő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Dr. Patthy Szabolcs képviselő megérkezett az ülésterembe, ezáltal a képviselő-testület létszáma 11
főre növekedett.

149. Flőkamera beszerzéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
603/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a hőkamera beszerzésről szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a hőkamera beszerzésével legfeljebb 
nettó 314 960 Ft + áfa 85 040 Ft, összesen bruttó 400 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert a 
beszerzési eljárás lefolytatására.
Flatáridő: döntéstől számított 60 napon belül 
Felelős: polgármester
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150. Linzi lépcső virágosításáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és a korábban ismertetett módosításokkal javasolta elfogadásra. Jelezte, hogy a 
bizottsági módosító javaslatot befogadja.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a határozati javaslatot 
az ismertetett módosításokkal.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
604/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
Linzi lépcső virágosításáról szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a Linzi lépcső virágosítása céljából 
árubeszerzésre vonatkozó beszerzési eljárás lebonyolításával nettó 1 574 803 Ft + 425 197 Ft 
áfa, összesen bruttó 2 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás 
megindítása előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
részére jóváhagyásra.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a beszerzési eljárást folytassa le azzal, 
hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be 
döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. évi 
szeptemberi rendes ülésre.
Flatáridő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

151. Batthyány utca 27.-31. virágoszlopok kihelyezéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és a korábban ismertetett módosításokkal javasolta elfogadásra. Egy bruttó 3 millió Ft- 
os fejlesztésről van szó. Jelezte, hogy a bizottsági módosító javaslatot befogadja.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a határozati javaslatot 
az ismertetett módosításokkal.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
605/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
Batthyány utca 27.-31. virágoszlopok kihelyezéséről szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a Batthyány utca 27.-31. 
virágoszlopok kihelyezése céljából árubeszerzésre vonatkozó beszerzési eljárás 
lebonyolításával nettó 2 362 205 Ft + 637 795 Ft áfa, összesen bruttó 3 000 000 Ft (hárommillió 
forint) összeghatárig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás 
megindítása előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
részére jóváhagyásra.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a beszerzési eljárást folytassa le azzal, 
hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be 
döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. évi 
szeptemberi rendes ülésre.
Flatáridő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

152. A Tabáni tanösvény felújításáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és a korábban ismertetett módosításokkal javasolta elfogadásra. Jelezte, hogy a 
bizottsági módosító javaslatot befogadja. Egy bruttó 10 millió Ft-os fejlesztésről van szó.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a határozati javaslatot 
az ismertetett módosításokkal.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
606/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Tabáni tan ösvény felújításáról szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a Tabáni tanösvény felújítása céljából 
szolgáltatás megrendelésére beszerzési eljárás lebonyolításával nettó 7 874 015 Ft + áfa 
2 125 985 Ft, azaz bruttó 10 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás 
megindítása előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
részére jóváhagyásra.
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3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a beszerzési eljárást folytassa le azzal, 
hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be 
döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. évi 
szeptemberi rendes ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

153. Forgalomtechnikai tervezésekről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és elfogadásra javasolta az előterjesztést. Egy bruttó 20 millió Ft-os fejlesztésről van szó. 
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
607/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a forgalomtechnikai tervezésekről szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a forgalomtechnikai tervezések 
céljából szolgáltatás megrendelésére közbeszerzési eljárás lebonyolításával nettó 15 748 032 
Ft + áfa 4 251 968 Ft, összesen bruttó 20 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert a 
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi a közbeszerzési tervének módosítása és 
a közbeszerzési eljárás előkészítésére a döntésre jogosult testület 2024. szeptemberi rendes 
ülésre.
Határidő:

- közbeszerzési terv módosítása: Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő
testületének 2024. szeptemberi rendes ülése

- közbeszerzés előkészítése: Gazdasági és Jogi Bizottság 2024. szeptemberi rendes 
ülése

Felelős: polgármester

154. Kardio túraösvény létesítéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Népjóléti, Okitatási, Kulturális és Sport Bizottság 
megtárgyalta, és elfogadásra javasolta az előterjesztést. Egy bruttó 5 millió Ft-os fejlesztésről van szó. 
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
608/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata
kardio túraösvény létesítése fejlesztési célról szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - kardio túraösvény létesítése céljából 
árubeszerésre és szolgáltatás megrendelésére beszerzési eljárások lebonyolításával nettó 
3 937 008 Ft + áfa 1 062 992 Ft, összesen bruttó 5 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert a 
beszerzési eljárások lefolytatására azzal, hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó 
előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő
testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be döntésre a beszerzési eljárás 
lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. szeptemberi rendes ülésre. 
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottság 2024. szeptemberi rendes ülése
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

155. Csalogány utca 20.-26. előtti zöldfelületi fejlesztéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és a korábban ismertetett módosításokkal javasolta elfogadásra. Egy bruttó 15 millió Ft- 
os fejlesztésről van szó. Jelezte, hogy a bizottsági módosító javaslatot befogadja.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a határozati javaslatot 
az ismertetett módosításokkal.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
609/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata 
a Csalogány u. 20.-26. előtti zöldfelületi fejlesztéséről szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a Csalogány utca 20.-26. előtti 
zöldfelület fejlesztése céljából szolgáltatás megrendelésére és építési beruházásra 
(kivitelezésre) vonatkozó beszerzési eljárások lebonyolításával nettó 11 811 024,-Ft +áfa 3 188 
976,-Ft, összesen bruttó 15 000 000,-Ft összeghatárig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás 
megindítása előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
részére jóváhagyásra.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a beszerzési eljárást folytassa le azzal, 
hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be
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döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. évi 
szeptemberi rendes ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

156. Zöldfelületek kisléptékű fejlesztéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszály! Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és a korábban ismertetett módosításokkal javasolta elfogadásra. Jelezte, hogy a 
bizottsági módosító javaslatot befogadja. Egy bruttó 6 millió Ft-os fejlesztésről van szó.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a határozati javaslatot 
az ismertetett módosításokkal.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
610/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata 
zöldfelületek kisléptékű fejlesztéséről szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a zöldfelületek kisléptékű fejlesztése 
céljából beszerzési eljárások lefolytatásával nettó 4 724 409 Ft + áfa 1 275 591 Ft, összesen 
bruttó 6 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás 
megindítása előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
részére jóváhagyásra.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a beszerzési eljárást folytassa le azzal, 
hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be 
döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. évi 
szeptemberi rendes ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

157. Hunyadi-kanyar zöldfelületének megújításáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és a korábban ismertetett módosításokkal javasolta elfogadásra. Egy bruttó 15 millió Ft- 
os fejlesztésről van szó. Jelezte, hogy a bizottsági módosító javaslatot befogadja.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a határozati javaslatot 
az ismertetett módosításokkal.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
611/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Hunyadi-kanyar zöldfelületének megújításáról szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a Hunyadi-kanyar zöldfelületének 
megújítása céljából beszerzési eljárások lefolytatásával nettó 11 811 024 Ft + áfa 3 188 976 Ft, 
összesen bruttó 15 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás 
megindítása előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
részére jóváhagyásra.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a beszerzési eljárást folytassa le azzal, 
hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be 
döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. évi 
szeptemberi rendes ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

158. Hilton szálloda alatti körágyás környezetének zöldfelületi megújításáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és a korábban ismertetett módosításokkal javasolta elfogadásra. Egy bruttó 15 millió Ft- 
os fejlesztésről van szó. Jelezte, hogy a bizottsági módosító javaslatot befogadja.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a határozati javaslatot 
az ismertetett módosításokkal.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
612/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
Hilton szálloda alatti körágyás környezetének zöldfelületi megújításáról szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a Hilton szálloda alatti körágyás 
környezetének zöldfelületi megújítása céljából beszerzési eljárások lefolytatásával nettó 
11 811 024 Ft + áfa 3 188 976 Ft, összesen bruttó 15 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás 
megindítása előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
részére jóváhagyásra.
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3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a beszerzési eljárást folytassa le azzal, 
hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be 
döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. évi 
szeptemberi rendes ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

159. Kerékpárhálózati terv készítéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és elfogadásra javasolta az előterjesztést. Egy bruttó 3 millió Ft-os fejlesztésről van szó. 
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
613/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a kerékpárhálózati terv készítéséről szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a kerékpárhálózati terv nettó 2 362 
205 Ft + áfa 637 795 Ft összesen bruttó 3 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert a 
beszerzési eljárás lefolytatására azzal, hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést 
a döntésre jogosult Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő 
rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. szeptemberi rendes ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottság 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

160. Batthyány utca 43.-47. sz. alatti ingatlanokon kert kialakításáról szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és a korábban ismertetett módosításokkal javasolta elfogadásra. Egy bruttó 3 millió Ft- 
os fejlesztésről van szó. Jelezte, hogy a bizottsági módosító javaslatot befogadja.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a határozati javaslatot 
az ismertetett módosításokkal.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
614/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
Batthyány utca 43.-47. sz. alatti ingatlanokon kert kialakításáról szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a Batthyány utca 43.-47. sz. 
ingatlanokon kert kialakítása céljából beszerzési eljárások lebonyolításával nettó 2 362 205 Ft 
+ áfa 637 795 Ft„ összesen bruttó 3 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás 
megindítása előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
részére jóváhagyásra.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a beszerzési eljárást folytassa le azzal, 
hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be 
döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. évi 
szeptemberi rendes ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

161. Az Ostrom utca - Batthyány utca kereszteződés átépítéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a javaslat a biztonságosabbá tételről szól. A Városfejlesztési, 
Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta, és elfogadásra javasolta az előterjesztést. Egy 
bruttó 6 millió Ft-os fejlesztésről van szó.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
615/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
az Ostrom utca - Batthyány utca kereszteződés átépítéséről szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - az Ostrom utca - Batthyány utca 
kereszteződés átépítése tervezésének céljából szolgáltatás megrendelésére közbeszerzési 
eljárás lebonyolításával nettó 4 724 409 Ft + áfa 1 275 591 Ft, összesen bruttó 6 000 000 Ft 
összeghatárig.
2. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert a 
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi a közbeszerzési tervének módosítása és 
a közbeszerzési eljárás előkészítésére a döntésre jogosult testület 2024. szeptemberi rendes 
ülésre.
Határidő:
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- közbeszerzési terv módosítása: Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő
testületének 2024. szeptemberi rendes ülése

- közbeszerzés előkészítése: Gazdasági és Jogi Bizottság 2024. szeptemberi rendes 
ülése

Felelős: polgármester

162. A Horváth-kert fejlesztéséről szóló döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta, és a korábban ismertetett módosításokkal javasolta elfogadásra. Egy bruttó 35 millió Ft- 
os fejlesztésről van szó. Jelezte, hogy a bizottsági módosító javaslatot befogadja.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a határozati javaslatot 
az ismertetett módosításokkal.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
616/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Horváth-kert fejlesztéséről szóló döntésről

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért - a jelen határozat 
mellékletét képező projekt adatlap szerinti tartalommal - a Horváth-kert fejlesztése céljából 
beszerzési eljárások lefolytatásával nettó 27 559 055 Ft + áfa 7 440 945 Ft, összesen bruttó 
35 000 000 Ft összeghatárig.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a beszerzési eljárás lefolytatásához szükséges dokumentumokat a beszerzési eljárás 
megindítása előtt nyújtsa be a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
részére jóváhagyásra.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2. pont alapján jóváhagyott dokumentumok alapján a beszerzési eljárást folytassa le azzal, 
hogy a kötelezettségvállalásra vonatkozó előterjesztést a döntésre jogosult Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága elé terjessze be 
döntésre a beszerzési eljárás lefolytatását követő rendkívüli ülésre, de legkésőbb a 2024. évi 
szeptemberi rendes ülésre.
Határidő: Gazdasági és Jogi Bizottsága 2024. szeptemberi rendes ülése 
Felelős: polgármester

163. A Budapest I. kerület Budavári Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat 2023-as évre nyújtott 
támogatás elszámolásának elfogadása és a BDV/11571 -1 /2024. számon iktatott 2024. évi 
egyedi támogatás iránti kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
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A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
617/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata
a Budapest I. kerület Budavári Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évre nyújtott 
támogatás elszámolásának elfogadásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a 363/2023. (V.25.) 
önkormányzati határozata alapján a Budapest I. Budavári Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat 
részére nyújtott 2.000.000,- forint összegű támogatás elszámolását elfogadja.
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

Az előterjesztés lényege, hogy a Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat 2 millió Ft támogatásról el tudjon
számolni, illetve további 2 millió Ft támogatást kapjon.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben
szereplő 1. határozati javaslatot a 2023. évre nyújtott támogatás elszámolásának elfogadásáról.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot a 2024. évi támogatási kérelem elbírálásáról.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
618/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata
a Budapest I. kerület Budavári Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat által benyújtott és a 
BDV/11571-1/2024. számon iktatott 2024. évi támogatási kérelem elbírálásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest I. kerület 
Budavári Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat BDV/11571-1/2024. számon iktatott egyedi 
támogatási kérelme alapján akként dönt, hogy az egyedi támogatási kérelemben 
meghatározott célra - azaz a 2024. szeptember 28. napján megrendezésre kerülő „IV. Budavári 
Lengyel-Magyar Barátság Napja" megnevezésű rendezvény megszervezésére és tartására -
2.000.000 Ft, azaz kettőmillió forint vissza nem térítendő támogatást nyújt, mely támogatás 
fedezete a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Budapest I. 
kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III.6.) önkormányzati 
rendelete 4/b. melléklet „Egyéb működési célú támogatások államháztartáson belülre" (K506) 
megfelelő költségvetési során rendelkezésre áll.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert - a határozat melléklete szerinti tartalommal - a 2 támogatási szerződés 
aláírására.
Határidő: 1. pont tekintetében 2024. május 16., 2. pont tekintetében 2024. május 31.
Felelős: polgármester
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164. A Budapest I. kerület Budavári Örmény Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évre nyújtott 
támogatás elszámolásának elfogadása és a BDV/12982-1/2024. számon iktatott, 2024. évi 
egyedi támogatás iránti kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolta az előterjesztést. Az előterjesztés nagyon hasonló az előzőhöz.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő 1. határozati javaslatot a 2023. évre nyújtott támogatás elszámolásának elfogadásáról.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
619/2024. fV. 160 önkormányzati határozata
a Budapest I. kerület Budavári Örmény Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évre nyújtott 
támogatás elszámolásának elfogadásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest I. Budavári Örmény 
Nemzetiségi Önkormányzat részére a 177/2023. (111.30.) önkormányzati határozat alapján 
nyújtott 2.965.000 Ft, azaz kettőmillió-kilencszázhatvanötezer forint összegű támogatási 
összeg elszámolását elfogadja.
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot a 2024. évi támogatási kérelem elbírálásáról.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
620/2024. (V. 160 önkormányzati határozata
a Budapest I. kerület Budavári Örmény Nemzetiségi Önkormányzat által benyújtott a 
BDV/12982-1/2024. számon iktatott, 2024. évi egyedi támogatás iránti kérelem elbírálásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest I. Budavári 
Örmény Nemzetiségi Önkormányzat BDV/12982-1/2024. számon iktatott egyedi támogatási 
kérelme alapján akként dönt, hogy a hivatkozott egyedi támogatási kérelemben meghatározott 
célokra és programokra 4.000.000,- Ft, azaz négymillió forint vissza nem térítendő támogatást 
nyújt egyösszegben.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az 1. pontban megjelölt 
támogatás fedezetét akként biztosítja, hogy az 1. pont szerinti támogatás fedezete a Budapest
I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Budapest I. kerület Budavári 
Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III.6.) önkormányzati rendelete 4/b. 
melléklet „Egyéb működési célú támogatások államháztartáson belülre" (K506) megfelelő 
költségvetési során rendelkezésre áll.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert - a határozat melléklete szerinti tartalommal - a támogatási szerződés
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aláírására, mely rögzíti az 1. pont szerinti támogatás felhasználhatóságának feltételeit 
(felhasználási határidő, elszámolási határidő, célok etc.).
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

Molnárka Gábor Zoltán képviselő távozott az ülésteremből, ezáltal a képviselő-testület létszáma 10
főre csökkent.

165. A Budapest I. kerület Budavári Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évre nyújtott 
támogatás elszámolásának elfogadása és a BDV/11291-2/2024. számon iktatott, 2024. évi 
egyedi támogatás iránti kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság megtárgyalta, 
és elfogadásra javasolta az előterjesztést.
Az előterjesztéshez előterjesztői módosító indítvány került benyújtásra, mert a kérelmező kérte, hogy 
a támogatási összeg felhasználásának kezdő dátuma az egyedi támogatási kérelem benyújtásának 
napja, azaz 2024. április 12. legyen.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő 1. határozati javaslatot a 2023. évre nyújtott támogatás elszámolásának elfogadásáról.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
621/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budapest I. kerület Budavári Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évre nyújtott 
támogatás elszámolásának elfogadásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest I. Budavári Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évre nyújtott támogatási összeg elszámolását elfogadja. 
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztői módosító indítványban 
szereplő határozati javaslatot a 2024. évi támogatási kérelem elbírálásáról.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
622/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budapest I. kerület Budavári Roma Nemzetiségi Önkormányzat által benyújtott a BDV/11291- 
2/2024. számon iktatott, 2024. évi egyedi támogatás iránti kérelem elbírálásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest I. Budavári Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat BDV/11291-2/2024. számon iktatott egyedi támogatási kérelme 
alapján akként dönt, hogy a hivatkozott egyedi támogatási kérelemben meghatározott célokra
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és programokra 5.000.000,- Ft, azaz ötmillió forint vissza nem térítendő támogatást nyújt 
egyösszegben.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az 1. pontban megjelölt 
támogatás fedezetét akként biztosítja, hogy az 1. pont szerinti támogatás fedezete a Budapest
I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Budapest I. kerület Budavári 
Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III.6.) önkormányzati rendelete 4/b. 
melléklet „Egyéb működési célú támogatások államháztartáson belülre" (K506) megfelelő 
költségvetési során rendelkezésre áll.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert - a határozat melléklete szerinti tartalommal - a támogatási szerződés 
aláírására, akként, hogy annak 3. és 21. pontjaiban a támogatási összeg felhasználási 
időpontjának kezdő dátuma az egyedi támogatási kérelem benyújtásának napja, azaz 2024. 
április 12-e.
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

Molnárka Gábor képviselő megérkezett az ülésterembe, ezáltal a képviselő-testület létszáma 11 főre
növekedett.

166. A Budai Vároltalmazó Közalapítvány által benyújtott támogatás iránti kérelmek elbírálása
Előterjesztő: Dr. Sándor Rétemé, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az előterjesztők a kormánypárti képviselők. Az előterjesztésben 
hivatkozott kérelem az előterjesztéshez nem került csatolásra.
Megadta a szót az előterjesztők nevében Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: a hivatalhoz beérkezett a kérelem, ezért nem érti, hogy a hivatal miért 
nem terjesztette még elő ezt az előterjesztést. A kuratórium elnöke, illetve a felügyelőbizottság elnöke 
is megkereste őket, hogy orvosolják ezt a hiányosságot, ezért behozták az előterjesztést. Kéri a 
képviselő-testület támogatását.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: május 12-én beküldtek valamit. Kérdezi képviselő úrtól, hogy 
akkor azt tekintsék-e támogatási kérelemnek.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: kéri, hogy ne ő mondja meg, hogy a hivatalhoz mikor és milyen 
támogatási kérelem érkezett be. Ismerteti, hogy arról tájékoztatta a felügyelőbizottság elnöke és a 
kuratórium elnöke is, hogy beadták a hivatalhoz a támogatási kérelmet, és ennek érdekében kérték 
ennek az elbírálását. Az, hogy a hivatalban melyik spam mappában mi van, azt nem tudja, nem tudhatja, 
de a hivatalhoz ez beérkezett, ezért kéri, hogy bírálják el.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: akkor azt tekintik annak.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát lezárta. Szavazásra tette 
fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot. Jelezte, hogy tartózkodni fog a szavazás során.
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
623/2024, (V. 16Ü önkormányzati határozata
a Budai Vároltalmazó Közalapítvány által benyújtott támogatás iránti kérelmek elbírálásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budai Vároltalmazó 
Közalapítvány által, a 2024. évi működésének biztosítása érdekében benyújtott egyedi 
támogatási kérelme alapján akként dönt, hogy az egyedi támogatási kérelemben 
meghatározott célokra 30.000.000 Ft, azaz harmincmillió forint vissza nem térítendő 
támogatást nyújt. A Támogatott Közalapítványnak a támogatási összeg felhasználása során az 
államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. törvény és egyes kapcsolódó törvények 
módosításáról szóló 2006. évi LXV. törvény 1. § (2) bekezdés c) pontja szerinti 
követelményeknek megfelelően köteles eljárni.
2. A támogatás fedezete a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) 
önkormányzati rendeletének 4/b melléklet K512 megfelelő költségvetési során rendelkezésre 
áll.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert a határozat mellékletét képező támogatási szerződés megkötésére.
Határidő: 2024. május 31.
Felelős: polgármester

167. Az Attila Közhasznú Alapítvány által benyújtott, BDV/13121-1/2024 ügyiratszámú egyedi 
támogatási kérelme elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az alapítvány a Budapest I. kerületi Kosztolányi Dezső 
Gimnáziumban hagyománnyá vált Nemzeti Összetartozás Napja alkalmából határon túli intézmények, 
az oktatással foglalkozó Belügyminisztérium, az I. kerületi Budavári Önkormányzat és a Kosztolányi 
Dezső Gimnázium tanári csapatainak labdarúgó tornáját szeretné megrendezni, melyhez 190 000 Ft 
támogatást kért az önkormányzattól.

Fazekas Csilla, képviselő: ismerteti, mivel az iskola a tavalyi iskolai pályázaton erre a programjára nem 
tudott támogatást szerezni, ezért fordultak hozzá. Szívesen támogatja ezt a programot a képviselői 
keretéből. Kéri képviselőtársait is, hogy szavazzák meg, és támogassák a Kosztolányi Dezső 
Gimnáziumot.
Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a napirendi vitát lezárta. Kérdés, hozzászólás nem lévén 
szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
624/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
az Attila Közhasznú Alapítvány által benyújtott BDV/13121-1 /2024 számú egyedi támogatási 
kérelem elbírálásáról
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1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként dönt, hogy az Attila 
Közhasznú Alapítvány által BDV/13121-1/2024 ügyiratszámon benyújtott egyedi támogatási 
kérelmének meghatározott céljaira - vagyis a 2024. június 4. és 5. között megrendezésre kerülő 
labdarúgó tornára - összesen 190.000,- Ft, azaz százkilencvenezer forint vissza nem térítendő 
pénzügyi támogatást nyújt.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete, a támogatás fedezetét a 
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) önkormányzati 
rendeletének 6. melléklet Támogatási céltartalékok, Képviselői keret 19.5 során rendelkezésre 
áll, amely összeg a következő költségvetési rendelet módosításakor kerüljön átvezetésre a 4/b 
melléklet Egyéb működési célú támogatások államháztartáson kívülre rovat (K512) megfelelő 
költségvetési sorára.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert a döntés mellékletét képező támogatási szerződés megkötésére.
Határidő: 1. pont tekintetében 2024. május 16., 2. pont soron következő rendeletmódosítás 
időpontja, 3. pont tekintetében 2024. május 31.
Felelős: polgármester

168.A Bach Akadémia Kulturális Alapítvány 2023. évi elszámolása és a 2024. évi egyedi 
támogatási kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az alapítvány 2024 nyarán szervezi meg a 15. és 2024 őszén a 
16. Budavári Bach-fesztivált, melyhez kéri az önkormányzat támogatását 14 millió Ft összegben.
Kéri a képviselő-testületet, hogy döntsön a kérelem elbírálásáról, valamint a támogatás összegéről.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát lezárta.
Ismerteti, hogy három határozati javaslatról kell döntést hozni: az első a tavalyi évi 9 millió Ft-os 
elszámolás elbírálása, a második a tavalyi 3,5 millió Ft-os elszámolás elbírálása, és a harmadik az idei 
egyedi támogatási kérelem elbírálása, ahol az összegről is dönteni kell. Az idei évi támogatásra 4 000 
000 Ft-ot javasol.
Ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: polgármester asszony jelezte, hogy csak 4 millió Ft-ot szeretne 
megadni a támogatásra. Kérdezi, hogy fognak-e szavazni a teljes összegről, vagy csak polgármester 
asszony 4 millió Ft-os javaslatáról. Ez nem teljesen egyértelmű a számára.

Váradiné Naszály! Márta, polgármester: nem érkezett más javaslat. A Bach Akadémia Alapítvány 
pályázott a civil támogatásra, pályázott az egyházi támogatásra és kér külön egyedi támogatást is. 
Kapott támogatást az egyházi pályázaton és a civil pályázaton kapott támogatást is, ezért gondolta, 
hogy az egyedi támogatási kérelemben ezeken túl még 4 millió Ft-tal támogathatják. Más javaslat is 
érkezhet, de jómaga ezt javasolja.
Ügyrendben megadta a szót Gulyás képviselő úrnak.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: a Bach Fesztivál nagymúltú és nagyon színvonalas programja az I. 
kerületnek. Szeretné, ha lenne lehetőségük a teljes támogatási összeg megítéléséről is szavazni.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: azt is fel fogja majd tenni szavazásra.
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Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslatot a 9 millió Ft támogatás 
elszámolásának elbírálásáról.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
625/2024, (V. 16.) önkormányzati határozata
a Bach Akadémia Kulturális Alapítvány 2023. évi, 176/2023. (III. 30.) önkormányzati határozata 
alapján megkötött, a BDV/16845-4/2023. iktatószámú támogatási szerződés szerint nyújtott 
támogatás elszámolásának elbírálásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 176/2023. 
(III. 30.) önkormányzati határozata alapján megkötött, a BDV/16845-4/2023. iktatószámú 
támogatási szerződés szerint nyújtott 9.000.000,- Ft, azaz kilencmillió forint összegű támogatás 
felhasználásánaka Bach Akadémia Kulturális Alapítvány által benyújtott elszámolását elfogadja. 
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot a 3,5 millió Ft támogatás elszámolásának elbírálásáról.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
626/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Bach Akadémia Kulturális Alapítvány 456/2023. (VI. 22) önkormányzati határozata alapján 
megkötött BDV/21387-4/2023. ügyiratszámú támogatási szerződés szerint nyújtott 
elszámolásainak elbírálásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 456/2023. 
(VI. 22.) önkormányzati határozata alapján megkötött BDV/21387-4/2023. ügyiratszámú 
támogatási szerződés szerint nyújtott 3.500.000,- Ft, azaz hárommillió-ötszázezer forint 
összegű támogatás felhasználásának a Bach Akadémia Kulturális Alapítvány által benyújtott 
elszámolását elfogadja.
Határidő: 2024. május 16.
Felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 3. határozati 
javaslatot az egyedi támogatási kérelem elbírálásáról - Gulyás képviselő úr javaslatára 14 millió Ft 
összeggel.

A képviselő-testület 10 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
627/2024. IV 16.) önkormányzati határozata
a Bach Akadémia Kulturális Alapítvány egyedi támogatási kérelmének elbírálásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Bach Akadémia Kulturális 
Alapítvány 2024. március 28-án benyújtott, BDV/11293-2/2024. iktatószámú egyedi támogatási
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kérelme alapján akként dönt, hogy az egyedi támogatási kérelemben meghatározott célokra - 
így a 2024. év során megrendezésre kerülő 15. és 16. Bach Fesztivál megrendezésére -
14.000.000,- Ft, azaz tizennégymillió forint vissza nem térítendő támogatást nyújt 
egyösszegben.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy a 
támogatási összeg a 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) önkormányzati rendelete 
4/b. melléklet „Egyéb működési célú támogatások államháztartáson kívülre" (K512) megfelelő 
költségvetési során rendelkezésre áll, - a Bach Akadémia Kulturális Alapítvány részére a „15. és 
16. Budavári Bach-fesztivál 2024 júniusi-júliusi és őszi koncertsorozat megrendezéséhez a 
mellékletként foglalt támogatási szerződésben rögzítettek szerint.
3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert - a határozat melléklete szerinti tartalommal -a támogatási szerződés 
aláírására.
Flatáridő: 2024. június 15.
Felelős: polgármester

169. A Budavári Világörökség Iskola Alapítvány BDV/12882-1/2024. iktatószámú egyedi 
támogatási kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az alapítvány egyedi támogatási kérelmet nyújtott be, melyben 
az angol nyelvi terem technikai felszereltségének fejlesztésére és az idegennyelv oktatásának 
támogatására kér az önkormányzattól - csak hogy lássák az arányokat - 197 790 Ft összeget. Ezt Dr. 
Sándor Rétemé képviselő asszony képviselői keretének terhére kaphatja meg az iskola.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
628/2024, (V, 16.) önkormányzati határozata
a Budavári Világörökség Iskola Alapítvány BDV/12882-1/2024. iktatószámú egyedi támogatási 
kérelmének elbírálásáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete a Budavári Világörökség 
Iskola Alapítvány (székhelye: 1014 Budapest, Tárnok utca 9-11., nyilvántartásiszáma: 01-01
0005507, adószáma: 18073898-1 -41; képviseli: Matiszjános elnök, a továbbiakban: Alapítvány) 
BDV/12882-1/2024. iktatószámú egyedi támogatási kérelme alapján akként dönt, hogy az 
Alapítvány egyedi támogatási kérelemben meghatározott célokra - így a Budavári Általános 
Iskola (címe: 1014 Budapest, Tárnok utca 9-11.) angol nyelvi termében a technikai 
felszereltségek fejlesztése és az idegennyelv-oktatásának támogatására projektor és kihúzható 
projektor-konzol beszerzésér 197.790,- Ft, azaz százkilencvenhétezer-hétszázkilencven forint 
vissza nem térítendő támogatást nyújt egyösszegben.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy a 
támogatási összeg a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 
szóló 8/2024. (Ili. 6.) önkormányzati rendelet 4/b. melléklet „Egyéb felhalmozási célú 
támogatások államháztartáson kívülre" (K89) megfelelő költségvetési során továbbá Sándor 
Péterné képviselői keretének során.
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3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert - a határozat melléklete szerinti tartalommal - a támogatási szerződés 
aláírására.
Határidő: 2024. május 31.
Felelős: polgármester

170. A Budapest I. kerület Budavári Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, Egészség- és Természetvédő 
Egyesület 2024. évi, BDV/4584-1/2024. iktatószámú egyedi támogatási kérelme elbírálása 
és a BDV/4584-2/2024. iktatószámú eszköz-adományozási kérelmével kapcsolatos 
szándéknyilatkozat
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az Egyházi és Idegenforgalmi Bizottság megtárgyalta, és 
elfogadásra javasolta az előterjesztést.
Az előterjesztés lényege, hogy az egyesület egyedi támogatási kérelmet nyújtott be, melyben 5.550.000 
Ft-ot kér az alapszabályában meghatározott célok és feladatok ellátásához, valamint 2 db elektromos 
kerékpár eszköztámogatáshoz. Továbbá az egyesület elnöke 2024. április 24-i levelében indítványozta 
a képviselő-testületnek, hogy az egyesületet adományként részesítse egyedi eszköztámogatásként egy 
darab legalább öt személyes hibrid vagy elektromos meghajtású személygépkocsi jutatásban. Az 
önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló rendelete, továbbá az államháztartáson kívülre nyújtott 
forrás átadásának rendjéről szóló rendelete alapján nincsen az önkormányzatnak lehetősége arra, 
hogy eszközt beszerezve tárgyi eszközt nyújtson adományként államháztartáson kívüli szervezet 
részére. A kért adományozási cél támogatandó és javasolható, de a megvalósításhoz szükséges a cél 
jogi és gazdasági feltételeinek kidolgozása. Jelen előterjesztés tehát arra tesz javaslatot, hogy kifejezze 
a képviselő-testület a szándékát, hogy a polgárőrséget támogatni kívánja gépjárművel, és ennek a jogi 
és gazdasági kereteit a következőkben a hivatal kidolgozza.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő 1. határozati javaslatot az 5,5 millió Ft egyedi támogatási összegről.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
629/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budapest I. kerület Budavári Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, Egészség- és Természetvédő 
Egyesület 2024. évi, BDV/4584-1/2024. iktatószámú egyedi támogatási kérelme elbírálásáról

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként dönt, hogy a 
Budapest I. kerület Budavári Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, Egészség- és Természetvédő 
Egyesület BDV/4584-1/2024. ügyiratszámon benyújtott egyedi támogatási kérelemben 
meghatározott célra és feladatokra összesen 5.550.00,- Ft, azaz ötmillió-ötszázötvenezer forint 
vissza nem térítendő támogatást nyújt.
2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az 1. pontban megjelölt 
támogatás fedezetéta Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III.6.) 
önkormányzati rendelet 4/b. melléklet „Egyéb működési célú támogatások államháztartáson 
kívülre" (K512) (4 500 000 forint) és „Egyéb felhalmozási célú támogatások államháztartáson 
kívülre" (K89) (1 050 000 forint) költségvetési során biztosítja.
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3. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert - a határozat melléklete szerinti tartalommal - a támogatási szerződés 
aláírására.
Határidő: 1-2. pont tekintetében 2024. május 16., 3. pont tekintetében 2024. június 15-ig 
Felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot eszköz-adományozási kérelmével kapcsolatos szándéknyilatkozatról. Ezzel kifejezik, hogy 
szeretnék a polgárőrséget gépjárművel támogatni, melynek részleteit ki fogják dolgozni.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
630/2024. ÍV. 16.1 önkormányzati határozata
a BDV/4584-2/2024. iktatószámú eszköz-adományozási kérelmével kapcsolatos 
szándéknyilatkozatról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete akként dönt, hogy a Budapest 
I. kerület Budavári Polgárőr, Önkéntes Tűzoltó, Egészség- és Természetvédő Egyesület 
BDV/4584-2/2024. ügyiratszámon benyújtott „egy darab legalább öt személyes hibrid vagy 
elektromos meghajtású személygépkocsi' adományozása iránti céllal - amennyiben annak jogi 
és gazdasági keretei és lehetőségei kidolgozásra kerülnek - egyetért.

Határidő: Az eszköz-adományozás lehetőségeinek kidolgozását követő rendes testületi ülés 
Felelős: polgármester

171. Az I. kerületi szociális ellátás bővítését biztosító döntések végrehajtása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, ZsitnyákJános képviselők

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az előterjesztés sürgősséggel került benyújtásra Dr. Sándor 
Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár 
Gyula és Zsitnyákjános képviselők által.
Megadta a szót az előterjesztők nevében Fazekas képviselő asszonynak.

Fazekas Csilla, képviselő: a polgári oldal képviselőivel munkára kértek és kaptak felhatalmazást. 
Polgármester asszony támadhatja őket azzal, amit ma már meghallgathattak, hogy mennyi eredményt 
is sikerült elérniük az utóbbi másfél évben többségben, de azt a tényt felejtette el hozzátenni, hogy 
hiába hoznak meg egy döntést, ha a végrehajtás nem valósul meg. Sokadjára szeretnék arra kérni 
polgármester asszonyt, hogy ne akadályozza tovább a képviselő-testületi döntések végrehajtását, és 
biztosítsa azokat a szükséges forrásokat, amivel bővíteni tudják a kerületi szociális ellátásokat. Ezek már 
többször elhangzottak; 17 000 Ft-os támogatás az időseknek Idősek világnapja alkalmából, 
bérlettámogatás a diákok és kismamák részére, iskolakezdési tanszercsomag, vitamincsomag, 
gyógyászati segédeszközök, tápszer-támogatás, időszakos napközbeni gyermekfelügyelet 
megvalósítása, fogszabályzási, fogpótlási támogatás, nyelvismereti és nyelvvizsga támogatás, 
egészségmegőrző támogatás a 65 év felettieknek, „Élj okosan!" okoseszköz támogatás a fiataloknak, 
családtámogatási pályázat a gyermeket nevelőknek.
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Böröcz László, miniszteri biztos: megtudja erősíteni, amit képviselő asszony mondott, hiszen az elmúlt 
egy évben polgármester asszonyék szándékosan, tervszerűen, folyamatosan gátolták azon 
előterjesztések végrehajtását, amelyeket a képviselő-testület meghozott, ami jelenleg a Népjóléti 
Közalapítvány támogatásairól szól. Polgármester asszonyék olyan, teljesen a földtől elrugaszkodott és 
hazug állításokat tettek, ami ellentmondott az előterjesztéseknek is, hiszen egyértelmű volt, hogy a 
Népjóléti Közalapítvány mire kéri ezeket a forrásokat; pontosan, az utolsó fillérig mire fogja költeni. 
Képviselő asszony ezt pontosan fel is sorolta. Polgármester asszony szándékosan, jegyző asszonnyal 
az oldalán akadályozta meg ezeket. Nyilvánvalóan nem véletlen az az 5,1 millió Ft-os jutalom, amit 
jegyző asszony hazavihetett a tavalyi év során. Sokan megirigyelnék azt a munkáltatói döntést, amivel 
az első három hónap után, azután pár hónap elteltével több mint 20 millió Ft-ot kap valaki. De látják, 
hogy ennek ára van, hiszen jegyző asszonynak bele kell állni minden egyes ilyen ügybe, amikor a kerületi 
polgárokat fosztják meg a nekik járó támogatásoktól és az őket lehetőségben részesítő javaslatoktól. 
Polgármester asszony általában vagdalkozik jegyző asszonyra támaszkodva; az sem érdekli, hogy a 
Kormányhivatal elmondta, hogy egyébként ezek az előterjesztések törvényszerűek, törvényesek, 
jogosak. Egy nagyon-nagyon gyenge próbálkozással próbálta elvenni ennek az élét; feljelentette Sára 
Botondot, a Kormányhivatal vezetőjét, hogy nem jogszerűen jár el. Nyilván, más lehetősége nem volt, 
mert már mindenből kifogytak, ugyanis mindig olyan ügyekkel támadták ezeket az előterjesztéseket, 
amit előtte a gyakorlatban elfogadtak; mindig újabb és újabb okokat kezdtek el előtúrni. Elhiszi, hogy 
polgármester asszony választási vagy hatalmi kérdésként fogja fel, hogy ők a Népjóléti Bizottságon 
keresztül támogathassák a kerület lakóit, de talán nem kellene ezt tennie - főleg úgy nem, hogy 
polgármester asszony 60 millió Ft-ot osztott ki ezen közalapítványon keresztül mindenféle elszámolás 
nélkül. Ez már az elég sokadik előterjesztése a képviselő-testületnek, amiben felhívják a figyelmét arra, 
hogy a törvénytelenséget jegyző asszonnyal együtt fejezze be. Flatározottan kérik polgármester 
asszonyt, hogy hajtsa végre azokat a döntéseket, amelyek az I. kerületieket megilleti; azokat a 
támogatásokat, amit a családosok, a fiatalok és idősek megkaphatnának. Polgármester asszony eddig 
ezt nem tette meg, és elég cinikus módon folyamatosan benyújt olyan javaslatokat, amiről a testület 
már döntött. Tehát megkérné polgármester asszonyt, hogy haladéktalanul fizesse ki az I. kerületieknek 
azt, ami jár.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: először is, a Kormányhivataltól nem kaptak semmilyen 
törvényességi felhívást ebben a tárgykörben, és másban sem. A Kormányhivatal megkereste a hivatalt, 
a hivatal válaszolt a saját álláspontját alátámasztva. Érdekes módon ez már közel két hónapja történt
semmilyen visszajelzés nem érkezett. Reméli, hogy a Kormányhivatalt meggyőzték, vagy legalábbis 
elfogadta azt az álláspontot, ami egyébként teljesen nyilvánvaló. Polgármester asszonnyal semmi mást 
nem tesznek, mint a közpénz védelme érdekében a jogszabályokat betartják. A jogszabályok betartása 
kapcsán jómaga mint jegyző össztűzbe került, és a jutalmával, a fizetésével kerül minden jobboldali 
média címlapjára. Nem teljesen érti, hogy miniszteri biztos úr a jegyző fotójával, jutalmával, fizetésével 
akarja-e megnyerni a választást. Véleménye szerint ez méltatlan mindehhez. Kérdezi, hogy egy kerületi 
jegyző nem kereshet-e ennyit miniszeri biztos úr szerint; egy kerületi jegyző munkája nincs-e azzal 
meghálálva, értékelve. Kérdezi, hogy Budavár jegyzője, hogy Budavárnak a munkavállalója a szemükben 
milyen szinten van, hol kellene értékelni, és ha értékelve van, azt a címlapokon kell-e kezelni. Gratulál, 
hogy ezt tudták a megválasztás érdekében kitalálni, és a jegyző hátán lépegetve előre. Nem hiszi, hogy 
sikerülni fog, szégyellhetik ezért magukat.

Dr. Kun iános, képviselő: most egészen új aspektusból ismerte meg polgármester asszony 
tevékenységét, hogy 60 millió Ft összeget kiosztott volna ezzel az alapítvánnyal mindenféle elszámolás 
nélkül. Kérdése, hogy ezt miért most tudják meg; hiszen két éve nagyítóval nézik, hogy hol lehet fogást

Kérik polgármester asszonyt, hogy ne akadályozza tovább, hogy a kerületi fiatalok, idősek és családosok
megkaphassák ezeket a támogatásokat, és pályázhassanak ezekre a juttatásokra. Kéri a képviselő
testületet, hogy támogassák ezt az előterjesztést.
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Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: volt szerencséje a hetekben fent járni a Gellérthegyen, és ugyanezt 
kérdezték képviselő úrról, hogy most találta-e meg, hogy merre van a Gellérthegy; most a kampány 
során először az elmúlt 5 év alatt.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ismét jót nevettek képviselő úr hozzászólásán.

Varga Dániel, képviselő: nem tudja, hogy melyik műsort nézte Kun képviselő úr az elmúlt években, de 
amikor polgármester asszony azt a 60 millió Ft összeget kiosztotta a közalapítványokon keresztül, 
amiből kb. 20 millió Ft-ra volt felhatalmazása - vagy 20 millióról tájékoztatta a képviselőket-, akkor elég 
sokan kifogásolták ezt ellenzéki oldalról is, többek között a Momentum képviselői. Most már csak 
Molnárka képviselő ül itt egyedül, de nem emeli fel a hangját ez ügyben, tehát most már biztos nem 
kifogásolja, de akkor a Momentum még kifogásolta ezt a gyakorlatot. A Párbeszéd és az MSZP képviselői 
valóban nem kifogásolták azt, hogy polgármester asszony alapjövedelmet osztott, de az, hogy képviselő 
úr erről most hall először, egészen elképesztő. Szisztematikusan, amióta polgármester asszony - saját 
álláspontja szerint jogszerűtlenül - kiosztott 60 millió Ft összeget; amit az I. emeleti irodában M. Andrea 
e-mailek alapján osztogatott, majd utána utólag kérték be az igazolásokat - ugyanis így történt a 
támogatások egy jelentős részének a kiosztása, aztán amikor rájöttek, akkor utóbb már bekérték a 
rászorultsági iratokat -, erről azért nagyon sok szó esett. Kérdezi, hogy képviselő úr, hogy felejthette 
ezt el. Tudja, hogy nagyon sok korrupciós ügye van polgármester asszonynak, és nagyon nehéz követni, 
hogy éppen most melyik ügyről van szó, de azt gondolja, hogy eddig ez volt az egyik legnagyobb és a 
leginkább álszent ügy, hiszen szeretne a képviselő-testület jobboldali többsége már másfél éve 
szeretne támogatásokat osztani, és polgármester asszony ezt szisztematikusan akadályozza, holott 
néhány évvel ezelőtt még minden rendben volt. Képviselő úr jelzi, hogy nem emlékszik. Fia képviselő 
úr nem emlékszik arra, hogy mi történt a ciklusban, akkor javasolja, hogy gondolja meg az újra indulását.

Böröcz László, miniszteri biztos: jegyző asszony téved; a szakmai munkájával nem elégedettek, mert 
nem szakmai munkát végez, hanem politikait - és kéri, hogy ne haragudjon, ha úgy gondolják, hogy 
ezért neki egy fillér jutalom nem jár. Jegyző asszony szándékosan akadályozza a képviselő-testület 
munkáját, amit egyetlen egy elődje - pedig volt három polgármester asszony mellett - sem merte 
megtenni, amit megcsinálná. Egyikük sem mert olyan politikai hangnemet megütni a testületi üléseken 
és politikai válaszokat adni jogi kérdésekre, amit jegyző asszony megtesz. És ezek után azon 
csodálkozik, hogy kifogásolják, hogy miért kapott 5,1 millió Ft jutalmat cirka 8 hónap alatt a próba ideje 
végén. Még elnézést fog kérni; de nem teszi meg, mert jegyző asszonynak egyáltalán nincs igaza, és 
úgy viselkedik ebben a ülésteremben, mint egy baloldali képviselő. Fia jegyző asszony politizál, akkor 
kéri, hogy ne csodálkozzon rajta, ha a képviselők erre így reagálnak. Jegyző asszony a hibás azért, hogy 
végrehajtja polgármester asszony politikai utasításait, és ezért az I. kerületiek nem jutnak hozzá az őket 
megillető támogatásokhoz.

Dr. Kun Iános, képviselő: ismét habosítják azt, hogy a Covid alatt alapjövedelmet, szociális támogatást 
nyújtott az önkormányzat; és habosítják azt, hogy a Covid alatt nem lehetett igazolásokat benyújtani, 
mivel az igazolást adó személy nem ment be a munkahelyére, mert Covid volt, és hogy utólag kérték 
be az igazolásokat. Ebből pedig azt a következtetést kívánja levonnia biztos úr, hogy mindenféle 
igazolás nélkül szétosztott polgármester asszony 60 millió Ft összeget. Nem, csak az igazolások egy 
része utólag érkezett be. Ebből a jobboldali képviselők összekapartak egy 10 millió Ft összegű ügyet, 
hogy állítólag valamilyen komputer alkatrészeket drágábban szállítottak, mint amennyiért meg lehetett 
volna venni az eMAG-nál; az az az óriási dolog, amit ki tudtak hozni belőle, hogy ez egy korrupciós ügye 
polgármester asszonynak. Fia tényleg lenne egy 60 millió Ft-os korrupciós ügye, hogy szétosztogat

találni polgármester asszonyon, és ezt most találták meg, a választások előtt pár nappal. Ezt nem tudja
elhinni, csak arra tud gondolni, hogy biztos úr hazudik, mert ha erre most jön rá, az elképesztő.
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ekkora összege, abból már régóta háromszor vagy ötször nagyobb botrányt lehetett volna csinálni, 
mint abból a komputer ügyből.

Varga Dániel, képviselő: megérti polgármester asszonyt, mert amikor Kun János szót kér, mindig 
hevesen tiltakozik - tette ezt most is, mielőtt Kun János képviselő úr most felszólalt, és megtette ezt a 
felszólalását, amikor gyakorlatilag beismerte, hogy mégiscsak emlékszik erre az ügyre. Neki az új 
információ volt képviselő úr szájából, hogy elismeri azt, hogy polgármester asszony, illetve M. Andrea 
utólag kért be igazolásokat. Ha képviselő úr szerint ez rendben van, akkor gratulál ahhoz az 
átláthatósághoz, amit képvisel közgazdászként. Erről beszélnek évek óta, hogy polgármester asszony 
ezt a 60 millió Ft-ot jogszabálytalanul osztotta ki, és a szociális rászorultságot nem vizsgálták. Köszöni, 
hogy ezt megerősítette, és örül, hogy eszébe jutott az ügy.

Dr. Kun Iános, képviselő: igen, ez rendben van; akkor Covid volt, és erre az akkori átmeneti 
rendelkezések lehetőséget biztosítottak.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: további kérdés, hozzászólás nem lévén a napirendi vitát 
lezárta.
Néhány megjegyzést kíván tenni az elhangzottakhoz. Varga Dániel képviselő úr azt mondta, hogy a 
polgármester mindig tiltakozik, amikor Kun János meg akar szólalni. Ez nem igaz; egyszerűen csak arról 
van szó, hogy azt gondolja, hogy ha kialakul egy ilyen vita, akkor a képviselő úrék mindig válaszolnak. 
Mindig valami butaságot válaszolnak, és felesleges húzni az időt, ezért szokta javasolni Kun János 
képviselő úrnak, hogy ne szóljon hozzá még egyszer, mert akkor majd megint válaszolni akarnak, és 
jómaga nem szeretné tovább húzni az időt. A másik - szintén Varga Dánielre válaszolva - jómaga nem 
osztott válságkezelő alapjövedelmet, mert azt a Népjóléti Közalapítvány osztotta ki. Abban semmilyen 
módon nem vett részt, hiszen nem tagja - nem is lehet tagja - a Népjóléti Közalapítványnak. Éppen ezért 
teljesen értelmetlen, amiről Varga képviselő úr beszél.
A jelen napirendi pont tárgyalása során egyvalaki hazudott; Böröcz László miniszteri biztos úr. Ugyanis 
ő volt az, aki a Népjóléti Közalapítvány kuratóriumi elnökeként hamis nyilatkozatot tett; okiratot 
hamisított, mert nem nyilatkozhatott volna úgy, hogy összeférhető, hiszen összeférhetetlen ezzel a 
címmel, és hamis nyilatkozattal akar 190 millió Ft közpénzt kilapátolni a Budavári Önkormányzattól. 
Véleménye szerint nagyon kínos az, hogy hazudozott, hogy okiratot hamisított, és most még itt ül, és 
azt gondolja, hogy joga van megszólalni. Azt gondolja, hogy a Fideszes képviselők pont azért kínlódnak 
ennyire, mert az elmúlt másfél évben nagyon-nagyon szerettek volna korrupciós botrányokat találni a 
Budavári Önkormányzatnál, és nem sikerült. Egyetlen egy korrupciós botrány sem sikerült találniuk; 
találtak egy honlapon fent lévő szerződést - nagyon titkos lehetett, ha kint van a nyilvános honlapjukon 
-, és ezt a szerződést megpróbálták addig habosítani, amíg valamilyen perspektívából az számukra úgy 
tűnik, hogy itt történt valami korrupciós ügy. Mindenki tudja, hogy nem történt. Nem korrupt, és az 
általa vezetett önkormányzat sem korrupt. A helyzet az, hogy az I. kerületiek azért nem jutottak hozzá 
ezekhez a támogatásokhoz, mert a kormánypárti képviselők nem szavazták meg. Egy önkormányzat a 
szociális támogatásokat a szociális rendelete útján határozza meg, és a hivatalon keresztül osztja ki. Ez 
a dolgoknak a normális menete, rendje. Ezeket a szociális támogatásokat számos alkalommal 
előterjesztette - sőt, jómaga volt az, aki először előterjesztette, és a kormánypárti képviselők 
egyszerűen nem szavazzák meg. Nem engedik, hogy a kerületben élők megkapják ezeket a szociális 
támogatásokat. Nem engedik, hogy a kerületi idősek megkapják az idősek napi támogatást. Nem 
engedik, hogy a kerületben élők megkapják a BKV-bérlet támogatást és az összes többit. Ehelyett hamis 
nyilatkozatokkal, okirathamisítással és jogszerűtlen módon a Népjóléti Közalapítványba akarnak pénzt 
átlapátolni ki tudja, hogy miért. Az I. kerületiek már másfél éve megkapnák ezeket a támogatásokat. 
Ötször terjesztette elő. Nem tudja, hogy miért nem szavazzák meg. Ha akarnak adni valamit a 
kerületieknek, szavazzák meg a szociális rendelet módosítását.
Szeretném itt is jelezni, hogy jegyző asszony - képviselők ugyan ezt nem érték, de próbálja elmagyarázni 
- nem személyében egy darab jogász; jegyző asszony egy intézmény. Az önkormányzati törvényben
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rögzített intézmény mögött - egy személy testesíti meg ezt az intézményt - egy egész Polgármesteri 
Hivatalnak a szaktudása, köztisztviselői munkatársi állománya, tapasztalata áll, tehát amikor a jegyzőt 
szidják, akkor az egész hivatalt gyalázzák. Azt gondolja, hogy emiatt igenis szégyellhetik magukat. 
Megismétli; jogszerűtlen, törvénysértő, jogellenes előterjesztést tőle százszor megszavazhatnak; 
minden nap lehet testületi ülésük, és minden nap 180 db napirendi pontban megszavazhatnak 
jogsértő előterjesztéseket, de nem fogja végrehajtani, mert jogállamot épít - szembe menve a magyar 
kormánnyal -, és arra tett esküt, hogy jogszerűen fog működni, és jogszerűen fogja működtetni az 
önkormányzatot.
Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot. Jelezte, hogy tartózkodni fog a 
szavazás során.

A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
631/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
az I. kerületi szociális ellátás bővítését biztosító döntések végrehajtásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete felszólítja a Polgármestert, 
hogy a lejárt határidejű, végre nem hajtott 556/2023. (VII. 13.) önkormányzati határozatot, az 
557/2023. (VII. 13.) önkormányzati határozatot, a 877/2023. (XII. 7.) önkormányzati határozatot, 
a 122/2024. (II. 29.) önkormányzati határozatot haladéktalanul, de legkésőbb 15 napon belül 
hajtsa végre.
Határidő: 2024. május 31.
Felelős: polgármester

A polgármester szünetet rendelt el.

SZÜNET UTÁN:

172. A Lakástörvényben biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: egy sajátos napirendi pontról van szó; 33 darab szavazást 
tartalmaz, a Lakástörvényben biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésekről szól. Számos 
ilyen előterjesztés volt már az előző testületi üléseken. Lényege, hogy a Lakástörvény módosításakor 
vételi jogot kapott bérlők esetében a társasház alapítások és az ingatlan értékbecslés megtörténtek, és 
ennek alapján kerül a testület elé a döntési javaslat.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazás következik a határozati 
javaslatokról.
Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslatot az Országház utca 20. földszint 
1. szám alatti lakás vonatkozásában Horváth Imre Zsolt bérlő részére. A lakás forgalmi értéke
120.100.000.- Ft, a vételár 18.015.000.- Ft.
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
632/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Országház utca 20. földszint 1. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Horváth Imre Zsolt bérlőt a 1014 Budapest, Országház utca 20. 
földszint 1. szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 6645/0/A/2 hrsz-ú, 94 m2 alapterületű, 
kettő szobás lakásra a Lakástörvény 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) 
pontja alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Országház utca 20. földszint 1. szám alatti, Budapest I. 
kerület, belterület 6645/0/A/2 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. 
március 4. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 120.100.000.- Ft összegben, 
a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 18.015.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot az Országház utca 20. I. emelet 1. szám alatti lakás vonatkozásában Horváth Imre és 
Horváthné Szabó Judit bérlőtársak részére. A 135 m2 lakás forgalmi értéke 212.900.000.- Ft, a vételár
31.935.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
633/2024, (V. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Országház utca 20. I. emelet 1. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Horváth Imre és Horváthné Szabó Judit bérlőtársakat a 1014 
Budapest, Országház utca 20.1. emelet 1. szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 6645/0/A/4 
hrsz-ú, 135 m2 alapterületű, négy szobás lakásra a lakások és helyiségek bérletére, valamint az 
elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: 
Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének b) pontja alapján, 
együttesen és egyenlő (V2-V2) tulajdoni arányban vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Országház utca 20. I. emelet 1. szám alatti, Budapest I. 
kerület, belterület 6645/0/A/4 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. 
március 4. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 212.900.000.- Ft összegben,
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a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 31.935.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester, szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 3. határozati 
javaslatot a Táncsics Mihály utca 21. földszint 1. szám alatti lakás vonatkozásában Borbás Viktória és 
Borbás Sándor bérlőtársak részére. A 89 m2 lakás forgalmi értéke 127.300.000.- Ft, a vételár
19.095.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
634/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Táncsics Mihály utca 21. földszint 1. szám alatti lakást érintő, a 
Lakástörvényben biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Borbás Viktória és Borbás Sándor bérlőtársakat a 1014 Budapest, 
Táncsics Mihály utca 21. földszint 1. (a társasházalapítést megelőzően földszint 2.) szám alatti, 
Budapest I. kerület, belterület 6556/1/A/2 hrsz-ú, 89 m2 alapterületű, négy szobás lakásra a 
lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról 
szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja 
és (2) bekezdésének b) pontja alapján, együttesen és egyenlő Q/2-V2) tulajdoni arányban vételi 
jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Táncsics Mihály utca 21. földszint 1. szám alatti, 
Budapest I. kerület, belterület 6556/1/A/2 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. 
által 2024. március 6. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 127.300.000.- Ft 
összegben, a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján
19.095.000.- Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 4. határozati 
javaslatot a Táncsics Mihály utca 21. I. emelet 5. szám alatti lakás vonatkozásában dr. Juharos Róbert 
és dr. Bőgi Katalin bérlőtársak részére. A 121 m2 lakás forgalmi értéke 202.600.000.- Ft, a vételár
30.390.000.- Ft.
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
635/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Táncsics Mihály utca 21. I. emelet 5. szám alatti lakást érintő, a 
Lakástörvényben biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy dr. Juharos Róbert és dr. Bőgi Katalin bérlőtársakat a 1014 Budapest, 
Táncsics Mihály utca 21.1. emelet 5. (a társasházalapítést megelőzően I. emelet 7/a.) szám alatti, 
Budapest I. kerület, belterület 6556/1/A/6 hrsz-ú, 121 m2 alapterületű, kettő szobás lakásra a 
lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról 
szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja 
és (2) bekezdésének b) pontja alapján, együttesen és egyenlő (lá-lá) tulajdoni arányban vételi 
jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Táncsics Mihály utca 21. I. emelet 5. szám alatti, 
Budapest I. kerület, belterület 6556/1/A/6 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. 
által 2024. március 6. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 202.600.000.- Ft 
összegben, a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján
30.390.000.- Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 5. határozati 
javaslatot a Tárnok utca 7. A. épület I. emelet 3. szám alatti lakás vonatkozásában Réti Éva Mária és Réti 
László Róbert bérlőtársak részére. A 123 m2 lakás forgalmi értéke 201.600.000.- Ft, a vételár
30.240.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
636/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Tárnok utca 7. A. épület I. emelet 3. szám alatti lakást érintő, a 
Lakástörvényben biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Réti Éva Mária és Réti László Róbert bérlőtársakat a 1014 Budapest 
Tárnok utca 7. A. épület I. emelet 3. szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 6526/0/A/9 hrsz- 
ú, 123 m2 alapterületű, négy szobás lakásra a lakások és helyiségek bérletére, valamint az 
elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban:
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Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének b) pontja alapján, 
együttesen és egyenlő ^h-Yi) tulajdoni arányban vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest Tárnok utca 7. A. épület I. emelet 3. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6526/0/A/9 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. 
január 4. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 201.600.000.- Ft összegben, 
a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 30.240.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 6. határozati 
javaslatot az Úri utca 6. földszint 1. szám alatti lakás vonatkozáséban Vitárius Gergely bérlő részére. A 
49 m2 lakás forgalmi értéke 68.400.000.- Ft, a vételár 10.260.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
637/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 6. földszint 1. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben biztosított 
vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Vitárius Gergely bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 6. földszint 
1. szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 6481/0/A/16 hrsz-ú, 49 m2 alapterületű, kettő 
szobás lakásra a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes 
szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) 
bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) pontja alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 6. földszint 1. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481/0/A/16 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 68.400.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 10.260.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
638/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 6. földszint 6. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben biztosított 
vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Thuránszky Anna bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 6. 
földszint 6. (a társasházalapítást megelőzően földszint 2.) szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481/0/A/21 hrsz-ú, 69 m2 alapterületű, kettő szobás lakásra a lakások és helyiségek 
bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. 
törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének 
a) pontja alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 6. földszint 6. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481/0/A/21 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 90.400.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 13.560.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 7. határozati
javaslatot az Úri utca 6. földszint 6. szám alatti lakás vonatkozásában Thuránszky Anna bérlő részére.
A 69 m2 lakás forgalmi értéke 90.400.000.- Ft, a vételár 13.560.000.- Ft.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 8. határozati 
javaslatot az Úri utca 6. földszint 7. szám alatti lakás vonatkozásában Dávid Gergely András bérlő 
részére. A 67 m2 lakás forgalmi értéke 95.500.000.- Ft, a vételár 14.325.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
639/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 6. földszint 7. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben biztosított 
vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Dávid Gergely András bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 6. 
földszint 7. (a társasházalapítást megelőzően földszint 3.) szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481 /0/A/22 hrsz-ú, 67 m2 alapterületű, kettő szobás lakásra a lakások és helyiségek 
bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII.
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törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének 
a) pontja alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 6. földszint 7. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481/0/A/22 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. február
5. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 95.500.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 14.325.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 9. határozati 
javaslatot az Úri utca 6. földszint 8. szám alatti lakás vonatkozásában Dávid András István bérlő részére. 
A 86 m2 lakás forgalmi értéke 129.500.000.- Ft, a vételár 19.425.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
640/2024, (V, 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 6. földszint 8. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben biztosított 
vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Dávid András István bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 6. 
földszint 8. (a társasházalapítást megelőzően földszint 4.) szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481/0/A/23 hrsz-ú, 86 m2 alapterületű, három szobás lakásra a lakások és 
helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. 
évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) 
bekezdésének a) pontja alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 6. földszint 8. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481/0/A/23 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 129.500.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 19.425.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
641/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 6. I. emelet 12. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Cserné Sütő Brigitta és Cser Brigitta bérlőtársakat a 1014 
Budapest, Úri utca 6. I. emelet 12. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 7.) szám alatti, 
Budapest I. kerület, belterület 6481/0/A/27 hrsz-ú, 88 m2 alapterületű, kettő szobás lakásra a 
lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról 
szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja 
és (2) bekezdésének b) pontja alapján, együttesen és egyenlő (lá-lá) tulajdoni arányban vételi 
jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 6.1. emelet 12. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481/0/A/27 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 126.700.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 19.005.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 10. határozati
javaslatot az Úri utca 6. I. emelet 12. szám alatti lakás vonatkozásában Cserné Sütő Brigitta és Cser
Brigitta bérlőtársak részére. A 88 m2 lakás forgalmi értéke 126.700.000.- Ft, a vételár 19.005.000.- Ft.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 11. határozati 
javaslatot az Úri utca 6. I. emelet 13. szám alatti lakás vonatkozásában Kálmán Gábor bérlő részére. A 
108 m2 lakás forgalmi értéke 177.900.000.- Ft, a vételár 26.685.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
642/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 6. I. emelet 13. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Kálmán Gábor bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 6.1. emelet 
13. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 8.) szám alatti, Budapest I. kerület, belterület
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6481 /O/A/28 hrsz-ú, 108 m2 alapterületű, négy szobás lakásra a lakások és helyiségek bérletére, 
valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a 
továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) pontja 
alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 6. I. emelet 13. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481/O/A/28 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 177.900.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 26.685.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 12. határozati 
javaslatot az Úri utca 6.1. emelet 15. szám alatti lakás vonatkozásában Heninger Mihály bérlő részére. 
A 31 m2 lakás forgalmi értéke 46.400.000.- Ft, a vételár 6.960.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
643/2024, (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 6. I. emelet 15. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Heninger Mihály bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 6.1. emelet 
15. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 10.) szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 
6481/0/A/30 hrsz-ú, 31 m2 alapterületű, egy szobás lakásra a lakások és helyiségek bérletére, 
valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a 
továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) pontja 
alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 6.1. emelet 15. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481/0/A/30 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 46.400.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 6.960.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

127



A képviselő-testület 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
644/2024. (V. 160 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 6. I. emelet 16. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Vassné Barta Judit bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 6. I. 
emelet 16. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 11.) szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481 /O/A/31 hrsz-ú, 67 m2 alapterületű, kettő szobás lakásra a lakások és helyiségek 
bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. 
törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének 
a) pontja alapján vételi jog illeti meg.
A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 6.1. emelet 16. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481/O/A/31 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 118.500.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (4) és (5) bekezdése alapján 59.250.000.- Ft összegben 
állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 13. határozati
javaslatot az Úri utca 6.1. emelet 16. szám alatti lakás vonatkozásában Vassné Barta Judit bérlő részére.
A 67 m2 lakás forgalmi értéke 118.500.000.- Ft, a vételár 59.250.000.- Ft.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 14. határozati 
javaslatot az Úri utca 6.1. emelet 18. szám alatti lakás vonatkozásában dr. Várnai Gusztáv és dr. Várnai 
Gusztávné bérlőtársak részére. A 78 m2 lakás forgalmi értéke 118.600.000.- Ft, a vételár 17.790.000.- 
Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
645/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 6. I. emelet 18. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy dr. Várnai Gusztáv és dr. Várnai Gusztávné bérlőtársakat a 
1014 Budapest, Úri utca 6. I. emelet 18. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 13.) szám 
alatti, Budapest I. kerület, belterület 6481/0/A/33 hrsz-ú, 78 m2 alapterületű, kettő szobás 
lakásra a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes 
szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1)
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bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének b) pontja alapján, együttesen és egyenlő (y2-1/2) 
tulajdoni arányban vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 6. I. emelet 18. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481/0/A/33 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 118.600.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 17.790.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 15. határozati 
javaslatot az Úri utca 6. tetőszint 19. szám alatti lakás vonatkozásában Hantos Andrea bérlő részére. A 
44 m2 lakás forgalmi értéke 52.000.000.- Ft, a vételár 26.000.000.- Ft.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
646/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 6. tetőszint 19. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Hantos Andrea bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 6. tetőszint 
19. (a társasházalapítást megelőzően II. emelet 14.) szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 
6481/0/A/34 hrsz-ú, 44 m2 alapterületű, kettő szobás lakásra a lakások és helyiségek bérletére, 
valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a 
továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) pontja 
alapján vételi jog illeti meg,

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 6. tetőszint 19. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6481 /0/A/34 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 52.000.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (4) és (5) bekezdése alapján 26.000.000.- Ft összegben 
állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
647/2024. fV. 160 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 20. A. épület földszint 2. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Forgács Tamás Gergely bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 20. A. épület 
földszint 2. szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 6488/0/A/12 hrsz-ú, 75 m2 alapterületű, 
kettő szobás lakásra a Lakástörvény 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) 
pontja alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. A. épület földszint 2. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/A/12 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 
2024. március 7. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 112.000.000.- Ft 
összegben, a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján
16.800.000.- Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 16. határozati
javaslatot az Úri utca 20. A. épület földszint 2. szám alatti lakás vonatkozásában Forgács Tamás Gergely
bérlő részére. A 75 m2 lakás forgalmi értéke 112.000.000.- Ft, a vételár 16.800.000.- Ft.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 17. határozati 
javaslatot az Úri utca 20. A. épület I. emelet 4. szám alatti lakás vonatkozásában Kolozsváryné Pázmándi 
Erzsébet bérlő részére. A 92 m2 lakás forgalmi értéke 140.000.000.- Ft, a vételár 70.000.000.- Ft.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
648/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 20. A. épület I. emelet 4. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Kolozsváryné Pázmándi Erzsébet bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 
20. A. épület I. emelet 4. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 1.) szám alatti, Budapest I. 
kerület, belterület 6488/0/A/14 hrsz-ú, 92 m2 alapterületű, három szobás lakásra a 
Lakástörvény 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) pontja alapján vételi jog 
illeti meg.
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A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. A. épület I. emelet 4. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/A/14 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 
2024. január 29. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 140.000.000.- Ft 
összegben, a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (4) és (5) bekezdése alapján 70.000.000.- 
Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Flatáridő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 18. határozati 
javaslatot az Úri utca 20. A. épület I. emelet 5. szám alatti lakás vonatkozásában Czibik Zsófia Leonóra 
bérlő részére. A 66 m2 lakás forgalmi értéke 102.700.000.- Ft, a vételár 15.405.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
649/2024, (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 20. A. épület I. emelet 5. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Czibik Zsófia Leonóra bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 20. A. épület 
I. emelet 5. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 2.) szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6488/0/A/15 hrsz-ú, 66 m2 alapterületű, egy szobás lakásra a Lakástörvény 45. § (1) 
bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) pontja alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. A. épület I. emelet 5. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/A/15 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 
2024. január 29. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 102.700.000.- Ft 
összegben, a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján
15.405.000.- Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30. 
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 19. határozati
javaslatot az Úri utca 20. A. épület I. emelet 6. szám alatti lakás vonatkozásában Fantoly Péter bérlő
részére. A 76 m2 lakás forgalmi értéke 128.200.000.- Ft, a vételár 64.100.000.- Ft.
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A képviselő-testület 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
650/2024. (V. 16ü önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 20. A. épület I. emelet 6. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Fantoly Péter bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 20. A. épület I. emelet
6. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 3.) szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 
6488/0/A/16 hrsz-ú, 76 m2 alapterületű, egy szobás lakásra a Lakástörvény 45. § (1) 
bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) pontja alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. A. épület I. emelet 6. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/A/16 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 
2024. február 06. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 128.200.000.- Ft 
összegben, a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (4) és (5) bekezdése alapján 64.100.000.- 
Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 20. határozati 
javaslatot az Úri utca 20. B. épület I. emelet 6. szám alatti lakás vonatkozásában Vinczéné Burró Ilona 
Margit és Vincze Ábel Áron bérlőtársak részére. A 33 m2 lakás forgalmi értéke 63.000.000.- Ft, a vételár
9.450.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
651/2024. fV. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület I. emelet 6. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Vinczéné Burró Ilona Margit és Vincze Ábel Áron bérlőtársakat a 1014 
Budapest, Úri utca 20. B. épület I. emelet 6. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 3.) szám 
alatti, Budapest I. kerület, belterület 6488/0/B/6 hrsz-ú, 33 m2 alapterületű, kettő szobás 
lakásra a Lakástörvény 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének b) pontja alapján 
együttesen és egyenlő (lá-lá) tulajdoni arányban vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület I. emelet 6. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/B/6 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. 
január 30. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 63.000.000.- Ft összegben,
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a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (4) és (5) bekezdése alapján 9.450.000.- Ft összegben 
állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 21 határozati 
javaslatot az Úri utca 20. B. épület I. emelet 7. szám alatti lakás vonatkozásában Drienyovszki András 
György és Drienyovszky Zsuzsanna Judit bérlőtársak részére. Az 54 m2 lakás forgalmi értéke
96.700.000.- Ft, a vételár 48.350.000.- Ft.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
652/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület I. emelet 7. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Drienyovszki András György és Drienyovszky Zsuzsanna Judit 
bérlőtársakat a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület I. emelet 7. (a társasházalapítást 
megelőzően I. emelet 4.) szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 6488/0/B/7 hrsz-ú, 54 m2 
alapterületű, kettő szobás lakásra a Lakástörvény 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) 
bekezdésének b) pontja alapján együttesen és egyenlő {V2-V2) tulajdoni arányban vételi jog illeti 
meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület I. emelet 7. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/B/7 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. 
január 29. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 96.700.000.- Ft összegben, 
a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (4) és (5) bekezdése alapján 48.350.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 22. határozati
javaslatot az Úri utca 20. B. épület II. emelet 8. szám alatti lakás vonatkozásában Konczné Theisler
Katalin Tünde bérlő részére. Az 56 m2 lakás forgalmi értéke 96.800.000.- Ft, a vételár 48.400.000.- Ft.
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A képviselő-testület 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
653/2024, ÍV. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület II. emelet 8. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Konczné Theisler Katalin Tünde bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 20. 
B. épület II. emelet 8. (a társasházalapítást megelőzően II. emelet 1.) szám alatti, Budapest I. 
kerület, belterület 6488/0/B/8 hrsz-ú, 56 m2 alapterületű, kettő szobás lakásra a Lakástörvény 
45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) pontja alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület II. emelet 8. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/B/8 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. 
január 26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 96.800.000.- Ft összegben, 
a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (4) és (5) bekezdése alapján 48.400.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 23. határozati 
javaslatot az Úri utca 20. B. épület II. emelet 9. szám alatti lakás vonatkozásában Makrai Nándor Tamás 
és dr. Mihalik Zsuzsanna bérlőtársak részére. A 23 m2 lakás forgalmi értéke 49.800.000.- Ft, a vételár
7.470.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
654/2024. (V. Ijp önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület II. emelet 9. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország. helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Makrai Nándor Tamás ésdr. Mihalik Zsuzsanna bérlőtársakat a 1014 
Budapest, Úri utca 20. B. épület II. emelet 9. (a társasházalapítást megelőzően II. emelet 2.) 
szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 6488/0/B/9 hrsz-ú, 23 m2 alapterületű, egy szobás 
lakásra a Lakástörvény 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének b) pontja alapján 
együttesen és egyenlő (Vz-lá) tulajdoni arányban vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület II. emelet 9. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/B/9 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. 
január 29. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 49.800.000.- Ft összegben,
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a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 7.470.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 24. határozati 
javaslatot az Úri utca 20. B. épület II. emelet 10. szám alatti lakás vonatkozásában Hegedűs Jánosné, 
Hegedűs Tamás és Hegedűs Tamás Zoltán bérlőtársak részére. A 32 m2 lakás forgalmi értéke
66.700.000.- Ft, a vételár 10.005.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
655/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület II. emelet 10. szám alatti lakást érintő, a 
Lakástörvényben biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Hegedűs Jánosné, Hegedűs Tamás és Hegedűs Tamás Zoltán 
bérlőtársakat a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület II. emelet 10. (a társasházalapítást 
megelőzően II. emelet 3.) szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 6488/0/B/10 hrsz-ú, 32 m2 
alapterületű, egy szobás lakásra a Lakástörvény 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) 
bekezdésének b) pontja alapján együttesen és egyenlő (1/3-1/3-1/3) tulajdoni arányban vételi 
jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület II. emelet 10. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/B/10 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 
2024. január 29. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 66.700.000.- Ft 
összegben, a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján
10.005.000.- Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 25. határozati
javaslatot az Úri utca 20. B. épület II. emelet 11. szám alatti lakás vonatkozásában Várkonyi László bérlő
részére. Az 55 m2 lakás forgalmi értéke 98.600.000.- Ft, a vételár 14.790.000.- Ft.
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
656/2024. fV. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest Úri utca 20. B. épület II. emelet 11. szám alatti lakást érintő, a 
Lakástörvényben biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Várkonyi Lászlónak a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület II. emelet
11. (a társasházalapítást megelőzően II. emelet 4.) szám alatti lakásra a 2004. augusztus 23-án 
kötött jogfolytonos, határozatlan idejű lakásbérleti szerződés alapján fennállt bérlőtársi 
jogviszonya a 2019. szeptember 07. napján bekövetkezett halálával megszűnt, a lakás bérlői 
bérlőtársi jogviszonyban Várkonyi Lászlóné és Várkonyi Zoltán László.

A Képviselő-testület megállapítja továbbá, hogy Várkonyi Lászlóné és Várkonyi Zoltán László 
bérlőtársakat a 1014 Budapest, Úri u. 20. B. épület II. emelet 11. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6488/0/B/11 hrsz-ú, 55 m2 alapterületű, kettő szobás lakásra a Lakástörvény 45. § 
(1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének b) pontja alapján együttesen és egyenlő (V2-V2) 

tulajdoni arányban vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület II. emelet 11. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/B/11 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 
2024. január 29. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 98.600.000.- Ft 
összegben, a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján
14.790.000.- Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Flatáridő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 26. határozati 
javaslatot az Úri utca 20. B. épület III. emelet 12. szám alatti lakás vonatkozásában Avar Györgyjózsef 
bérlő részére. Az 56 m2 lakás forgalmi értéke 88.400.000.- Ft, a vételár 13.260.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
657/2024. ÍV. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület III. emelet 12. szám alatti lakást érintő, a 
Lakástörvényben biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Avar Györgyjózsef bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület III. 
emelet 12. (a társasházalapítást megelőzően III. emelet 1.) szám alatti, Budapest I. kerület,
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belterület 6488/0/B/12 hrsz-ú, 56 m2 alapterületű, egy szobás lakásra a Lakástörvény 45. § (1) 
bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) pontja alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület Ili. emelet 12. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/B/12 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 
2024. január 26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 88.400.000.- Ft 
összegben, a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján
13.260.000.- Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére. 
Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 27. határozati 
javaslatot az Úri utca 20. B. épület III. emelet 14. szám alatti lakás vonatkozásában Mécsei Gábor Kálmán 
bérlő részére. Az 53 m2 lakás forgalmi értéke 84.900.000.- Ft, a vételár 12.735.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
658/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület III. emelet 14. szám alatti lakást érintő, a 
Lakástörvényben biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja, hogy Mécsei Gábor Kálmán bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület
III. emelet 14. (a társasházalapítást megelőzően III. emelet 2.) szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6488/0/B/14 hrsz-ú, 53 m2 alapterületű, egyszobás lakásra a Lakástörvény 45. § (1) 
bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének a) pontja alapján vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 20. B. épület III. emelet 14. szám alatti, Budapest 
I. kerület, belterület 6488/0/B/14 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 
2024. január 30. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 84.900.000.- Ft 
összegben, a vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján
12.735.000.- Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére. 
Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 28. határozati
javaslatot az Úri utca 33. földszint 5. szám alatti lakás vonatkozásában hogy Ewa Nándor Ambrus és
Ewa Zsolt Béla bérlőtársak részére. Az 69 m2 lakás forgalmi értéke 93.100.000.- Ft, a vételár
46.550.000.- Ft.
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A képviselő-testület 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
659/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 33. földszint 5. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Ewa Nándor Ambrus és Ewa Zsolt Béla bérlőtársakat a 1014 
Budapest, Úri utca 33. földszint 5. (a társasházalapítást megelőzően földszint 2.) szám alatti, 
Budapest I. kerület, belterület 6656/0/A/11 hrsz-ú, 69 m2 alapterületű, kettő szobás lakásra a 
lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról 
szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja 
és (2) bekezdésének b) pontja alapján, együttesen és egyenlő tulajdoni arányban vételi 
jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 33. földszint 5. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6656/0/A/11 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 93.100.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (4) és (5) bekezdése alapján 46.550.000.- Ft összegben 
állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 29. határozati 
javaslatot az Úri utca 33. földszint 3. szám alatti lakás vonatkozásában hogy Bagdiné Szabó Éva bérlő 
részére. Az 37 m2 lakás forgalmi értéke 53.800.000.- Ft, a vételár 53.800.000.- Ft.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
660/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 33. földszint 3. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Bagdiné Szabó Éva bérlőt a 1014 Budapest, Úri utca 33. 
földszint 3. (a társasházalapítást megelőzően földszint 4.) szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6656/0/A/9 hrsz-ú, 37 m2 alapterületű, egy szobás lakásra a lakások és helyiségek 
bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. 
törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének 
a) pontja alapján vételi jog illeti meg.
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A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 33. földszint 3. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6656/0/A/9 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. április 3. 
napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 53.800.000.- Ft összegben, a vételárat 
a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének a) pontja alapján 53.800.000.- Ft összegben 
állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlővel történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 30. határozati 
javaslatot az Úri utca 33. I. emelet 6. szám alatti lakás vonatkozásában hogy Borsos Klára, dr. Fischer 
János és Holly Sára bérlőtársak részére. A 81 m2 lakás forgalmi értéke 93.100.000.- Ft, a vételár
13.965.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
661/2024. ÍV. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 33. I. emelet 6. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Borsos Klára, dr. Fischer János és Holly Sára bérlőtársakat a 
1014 Budapest, Úri utca 33.1. emelet 6. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 1 /a.) szám 
alatti, Budapest I. kerület, belterület 6656/0/A/12 hrsz-ú, 81 m2 alapterületű, három szobás 
lakásra a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes 
szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) 
bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének b) pontja alapján, együttesen és egyenlő (1 /3-1 /3- 
1/3) tulajdoni arányban vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 33.1. emelet 6. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6656/0/A/12 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. április
3. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 93.100.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 13.965.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 31. határozati 
javaslatot az Úri utca 33.1. emelet 9. szám alatti lakás vonatkozásában hogy Márkus Zsuzsanna és Lovas

139



Rozália Katalin bérlőtársak részére. A 68 m2 lakás forgalmi értéke 113.700.000.- Ft, a vételár
17.055.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
662/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 33. I. emelet 9. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Márkus Zsuzsanna és Lovas Rozália Katalin bérlőtársakat a 
1014 Budapest, Úri utca 33. I. emelet 9. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 2.) szám 
alatti, Budapest I. kerület, belterület 6656/0/A/15 hrsz-ú, 68 m2 alapterületű, kettő szobás 
lakásra a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes 
szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) 
bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének b) pontja alapján, együttesen és egyenlő {'h-Yi) 

tulajdoni arányban vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 33.1. emelet 9. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6656/0/A/15 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 113.700.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 17.055.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Flatáridő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 32. határozati 
javaslatot az Úri utca 33.1. emelet 8. szám alatti lakás vonatkozásában hogy dr. Ertsey Imre Imánuel és 
dr. Ertsey-lvanics Krisztina bérlőtársak részére. A 72 m2 lakás forgalmi értéke 99.400.000.- Ft, a vételár
14.910.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
663/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 33. I. emelet 8. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy dr. Ertsey Imre Imánuel és dr. Ertsey-lvanics Krisztina 
bérlőtársakat a 1014 Budapest, Úri utca 33. I. emelet 8. (a társasházalapítást megelőzően I. 
emelet 3.) szám alatti, Budapest I. kerület, belterület 6656/0/A/14 hrsz-ú, 72 m2 alapterületű,
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egy szobás lakásra a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó 
egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) 
bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének b) pontja alapján, együttesen és egyenlő (V2-V2) 

tulajdoni arányban vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 33.1. emelet 8. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6656/0/A/14 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 99.400.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 14.910.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.

Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 33. határozati 
javaslatot az Úri utca 33.1. emelet 7. szám alatti lakás vonatkozásában hogy Pécsváradi Péter Pálné és 
Pécsváradi Péter Pál bérlőtársak részére. A 60 m2 lakás forgalmi értéke 82.300.000.- Ft, a vételár
12.345.000.- Ft.

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
664/2024, (V. 16.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Úri utca 33. I. emelet 7. szám alatti lakást érintő, a Lakástörvényben 
biztosított vételi joggal kapcsolatos tulajdonosi döntésről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a szerinti tulajdonosi jogkörében 
eljárva megállapítja továbbá, hogy Pécsváradi Péter Pálné és Pécsváradi Péter Pál bérlőtársakat 
a 1014 Budapest, Úri utca 33.1. emelet 7. (a társasházalapítást megelőzően I. emelet 4.) szám 
alatti, Budapest I. kerület, belterület 6656/0/A/13 hrsz-ú, 60 m2 alapterületű, három szobás 
lakásra a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes 
szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Lakástörvény) 45. § (1) 
bekezdésének a) pontja és (2) bekezdésének b) pontja alapján, együttesen és egyenlő (Y2-V2) 

tulajdoni arányban vételi jog illeti meg.

A Képviselő-testület a 1014 Budapest, Úri utca 33.1. emelet 7. szám alatti, Budapest I. kerület, 
belterület 6656/0/A/13 hrsz-ú lakás forgalmi értékét a CITY-FORM 2000 Kft. által 2024. január 
26. napján készített ingatlanforgalmi szakvélemény alapján 82.300.000.- Ft összegben, a 
vételárat a Lakástörvény 52. §-a és 47. § (3) bekezdésének b) pontja alapján 12.345.000.- Ft 
összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a jelen határozat szerinti forgalmi érték és vételár 
bérlőtársakkal történő közlésére, valamint a Lakástörvény szerinti további intézkedések 
megtételére.
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Határidő: 2024. június 30. 
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ismerteti, hogy most már a vételi joggal érintett lakásoknak 
több, mint 10%-áról hozott döntést a képviselő-testület - közel 15%-áról -, és a státuszjelentés frissült 
az önkormányzat honlapján.

Dr, Sándor Rétemé, dr. Patthy Szabolcs és Marschall Máté képviselők távoztak az ülésteremből, 
ezáltal a képviselő-testület létszáma 8 főre csökkent.

173. A 1011 Budapest, Fő utca 20. szám alatti épület társasháztulajdont alapító okiratának 
elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a korábbi alapító okirat módosítása vált szükségessé.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
665/2024. (V, 16.) önkormányzati határozata
a 1011 Budapest, Fő utca 20. szám alatti épület társasháztulajdont alapító okiratának 
elfogadásáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) Képviselő
testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a 
szerinti tulajdonosi jogkörében eljárva, a lakások és helyiségek bérletére, valamint az 
elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény 51. §-ában 
foglalt rendelkezések alapján a jelen előterjesztésben foglaltak alapján hozzájárul az 
Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló, a Budapest Főváros Kormányhivatala (a 
továbbiakban: BFKH) Földhivatali Főosztály által nyilvántartott, Budapest I. kerület, belterület 
14293 helyrajzi szám alatt felvett, természetben a 1011 Budapest I. kerület Fő utca 20. szám 
alatt található, 625 m2 alapterületű, „kivett lakóház, udvar" megnevezésű ingatlanon - a 2023. 
október 24. napján kelt, a 682/2023. (IX. 28.) önkormányzati határozatával elfogadott alapító 
okiratnak a BFKH Földhivatali Főosztálya által hibás alaprajzok miatt történt 177715/1/2023. 
számú, bejegyzést elutasító határozata okán szükséges hatályon kívül helyezése mellett - 
történő társasházalapításhoz, a társasháztulajdont alapító okirat tervezetét a jelen határozat 
melléklete szerinti tartalommal elfogadja és felhatalmazza a Polgármestert, hogy az alapító 
okirat és a társasházalapítás ingatlan-nyilvántartáson történő átvezetéséhez szükséges 
jognyilatkozatokat az Önkormányzat képviseletében aláírja.
Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester
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174. A1014 Budapest, Dísz tér 7. szám alatti épület társasházzá alakítása ügye
Előterjesztő: Tímár Gyula képviselő

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az előterjesztést Tímár képviselő úr nyújtotta be. Az 
előterjesztéshez polgármesteri módosító indítvány került benyújtásra, melyet a képviselők a szerdai 
napon megkaptak.
Megadta a szót az előterjesztőnek.

Tímár Gyula, képviselő: a Dísz tér 7. szám alatt található lakóház bérlői a '90-es években nem 
vásárolhatták meg bérleményüket, mert műemlékként volt nyilvántartva az épület. Erről a tényről több 
dokumentum is tanúskodik. 2021. november 18. után, amikor a Lakástörvény vételi joggal kapcsolatos 
módosítása hatályba lépett, a ház lakói közül 7 fő bérlő benyújtotta vételi szándékát az 
önkormányzathoz. Polgármester asszonytól elutasító választ kaptak arra hivatkozva, hogy a műemléki 
védettség az ingatlanon található középkori budai alsóváros egykori városfalának szakasza miatt áll 
fenn. Az elutasítás után a ház lakói közül először egy bérlő, majd később 7 fő bérlő fordult a 
Műemlékvédelmi és Tulajdonosi Bizottsághoz segítséget kérve. A bizottság 2024. május 14-i ülésén 
tárgyalta ezt az ügyet, melyhez a mellékelt okiratok és a Lakástörvény vételi joggal kapcsolatos 
módosítása állt a bizottság rendelkezésére. A Lakástörvény vételi joggal kapcsolatos módosításához 
fűzött indoklás szerint a jogalkotó egy történetileg előállt helyzetet is orvosolni kíván. A 
rendszerváltozást követő szabályozás alapján az önkormányzati és állami tulajdonú lakások bérlőinek 
egy szűk köre nem vehette meg az általa lakott bérleményt. A módosítás által bevezetett szabályok azt 
kívánják többek között biztosítani, hogy azok, akik a '90-es években hozott korlátozások miatt nem 
élhettek vételi jogukkal, most hasonló feltételekkel tehessék ezt meg, mint korábban a velük hasonló 
helyzetben lévő bérlők országszerte megtehették. Sem a korábbi tulajdonos magyar állam, sem a 
jelenlegi tulajdonos Budavári Önkormányzat nem vitatta az épület műemléki védelmét; 1995-ben 
éppen erre hivatkozva került elutasításra a bérlők vételi kérelme. A mindenkori műemlékvédelmi hivatal 
pontatlansága és utólag tévesnek ítélt műemlékvédelmi besorolása miatt a bérlőket hátrány nem 
érheti. Az ezekben foglaltak figyelembevételével a bizottság döntést hozott arról, hogy a képviselő
testület ülésére olyan előterjesztést kell készíteni, amelyben a Dísz tér 7. szám alatti önkormányzati 
tulajdonú ingatlan Lakástörvény 51. §-a szerinti társasházzá alakítását javasolja a testületnek. Ennek 
alapján készült az előterjesztés. Az elmondottak alapján kéri a képviselőtársakat az előterjesztés 
megvitatására és a határozati javaslat elfogadására.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a napirendi vitát megnyitotta.
A polgármesteri módosító indítvány kapcsán elmondta, hogy az eredeti előterjesztés, amit Timár 
képviselő úr terjesztett elő, az nem felel meg a jogszabályoknak, mert a Lakástörvény módosítása, amit 
a szélső padokban ülő biztos úr terjesztett elő, egészen konkrétan rögzíti, hogy vételi jog milyen 
házakban élő lakókat illet meg. A Dísz tér 7. nem felel meg ezeknek a törvényi követelményeknek. Nem 
azért nem felel meg, mert jómaga azt mondja vagy elutasítja a lakókat, hanem azért nem felel meg, 
mert a műemlékvédelmi hatóság, a Kormányhivatal és a Miniszterelnökség nyilatkozott arról, hogy ez 
a ház nem felel meg a Lakástörvény módosításában szereplő vételi jogos épületeknek. A polgármesteri 
módosító indítvány arra tesz javaslatot, hogy - dacára annak, hogy ez a ház nem felel mega vételi jogos 
követelményeknek -, alakítsák társasházzá ezt a házat is, és az ebben a házban élő lakóknak elővételi 
jogot kínáljanak, merthogy a vételi jognak nem felelnek meg, tehát képviselő úr előterjesztése törvényt 
sért. Ugyanakkor szeretné jelezni, hogy a polgármesteri módosító nem helyezi hátrányos helyzetbe 
ezeket a lakókat, hiszen bár más konstrukcióban, de megnyílhat számukra a lakásoknak a 
megvásárlása. Azt is szeretné jelezni, hogy ez az a helyzet, amikor valójában senki sem hibázott az 
önkormányzatnál, hiszen az önkormányzat régebben is és most is teljesen jóhiszeműen mondta azt,
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hogy a lakások nem megvásárolhatók. Ha valaki hibázott, akkor az a műemléki nyilvántartásokat vezető 
országos hatóság, amelynek a nyilvántartása pontatlan volt, és hol így, hol úgy kellett értelmezni, de 
nem szeretnék, hogy a lakókat emiatt hátrány érje. Éppen ezért mindenkinek jó szívvel javasolja, hogy 
a polgármesteri módosító indítványt szavazza meg, mert ez egy jogszerű rendezést tesz lehetővé, és 
ezzel el tudják indítani a társasházzá alakítást.

Timár Gyula, képviselő: polgármester asszony módosításának csak az a célja, hogy a polgármester 
legyen a Dísz tér 7. lakóinak a megmentője. Először simán lepattintotta őket, most pedig gyorsan ki 
akarja magát mosni ebből. Polgármester asszonynak lehetősége lett volna a bérlő kérelmét komolyan 
venni, hajlandóságot erre azokban nem mutatott, és elutasító választ adott a bérlő kérelmére. Most a 
kampányban megmentő szerepében szeretne tetszelegni, és a bizottság által végzett jogi 
kutatómunkát kihasználva magát akarja előterjesztőként az ügy nagyvonalú megoldójaként feltüntetni. 
Kérdezi, hogy egyáltalán tudja-e polgármester asszony, hogy a Lázár János miniszter úrtól megérkezett 
levél után hány lehetősége lett volna előterjesztést készíteni, hogy előmozdítsa ezt a társasházzá 
alapítást; 34. A levél megérkezése után 17 képviselő testületi ülés volt; mindegyikre tehetett volna 
normál módon is, illetve sürgősséggel is előterjesztést, de nem ezt tette. Most, hogy itt a kampány 
utolsó három hete, egyből az élére akar ennek az ügynek állni. Egy a lényeg, hogy a társasház alapítás 
meginduljon, és ezt az előterjesztésében szereplő határozati javaslat biztosítja.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: nem tudja, hogy érdemes-e vitatkoznia képviselő úrral, mert 
egy másik valóságban él, de azért szeretne elmondani pár dolgot. Még mielőtt biztos úr benyújtotta 
volna az ominózus törvénymódosítást, már hónapokkal azelőtt jómaga benyújtotta a képviselő-testület 
elé egy határozati javaslatot, ami meg is lett szavazva, ami arról szólt, hogy az önkormányzati 
tulajdonban álló lakóépületeket, amelyek egy helyrajzi számon voltak, alakítsák társasházzá - pontosan 
azért, mert egy sokkal könnyebb kezelést tesz lehetővé a társasházzá alakítás. Ez a javaslat valamennyi 
lakóépületre vonatkozott, de amikor megjelent a biztos úr által előterjesztett jogalkotási selejt, amit 
egyszerűség kedvéért Lakástörvény módosításnak hívnak, akkor az abban rejlő sürgető részek miatt az 
a döntés született, hogy előre veszik a vételi joggal rendelkező lakásokat tartalmazó épületeket, és 
azokkal az épületekkel kezdik meg a társasházzá alakítást. Valamennyi lakónak, aki felkereste egyéb 
lakás megvétellel kapcsolatban, azt mondta, hogy először a vételi joggal rendelkező lakások és 
lakóépületek ügyét rendezik, ezt a nagy csomagot tegyék rendbe, végezzék el. Ez a nagy csomag 
borzasztóan leterheli a hivatalt, egy komplett ügyosztály foglalkozik folyamatosan ezeknek a 
kezelésével. Ennek kell, hogy a végére érjenek, és azután következzen a többi. A Dísz tér 7. szám is egy 
azután következő többi, hiszen vételi jog nem illeti meg az abban lakó bérlőket. De képviselő úr - 
közeledik a kampány - szeretett volna kedveskedni ezeknek a lakóknak. Illetve képviselő csak egy 
lakónak akart kedveskedni, de nyilván többen laknak ebben az épületben, és mindenkire vonatkozik az 
önkormányzatnak a felelőssége. Előterjesztette ezt, ezért azt gondolja, hogy ha már ezzel foglalkoznak, 
akkor legalább foglalkozzanak vele jogszerűen, és legyen egy olyan javaslat, ami alapján jogszerűen ez 
megszavazható. A közvetlen ezután következő időszakban gyakorlati jelentősége nincsen annak, hogy 
melyiket fogadják el, hiszen mind a kettőből az következik, hogy társasházzá alakítás kezdődik, de a 
polgármesteri módosító indítvány egy jogszerű lehetőséget ad, képviselő úr indítványa pedig egy 
jogszerűtlen határozatot fog eredményezni, ezért kéri, hogy fogadják el a polgármesteri módosító 
indítványt, és induljon meg ennek a épületnek a társasházzá alakítása, Timár képviselő úr pedig 
nyugodtan éljen tovább boldogan a saját buborékjában.

Czukkerné dr. Pintér Erzsébet, jegyző: jegyzői észrevétel nem született a beadott előterjesztésre 
vonatkozóan, mert a polgármesteri indítvány megoldotta volna a problémát; azt a problémát, hogy a 
képviselő-testület a beterjesztett határozati javaslat 1. pontjával azt a vételi jogot biztosítsa ennek a 
bérlőnek, ami nem illeti meg. Ha képviselő úr valóban előbbre szándékozik vinni ennek az épületnek a 
sorsát, akkor azt javasolná, hogy a határozati javaslatnak legalább azt a részét vonja vissza, ami 
jogszabályellenes. Erre a lakásra vonatkozóan nincs vételi jog. Ha valóban az a szándék, hogy haladjon
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ezen társasház és ezen lakások jogi sorsának a rendezése, akkor azzal az együttes céllal, hogy 
társasházzá alapítják ezt az ingatlant, akkor előbbre lépnek. Az első lépcsőfok a társasházzá történő 
alakítás. Hogy az abban lévő lakások kapcsán ki milyen jogosultsággal bír, azt követően majd a 
képviselő-testület rendezi, az legalább jogszerű, és nem hátráltat semmit. Hátráltatni fogja a folyamatot 
a jogszerűtlen vételi jog biztosítása. Nem fog előbbre menni, mert a Kormányhivatal nem fogja 
helybenhagyni; akinek nincs vételi joga, azt nem fogja engedélyezni a lakás megszerzésében.

Timár Gyula, képviselő: elfogadja jegyző asszony jelzését, ezért kéri, hogy a 2. határozati pontról 
döntsenek, hogy kezdődjön el a társasházzá alapítás.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a napirendi vitát lezárta. Jelezte, hogy a polgármesteri 
módosító indítványban foglaltakat nem teszi fel szavazásra, mert annak az a lényege, hogy az eredeti 
határozati javaslat 1. pontját törölje. Mivel Timár képviselő úr azt mondta, hogy az 1. pontot nem kívánja 
megszavaztatni, ezért marad a 2. pont.
Szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 2. pontját.

A képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
666/2024. (V. 16.1 önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Dísztér?, szám alatti épület társasházzá alakítása ügyében

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) Képviselő
testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a 
szerinti tulajdonosi jogkörében eljárva, a lakások és helyiségek bérletére, valamint az 
elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény 51. §-ában 
foglalt rendelkezések alapján az előterjesztésben foglaltak alapján hozzájárul az Önkormányzat 
kizárólagos tulajdonában álló, Budapest I. kerület, belterület 6521/1 helyrajzi szám alatti, 
természetben a 1014 Budapest, Dísz tér 7. szám alatt található, 513 m2 alapterületű, „kivett 
lakóház, udvar" megnevezésű ingatlanon történő társashéz alapításhoz, továbbá felhatalmazza 
a Polgármestert, hogy a társasház alapítás ingatlan-nyilvántartáson történő átvezetéséhez 
szükséges dokumentumokat az Önkormányzat képviseletében aláírja.
Határidő: 2024. május 31.
Végrehajtásért felelős: Polgármester

175. A 1014 Budapest, Táncsics Mihály utca 3. szám alatti épület társasháztulajdont alapító 
okiratának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: mér számos hasonló előterjesztés volt a képviselő-testület 
előtt; a Lakástörvény módosításával összefüggő társasházzá alapításról szól.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.
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A képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
667/2024. ÍV. Ifi.) önkormányzati határozata
a 1014 Budapest, Táncsics Mihály utca 3. szám alatti épület társasháztulajdont alapító 
okiratának elfogadásáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) Képviselő
testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a 
szerinti tulajdonosi jogkörében eljárva, a lakások és helyiségek bérletére, valamint az 
elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény 51. §-ában 
foglalt rendelkezések alapján a jelen előterjesztésben foglaltak alapján hozzájárul az 
Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló, a Budapest Főváros Kormányhivatala Földhivatali 
Főosztály által nyilvántartott, Budapest I. kerület, belterület 6543/3 helyrajzi szám alatt felvett, 
természetben a 1014 Budapest I. kerület Táncsics Mihály utca 3. szám alatt található, 456 m2 
alapterületű, „kivett lakóház, udvar" megnevezésű ingatlanon történő társasházalapításhoz, a 
társasháztulajdont alapító okirat tervezetét a jelen határozat melléklete szerinti tartalommal 
elfogadja és felhatalmazza a Polgármestert, hogy az alapító okiratot és a társasházalapítás 
ingatlan-nyilvántartáson történő átvezetéséhez szükséges jognyilatkozatokat az Önkormányzat 
képviseletében aláírja.
Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

176.A Budapest, I. kerület Csalogány utca 36. szám alatti társasház alapító okiratának 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Műemlékvédelmi és Tulajdonosi Bizottság megtárgyalta, és 
elfogadásra javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
668/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budapest I. kerület Csalogány utca 36. szám alatti társasház alapító okiratának módosításáról

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 
vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 16/1995. (XI. 30.) 
önkormányzati rendelet 8. § (3) bekezdésében biztosított tulajdonosi jogkörében eljárva úgy 
határoz, hogy a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 203/1.000 tulajdoni hányada 
arányában hozzájárul a Budapest, I. kerület Csalogány utca 36. szám alatti társasház alapító 
okiratának - a korábban 13929/2/A/5 helyrajzi számú padlástérben kialakított két darab tetőtér 
ingatlan a közös tulajdonban maradó tulajdonból feltüntetett eszmei tulajdoni hányaddal 
együtt önálló ingatlanként, 13929/2/A/6 és 13929/2/A/7 helyrajzi számokon társasházi 
különlapokon megnyitása és ingatlannyilvántartási bejegyzése céljából történő, a kialakult 
adatok átvezetésére irányuló - módosításához és egyúttal felhatalmazza a Polgármestert arra,
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hogy az Önkormányzat - mint az Önkormányzat tulajdonában lévő Budapest I. kerület, 
belterület ^929I2INA hrsz-ú önálló ingatlan tulajdonosa - képviseletében az 
Önkormányzathoz 2023. december 14-én benyújtott kérelemhez mellékelt tartalmú 
Budapesten, 2023. december 13. napján a tulajdonostársak által aláírt társasháztulajdont 
alapító okiratot és az ahhoz kapcsolódó 7206/2677/2021. adatszolgáltatási iktatószámú, 
Andics Rétemé földmérő által 2021. augusztus 21-én készített és Budapest Főváros 
Kormányhivatala Földhivatali Főosztály által 2021. szeptember 6. napján záradékolt változási 
vázrajzot aláírja és az aláírt iratok jogi képviselő részére történő visszajuttatása érdekében 
intézkedjék.
Határidő: 2024. június 30.
Végrehajtásért felelős: polgármester

177. A Budapest, I. kerület Szirtes út 7. szám alatti társasház alapító okiratának módosítására 
és társasházi célbefizetés megfizetése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a Műemlékvédelmi és Tulajdonosi Bizottság megtárgyalta, és 
elfogadásra javasolta az előterjesztést.
A napirendi vitát megnyitotta. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő 1. határozati javaslatot a társasház alapító okiratának módosításáról.

A képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
669/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budapest, I. kerület Szirtes út 7. szám alatti társasház alapító okiratának módosításáról

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 
vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 16/1995. (XI. 30.) 
önkormányzati rendelet 8. § (3) bekezdésében biztosított tulajdonosi jogkörében eljárva úgy 
határoz, hogy a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 1.628/10.000 tulajdoni hányada 
arányában hozzájárul a Budapest, I. kerület Szirtes út 7. szám alatti társasház alapító okiratának 
- a Társasház 2017. november 15-én meghozott döntése értelmében, miszerint Nagy László 
tulajdonostárs ráépítő részére ráépítési jogot engedélyezett és hozzájárult ahhoz, hogy a 
Társasház tetőterében (ráépítéssel, a tetőszerkezet átalakításával) egy önálló lakást alakítson 
ki, továbbá, hogy a Társasház udvarán egy önálló garázst építsen saját költségén - 
ingatlannyilvántartási bejegyzése céljából történő, a kialakult adatok átvezetésére irányuló 
módosításához, egyúttal felhatalmazza a Polgármestert arra, hogy az Önkormányzat - mint az 
Önkormányzat tulajdonában lévő Budapest I. kerület, belterület 5211/2/A/6 hrsz-ú és a 
Budapest I. kerület, belterület 5211/2/A/1 hrsz-ú önálló ingatlanok tulajdonosa - 
képviseletében az Önkormányzathoz 2024. április 3-án benyújtott kérelemhez mellékelt és 
2024. április 23-án elektronikus úton megküldött kiegészítésekkel ellátott, Budapesten, 2024. 
március 7. napján megtartott társasházi közgyűlésen az Önkormányzat kivételével valamennyi 
tulajdonostárs által elfogadott tartalmú ráépítési szerződést, társasházi alapító okiratot és az 
ahhoz kapcsolódó 7206/754/2023. adatszolgáltatási iktatószámú, Andics Rétemé földmérő 
által 2023. július 10-én készített és Budapest Főváros Kormányhivatala Földhivatali Főosztály 
által 2023. augusztus 10. napján záradékolt változási vázrajzot aláírja.
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Határidő: 2024. július 31. 
Végrehajtásért felelős: polgármester

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot a társasház részére történő célbefizetés megfizetéséről.

A képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete
670/2024. (V. 16.) önkormányzati határozata
a Budapest, I. kerület Szirtes út 7. szám alatti társasház részére történő célbefizetés 
megfizetéséről

A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 
vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 16/1995. (XI. 30.) 
önkormányzati rendelet 8. § (3) bekezdésében biztosított tulajdonosi jogkörében eljárva úgy 
határoz, hogy a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 1.628/10.000 tulajdoni hányada 
arányában hozzájárul a Budapest, I. kerület Szirtes út 7. szám alatti társasház részére történő 
és az önkormányzati tulajdoni hányad szerinti 1.953.595.- Ft összegű társasházi felújításra 
fordított célbefizetés megfizetéséhez és felkéri a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 
Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató Szervezetet, hogy a 1.953.595.- Ft összegű 
célbefizetést az annak összegét és jogcímét megjelölő, célbefizetés teljesítését célzottan előíró 
társasházi közgyűlési határozat alapján, a határozat kézhezvételétől számított 8 napon belül a 
Társasház OTP Bank Nyrt.-nél vezetett 11701004-20212571 számú bankszámlájára történő 
banki átutalás útján társasházi felújítás jogcímen megfizesse.
Határidő: 2024. július 31.
Végrehajtásért felelős: polgármester

Timár Gyula és ZsitnyákJános Bálint képviselők távoztak az ülésteremből, ezáltal a képviselő-testület
létszáma 6 főre csökkent.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kéri a képviselő urakat, hogy ne menjenek el, mert 
határozatképtelenné válik az ülés.

A polgármester határozatképtelenség miatt 30 perc szünetet rendelt ei

SZÜNET UTÁN:

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: fél órával ezelőtt, a 178. napirendi pont előtt vált 
határozatképtelenné a képviselő-testület ülése. Mivel a határozatképesség ezalatt a fél óra alatt sem 
állt helyre, az SZMSZ értelmében a ülés hátralevő részében tárgyalandó napirendi pontjainak 
tárgyalását elnapolja május 21-én, kedden 9 órára, melyről e-mailben is értesíteni fogják a képviselő
testület tagjait.
Mindenkinek megköszönte a munkáját, aki a mai napot végig dolgozta; a Polgármesteri Hivatal és a 
Budavári Önkormányzat cégei, intézményei munkatársainak a munkáját a testületi ülés 
előkészítésében és lebonyolításéban. Megköszönte minden kerületi lakónak és nézőnek, akik jelen 
voltak és együttműködtek velük. Jó éjszakát, szép hétvégét kívánta pünkösdi ünnepre.
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A 2024. május 16-i ülés tárgyalásának folytatása 2024. május 21. 9:05 órai kezdettel:

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: tisztelettel és szeretettel köszöntött mindenkit a Budavári 
Önkormányzat május 16-i ülésének elnapolt időpontjában. Megállapította, hogy az új időpontban 3 fő 
képviselő és a polgármester jelent meg.
Határozatképtelenség miatt nem került sor egyes napirendi pontok megtárgyalására, melyek 
tárgyában a képviselő-testület május 16-i ülését - ha nem áll helyre a határozatképesség -, a következő 
rendes képviselő-testületi ülés napjára elnapolja. Az SZMSZ értelmében a 9 órára meghirdetett 
elnapolás meghiúsulását 30 perc elteltével tudják megállapítani.
Szeretné elmondani, hogy már sokadik alkalommal történik meg az, hogy a kormánypárti képviselők 
ellehetetlenítik a szociális rendeletük módosítását; ellehetetlenítik azt, hogy a kerületi nyugdíjasok az 
Idősek világnapja alkalmából támogatásban részesüljenek. Számos esetben ezt levették a napirendről, 
nem szavazták meg, a május 16-i testületi ülésen pedig a napirendi sor végére tették, és mielőtt 
következett volna ez az előterjesztés, fogták magukat és hazamentek.
A határozatképtelenség kapcsán megjegyezte, hogy határidőig számára 2 fő képviselő jelezte, hogy 
nem fog megjelenni a mai testületi ülésen; Molnárka Gábor és Gulyás Gergely Kristóf képviselők. A 
többi képviselővel kapcsolatban csak informális értesüléseik vannak.

A polgármester szünetet rendelt el.

SZÜNET UTÁN:

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: megállapította, hogy a május 16-i ülés elnapolt új időpontjában 
összesen 4 fő jelent meg, ezért az ülés határozatképtelen. Megállapította, hogy határozatképtelenség 
miatt nem került sor egyes napirendi pontok megtárgyalására. E napirendi pontok tárgyában a 
képviselő-testület május 16-i ülését a következő rendes képviselő-testületi ülés napjára elnapolta.

178. A 1011 Budapest, Fő utca 4. 2. em. 2/B és 3. em. 2. szám alatti ingatlanokon fennálló 
elővásárlási joggal kapcsolatos nyilatkozat megtétele
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Határozatképtelenség miatt a polgármester az előterjesztés megtárgyalását a képviselő-testület
soron következő rendes üléséig elnapolta.

179. Lejárt határidejű önkormányzati határozatok határidejének meghosszabbítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Határozatképtelenség miatt a polgármester az előterjesztés megtárgyalását a képviselő-testület
soron következő rendes üléséig elnapolta.
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180. Az idősek világnapja alkalmából nyújtott támogatással kapcsolatos szociális és 
gyermekjóléti pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 
szóló 6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Határozatképtelenség miatt a polgármester az előterjesztés megtárgyalását a képviselő-testület
soron következő rendes üléséig elnapolta.

181. A "HAVER" Informális Zsidó Oktatási Alapítvány 2024/2025-ös tanév során megvalósítandó 
érzékenyítő céljainak megvalósítása vonatkozó BDV/12922-1/2024. ügyiratszámú egyedi 
támogatási kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Határozatképtelenség miatt a polgármester az előterjesztés megtárgyalását a képviselő-testület
soron következő rendes üléséig elnapolta.

182. A polgármester beszámolója a képviselő-testületi ülések között végzett munkájáról
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Határozatképtelenség miatt a polgármester az előterjesztés megtárgyalását a képviselő-testület
soron következő rendes üléséig elnapolta.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: mindenkinek megköszönte a megjelenést, és az ülést bezárta. 

Budapest, 2024. június 3.
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